

နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးထင်ကျော်ထံ သံအမတ်ခန့်အပ်လွှာများ ပေးအပ်

သတင်း စာမျက်နှာ >> ၃

နိုင်ငံတော်၏အတိုင်ပင်ခံပုဂ္ဂိုလ် ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည် အာရှနှင့် ဥရောပနိုင်ငံများမှ မြန်မာနိုင်ငံဆိုင်ရာသံအမတ်ကြီးများနှင့် တွေ့ဆုံ

သတင်း စာမျက်နှာ >> ၃



ရခိုင်ပြည်နယ်တည်ငြိမ်အေးချမ်းမှုနှင့် ဖွံ့ဖြိုးမှုတိုးတက်ရေး အကောင်အထည်ဖော်ရေးဗဟိုကော်မတီ လုပ်ငန်းညှိနှိုင်းအစည်းအဝေး အမှတ်စဉ် (၃/၂၀၁၆)တွင် နိုင်ငံတော်၏အတိုင်ပင်ခံပုဂ္ဂိုလ် ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည် အဖွင့်အမှာစကားပြောကြားစဉ်။ (သတင်းစဉ်)

မောင်တောဒေသ အကြမ်းပက်တိုက်ခိုက်ခံရမှု နိုင်ငံတော်အဆင့် စုံစမ်းစစ်ဆေးရေးအဖွဲ့ တစ်ဖွဲ့ ဖွဲ့စည်းစုံစမ်းစစ်ဆေးသွားမည်

ရခိုင်ပြည်နယ် တည်ငြိမ်အေးချမ်းမှုနှင့် ဖွံ့ဖြိုးမှုတိုးတက်ရေး အကောင်အထည်ဖော်ရေး ဗဟိုကော်မတီ လုပ်ငန်းညှိနှိုင်းအစည်းအဝေး (၃/၂၀၁၆)ကျင်းပ

နေပြည်တော် နိုဝင်ဘာ ၁၈

ရခိုင်ပြည်နယ် တည်ငြိမ်အေးချမ်းမှုနှင့် ဖွံ့ဖြိုးမှုတိုးတက်ရေး အကောင်အထည်ဖော်ရေးဗဟိုကော်မတီ လုပ်ငန်းညှိနှိုင်းအစည်းအဝေး အမှတ်စဉ် (၃/၂၀၁၆) ကို ယနေ့ မွန်းလွဲ ၂ နာရီတွင် နိုင်ငံတော်သမ္မတအိမ်တော်၌ ကျင်းပသည်။

ရှေးဦးစွာ ရခိုင်ပြည်နယ်တည်ငြိမ်အေးချမ်းမှုနှင့် ဖွံ့ဖြိုးမှုတိုးတက်ရေး အကောင်အထည်ဖော်ရေး ဗဟိုကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ နိုင်ငံတော်၏အတိုင်ပင်ခံပုဂ္ဂိုလ် ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည်က အဖွင့်အမှာစကားပြောကြားသည်။

ယင်းနောက် ဗဟိုကော်မတီဥတိယဥက္ကဋ္ဌ နယ်စပ်ရေးရာဝန်ကြီးဌာန

ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်ကြီးရဲအောင်က ရှင်းလင်းတင်ပြသည်။ ထို့နောက် ဗဟိုကော်မတီဥတိယဥက္ကဋ္ဌ ရခိုင်ပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ် ဦးညီပုက ရခိုင်ပြည်နယ်အတွင်း လတ်တလော ဖြစ်ပေါ်နေမှုအခြေအနေများကို ရှင်းလင်းတင်ပြသည်။

ထိုသို့ရှင်းလင်းရာတွင် နိုင်ငံတကာအဖွဲ့အစည်းများက မောင်တောဒေသသို့ လူသားချင်းစာနာထောက်ထားမှု အကူအညီများ ထောက်ပံ့ပေးနေမှုနှင့်စပ်လျဉ်း၍ ကမ္ဘာ့စားနပ်ရိက္ခာ အစီအစဉ် (WFP) မှ ၂၀၁၆ ခုနှစ် နိုဝင်ဘာ ၄ ရက်မှ နိုဝင်ဘာ ၁၅ ရက် အထိ စာမျက်နှာ ၈ ကော်လံ ၁ သို့

လက်ရှိ ထောက်ပံ့ကူညီလျက်ရှိသော လူသားချင်းစာနာထောက်ထားမှု အကူအညီများ ထိထိရောက်ရောက် ပြန့်ပွံ့ဆောင်နိုင်ရေး တိုးမြှင့်ဆောင်ရွက်သွားမည်

ပြည်တွင်းရေးရာ



နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးထင်ကျော်ထံ ဘူတန်ဘုရင့်နိုင်ငံ သံအမတ်ကြီးက ၎င်း၏ သံအမတ်ခန့်အပ်လွှာကို ပေးအပ်စဉ်။ (သတင်းစဉ်)

နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးထင်ကျော်ထံ သံအမတ်ခန့်အပ်လွှာများ ပေးအပ်

နေပြည်တော် နိုဝင်ဘာ ၁၈

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော် နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးထင်ကျော်ထံ ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်ဆိုင်ရာ ဘူတန်ဘုရင့်နိုင်ငံ သံအမတ်ကြီးအဖြစ်ခန့်အပ်ရန် သဘောတူညီပြီးဖြစ်သော သံအမတ်ကြီး မစ္စတာ ရှိဝမ် ရှော့ဖယ်(လ်) ဒိုဂျီသည် ယနေ့မွန်းလွဲ ၂ နာရီတွင် လည်းကောင်း၊ တူရကီသမ္မတနိုင်ငံ သံအမတ်ကြီးအဖြစ်ခန့်အပ်ရန် သဘောတူညီပြီး ဖြစ်သော မစ္စတာ ဟိုင်းဒါ ခရမ် ဒီဗန်လယ်အိုလူသည် မွန်းလွဲ ၂ နာရီ ၃၅ မိနစ်တွင်လည်းကောင်း၊ ကနေဒါနိုင်ငံ သံအမတ်ကြီးအဖြစ်ခန့်အပ်ရန် သဘောတူညီပြီးဖြစ်သော မစ္စ ကယ်ရင် အနီနီတာ မက်အာသာသည် မွန်းလွဲ ၃ နာရီ ၁၀ မိနစ်တွင် လည်းကောင်း နေပြည်တော်ရှိ သမ္မတအိမ်တော်သို့သွားရောက်၍ ၎င်းတို့၏ သံအမတ်ခန့်အပ်လွှာ များကို ပေးအပ်ကြသည်။

တက်ရောက်

အဆိုပါ သံအမတ်ခန့်အပ်လွှာပေးအပ်ပွဲအခမ်းအနားများသို့ နိုင်ငံတော်အတိုင်ပင်ခံပုဂ္ဂိုလ်ကြီးဌာန ဒုတိယ ဝန်ကြီး ဦးခင်မောင်တင်နှင့် နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီးဌာန သံတမန်ရေးရာဦးစီးဌာန ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ် ဦးကိုကိုနိုင်တို့ တက်ရောက်ကြသည်။

(သတင်းစဉ်)



နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးထင်ကျော်ထံ တူရကီသမ္မတနိုင်ငံ သံအမတ်ကြီးက ၎င်း၏ သံအမတ်ခန့်အပ်လွှာကို ပေးအပ်စဉ်။ (သတင်းစဉ်)



နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးထင်ကျော်ထံ ကနေဒါနိုင်ငံ သံအမတ်ကြီးက ၎င်း၏ သံအမတ်ခန့်အပ်လွှာကို ပေးအပ်စဉ်။ (သတင်းစဉ်)

နိုင်ငံတော်၏အတိုင်ပင်ခံပုဂ္ဂိုလ် ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည် အာရှနှင့် ဥရောပနိုင်ငံများမှ မြန်မာနိုင်ငံဆိုင်ရာသံအမတ်ကြီးများနှင့် တွေ့ဆုံ

နေပြည်တော် နိုဝင်ဘာ ၁၈

နိုင်ငံတော်၏အတိုင်ပင်ခံပုဂ္ဂိုလ် ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည်သည် နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည်သည် ကိုရီးယားဒီမိုကရက်တစ်ပြည်သူ့သမ္မတနိုင်ငံ၊ လစ်သူယေးနီးယားနိုင်ငံ၊ ခရိုအေးရှားနိုင်ငံ သံအမတ်ကြီးများနှင့် မြန်မာနိုင်ငံ ဆိုင်ရာ သံအမတ်ကြီးအဖြစ်ခန့်အပ်ရန် သဘောတူညီပြီးဖြစ်သော ဘူတန်နိုင်ငံ သံအမတ်ကြီးတို့အား ယနေ့နံနက်ပိုင်းတွင် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး၏ဧည့်ခန်းမ၌ သီးခြားစီလက်ခံတွေ့ဆုံသည်။

နိုင်ငံတော်၏အတိုင်ပင်ခံပုဂ္ဂိုလ် ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည်သည် ပြည်ထောင်စု ဝန်ကြီး ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည်သည် မြန်မာနိုင်ငံဆိုင်ရာ ကိုရီးယားဒီမို ကရက်တစ်ပြည်သူ့သမ္မတနိုင်ငံ သံအမတ်ကြီး မစ္စတာ ဂျိုဟိုဘွန်အား နံနက် ၁၀ နာရီတွင် လည်းကောင်း၊ လစ်သူယေးနီးယားနိုင်ငံ သံအမတ်ကြီး မစ္စ အီနာမာစီယိုလီယိုညက်အား နံနက် ၁၀ နာရီ ၂၅ မိနစ်တွင် လည်းကောင်း၊ ခရိုအေးရှားနိုင်ငံ သံအမတ်ကြီး မစ္စတာ ခရက်ဆိုဂလာဟာ(ဂ်)အား ၁၀ နာရီ မိနစ် ၅၀ တွင် လည်းကောင်း၊ ပန်ကောက်မြို့အခြေစိုက် ဘူတန်နိုင်ငံ သံအမတ်ကြီး

မစ္စတာ ရှိဝမ် ရှော့ဖယ်(လ်) ဒိုဂျီအား နံနက် ၁၁ နာရီ ၁၅ မိနစ်တွင် လည်းကောင်း လက်ခံတွေ့ဆုံသည်။

တွေ့ဆုံစဉ် နှစ်နိုင်ငံဆက်ဆံရေးဆိုင်ရာကိစ္စရပ်များနှင့် ပူးပေါင်း ဆောင်ရွက်ရေးဆိုင်ရာကိစ္စရပ်များကို ဆွေးနွေးခဲ့ကြသည်။

တွေ့ဆုံပွဲများသို့ သံတမန်ရေးရာဦးစီးဌာန ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ် ဦးကိုကိုနိုင် နှင့် တာဝန်ရှိသူများ တက်ရောက်ကြသည်။

(သတင်းစဉ်)



နိုင်ငံတော်၏အတိုင်ပင်ခံပုဂ္ဂိုလ် ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည် နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည် မြန်မာနိုင်ငံဆိုင်ရာ ဘူတန်နိုင်ငံသံအမတ်ကြီးအား လက်ခံတွေ့ဆုံစဉ်။ (သတင်းစဉ်)



နိုင်ငံတော်၏အတိုင်ပင်ခံပုဂ္ဂိုလ် ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည် နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည် မြန်မာနိုင်ငံဆိုင်ရာ ကိုရီးယားဒီမိုကရက်တစ်ပြည်သူ့သမ္မတနိုင်ငံ သံအမတ်ကြီးအား လက်ခံတွေ့ဆုံစဉ်။ (သတင်းစဉ်)

ယုံကြည်စိတ်ချရသည့် ခေါင်းဆောင်တစ်ဦးအဖြစ် ဒေါ်နယ်ထရန်ကို ဝန်ကြီးချုပ်အာဘေးချီးကျူး

ဝါရှင်တန် နိုဝင်ဘာ ၁၈
 အမေရိကန်သမ္မတအဖြစ် တင်မြှောက်ခံထားရသူ ဒေါ်နယ် ထရန်သည် မိမိတို့အတွက် ယုံကြည်စိတ်ချရသည့် ခေါင်းဆောင်တစ်ဦးဖြစ်သည်ဟု ဂျပန်ဝန်ကြီးချုပ် ရှင်ဒို အာဘေးက ပြောကြားလိုက်ကြောင်း ဒေသဆိုင်ရာ သတင်းဌာနများက နိုဝင်ဘာ ၁၈ ရက်တွင် သတင်း ထုတ်ပြန်သည်။

ဝန်ကြီးချုပ်အာဘေးသည် ထရန်အား နိုဝင်ဘာ ၁၇ ရက်တွင် တွေ့ဆုံဆွေးနွေးခဲ့ပြီးနောက် အထက်ပါအတိုင်း ပြောကြားခြင်းဖြစ်သည်။ သမ္မတရွေးကောက်ပွဲကာလ အတွင်း ထရန်၏ ထုတ်ဖော်ပြောကြားခဲ့မှုများကြောင့် ဂျပန်နိုင်ငံနှင့် အမေရိကန်ပြည်ထောင်စုအကြား မဟာ မိတ်ဖွဲ့မှုအနေအထား ပျက်ပြားသွားနိုင်ခြင်းနှင့်ပတ်သက် ၍ စိုးရိမ်ပူပန်မှုများ ပေါ်ထွက်ခဲ့ပြီးနောက် ဝန်ကြီးချုပ် အာဘေးသည် ထရန်နှင့် တွေ့ဆုံဆွေးနွေးခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်။

အမေရိကန်ပြည်ထောင်စု နယူးယောက်မြို့ရှိ မင်ဟက်တန်အရပ်၌ တည်ရှိသော ထရန်တဝါအဆောက် အအုံတွင် ဝန်ကြီးချုပ် အာဘေးနှင့် ထရန်တို့ မိနစ် ၉၀ ကြာမျှ တွေ့ဆုံဆွေးနွေးခဲ့ကြသည်။

မိမိတို့အပြန်အလှန် ယုံကြည်မှုတည်ဆောက်နိုင်ခဲ့သည့်



ဆွေးနွေးမှုဖြစ်ကြောင်း ဝန်ကြီးချုပ်အာဘေးက ပြောကြား သည်။ အာဘေးနှင့် ထရန်တို့သည် အလွတ်သဘော ဆွေးနွေးခြင်းဖြစ်သဖြင့် အသေးစိတ်အချက်အလက်များ ကို ထုတ်ဖော်ပြောကြားခြင်း မရှိပေ။ **ရိုက်တာ။**

တောင်တရုတ်ပင်လယ်တွင်းရှိ ကျွန်းတစ်ကျွန်းပေါ်၌ ဝီယက်နမ်က လေယာဉ်ပြေးလမ်းတိုးချဲ့မှုပြုလုပ်နေဟုဆို

ဝါရှင်တန် နိုဝင်ဘာ ၁၈
 ပိုင်နက်နယ်မြေဆိုင်ရာ တောင်းဆိုမှုများရှိနေသည့် တောင်တရုတ်ပင်လယ်ဒေသအတွင်းရှိ ကျွန်းတစ်ကျွန်း ပေါ်၌ ဝီယက်နမ်က လေယာဉ်ပြေးလမ်းတစ်ခုကို တိုးချဲ့မှု ပြုလုပ်နေသည်ဟု အမေရိကန် သုခမိန်အဖွဲ့အစည်း တစ်ခုက ထုတ်ပြန်သည့် အစီရင်ခံစာတစ်ခုတွင် ဖော်ပြ သည်။

တရုတ်နိုင်ငံသည် အဆိုပါဒေသတွင်း၌ လူလုပ်ကျွန်း များ တည်ဆောက်ကာ စစ်ရေးအဆောက်အအုံများ တိုးမြှင့်နေခြင်းကို ဝီယက်နမ်က တုံ့ပြန်လုပ်ဆောင်သည့် လက္ခဏာဖြစ်ပုံရကြောင်း အမေရိကန်ပြည်ထောင်စု ဝါရှင်တန်အခြေစိုက် အာရှပင်လယ်ရေကြောင်း ပွင့်လင်း မြင်သာရေး အစီအစဉ်အမည်ရှိ သုတေသနအဖွဲ့က ပြောကြားသည်။

ယခုလအတွင်း ရိုက်ယူခဲ့သော ဂြိုဟ်တုဓာတ်ပုံများအရ စပရက်တလီကျွန်းပေါ်ရှိ အလျားမီတာ ၇၆၀ (ပေ ၂၅၀၀) ခန့်ရှိ လေယာဉ်ပြေးလမ်းကို ပေ ၃၃၀၀ (တစ်ကီလိုမီတာ) ကျော်အထိ တိုးချဲ့လျက်ရှိသည်ကို တွေ့ရှိရကြောင်း အဆိုပါအဖွဲ့က ပြောကြားသည်။

ဝီယက်နမ်နိုင်ငံအနေဖြင့် လေယာဉ်ပြေးလမ်းတိုးချဲ့ နိုင်ရေးအတွက် မြေသားဖွဲ့ခြင်းလုပ်ငန်းကို ဆက်လက်လုပ် ဆောင်သွားဖွယ်ရှိပြီး အဆိုပါ လေယာဉ်ပြေးလမ်းကို ပေ ၄၀၀၀ ကျော် (၁ ဒသမ ၂ ကီလိုမီတာ)အထိ ထပ်မံတိုးချဲ့ သွားနိုင်သည်ဟု အဆိုပါအဖွဲ့က ပြောကြားသည်။

ဝီယက်နမ်က လေယာဉ်ပြေးလမ်းတိုးချဲ့ အဆင့်မြှင့် တင်မှု ပြုလုပ်ခြင်းကြောင့် အဆိုပါကျွန်း၌ တိုက်ခိုက်ရေး လေယာဉ်များ၊ သယ်ယူပို့ဆောင်ရေး လေယာဉ်များနှင့် ရေကြောင်းကင်းထောက်လေယာဉ်များ ဆင်းတက်နိုင်စွမ်း ရှိလာမည်ဖြစ်သည်။

ဝီယက်နမ်နိုင်ငံသည် မကြာသေးမီနှစ်များအတွင်း စပရက်တလီကျွန်းတွင် မြေသားရေယာတိုးချဲ့ခြင်းကို ၅၇ ကေ (၂၃ ဟက်တာ)ခန့်အထိ ပြုလုပ်ခဲ့သော်လည်း ၎င်းတို့ လုပ်ဆောင်ခဲ့မှုမှာ တရုတ်နိုင်ငံ၏ ကျွန်းတုတ်တည်ဆောက်မှု စံချိန်စံညွှန်းများထက် နိမ့်ကျကြောင်း အစီရင်ခံစာ၌ ဖော်ပြသည်။

ရိုက်တာ။

လူလိုက်ပါသော အာကာသယာဉ် ကမ္ဘာမြေပေါ်သို့ အောင်မြင်စွာဆင်းသက်

ပေကျင်း နိုဝင်ဘာ ၁၈
 တရုတ်နိုင်ငံ၏ ရှင်ကျိုး-၁၁ အာကာသယာဉ်သည် ကမ္ဘာ မြေပြင်သို့ နိုဝင်ဘာ ၁၈ ရက်တွင် ပြန်လည်ဆင်းသက်ခဲ့ ကြောင်း၊ တရုတ်နိုင်ငံ၏ အာကာသစူးစမ်းလေ့လာရေး လုပ်ငန်းအရ ကမ္ဘာပတ်လမ်းကြောင်းအတွင်း အချိန်

အကြာဆုံး ခရီးနှင့်သည့် သမိုင်းမှတ်တိုင်ကို စိုက်ထူနိုင် သည့် ခရီးစဉ်ဖြစ်ကြောင်း ဒေသဆိုင်ရာ သတင်းဌာနများက သတင်းထုတ်ပြန်သည်။

တရုတ်အာကာသယာဉ်မှူး နှစ်ဦးလိုက်ပါခဲ့သော အာကာသယာဉ်သည် မြေပြင်ပေါ်သို့ အောင်မြင်စွာ



ဆင်းသက်နိုင်ခဲ့ပြီးနောက် အာကာသအစီအစဉ်၏ ဝန်ထမ်း များက ၎င်းတို့ ဆင်းသက်ရာနေရာ၌ နိုင်ငံတော်အလံကို အပြေးအလွှား စိုက်ထူခဲ့ကြသည်။ ထိုစဉ်အတွင်း အာကာသခရီးစဉ် ထိန်းချုပ်ရေးဌာနရှိ ဝန်ထမ်းများက ဝမ်းမြောက်စွာ အောင်ပွဲခံခဲ့ကြသည်။

အာကာသယာဉ်မှူးများကို အာကာသစခန်းတည်ရှိရာ သို့ ရဟတ်ယာဉ်ဖြင့် ခေါ်ဆောင်သွားခဲ့ကြောင်း၊ အာကာသယာဉ်မှူးများ ကျန်းမာရေးကောင်းမွန်ကြောင်း ဆင်ဟွာသတင်းဌာနက သတင်းထုတ်ပြန်သည်။

အာကာသခရီးစဉ်မှာ လုံးလုံးလျားလျားအောင်မြင်မှု ရရှိသည်ဟု လူလိုက်ပါသော အာကာသအစီအစဉ်၏ အကြီးအကဲ ကျန်ယုရှားက ထုတ်ပြန်ကြေညာသည်။

ကျင်ဟိုင်ပင်းနှင့် ချန်းတုန်အမည်ရှိ အာကာသ ယာဉ်မှူးနှစ်ဦး၏ ကမ္ဘာပတ်အာကာသခရီးစဉ်မှာ ၃၃ ရက် ကြာမြင့်ခဲ့သည်။

စက်တင်ဘာလအတွင်း လွှတ်တင်ခဲ့သည့် တီယန် ကောင်-၂ အာကာသ သုတေသနစခန်းယာဉ်ပေါ်တွင် အာကာသယာဉ်မှူးများက ဆန်စပါးနှင့် ဟင်းခတ်အမွှေး အကြိုင်ပင်တစ်မျိုးကို စမ်းသပ်စိုက်ပျိုးခဲ့ကြသည်။

တရုတ်နိုင်ငံသည် အမေရိကန်နှင့် ဥရောပနိုင်ငံများနှင့် ရင်ပေါင်တန်းနိုင်ရန် အာကာသအစီအစဉ်ကို ငွေကြေး အမြောက်အမြား ကျခံသုံးစွဲကာ အကောင်အထည် ဖော်လျက်ရှိသည်။

ရိုက်တာ။



ကြိုတင်အသိပေးခြင်းမရှိဘဲ ရေဖောက်ထုတ်ခဲ့သဖြင့် ရေအားလျှပ်စစ်ရေလှောင်တံမံတစ်ခု ဒဏ်ငွေပေးဆောင်ရ

ဟန့်ရှင်း နိုဝင်ဘာ ၁၈
 ဝီယက်နမ်နိုင်ငံအလယ်ပိုင်း ဟာတင်န်ခရိုင်ရှိ ရေအား လျှပ်စစ်ရေလှောင်တံမံတစ်ခုသည် အောက်တိုဘာလက ဒေသခံပြည်သူများအား အသိပေးခြင်းမရှိဘဲ ရေများ ထုတ်လွှတ်ခဲ့ခြင်းကြောင့် အမေရိကန်ဒေါ်လာ ၅၂၀၀ ခန့် ဒဏ်ငွေပေးဆောင်ခဲ့ရကြောင်း သိရသည်။

အောက်တိုဘာ ၁၅ ရက်တွင် ဟိုဟိုရေလှောင်တံမံမှ ရေများထုတ်လွှတ်ခဲ့ခြင်းကြောင့် ရေကြီးမှုများ ဖြစ်ပေါ်ခဲ့ပြီး လူနေအိမ် ၅၀၀၀ ခန့်ရေနစ်မြုပ်ကာ လူကိုးဦးသေဆုံးခဲ့ သည်။ ယင်းရေကြီးမှုသည် မိုးသည်ထန်စွာရွာသွန်းမှု ကြောင့် ဖြစ်ပေါ်ခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်ဟု လူအများအပြားက ထင်မြင်ယူဆခဲ့ကြသည်။

ဟိုဟိုရေလှောင်တံမံသည် တစ်စက္ကန့်တွင် ရေကုပ မီတာ ၅၀၀ မှ ၁၈၀၀ ထိ ထုတ်လွှတ်ခဲ့ခြင်းကြောင့် လုံခြုံ ရေးစည်းမျဉ်းများချိုးဖောက်ရာ ရောက်ခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်ဟု စုံစမ်းစစ်ဆေးသူများက ဆိုသည်။ ရေလှောင်တံမံမှ ရေများ ထုတ်လွှတ်စဉ်တွင် ဒေသခံပြည်သူများအား အသိပေးခြင်း မရှိခဲ့ကြောင်း ဒေသန္တရအဖွဲ့လှိုင်းသတင်းစာ ဗီအင်န်အိတ်

စပရက်စ်က ယနေ့သတင်းထုတ်ပြန်ထားသည်။

အဆိုပါဖြစ်စဉ်ကဲ့သို့ ရေလှောင်တံမံမှ ရေများထုတ် လွှတ်ခြင်းကြောင့် ရေကြီးရေလျှံမှုများ ဝီယက်နမ်နိုင်ငံ အတွင်း ဖြစ်ပွားခဲ့သည်မှာ ပထမဆုံးအကြိမ်မဟုတ်တော့ ပေ။ အထူးသဖြင့် နိုင်ငံ၏အလယ်ပိုင်းဒေသတွင် ဖြစ်ပွားမှု အများဆုံးဖြစ်သည်။

၂၀၀၉ ခုနှစ်တွင် ကွန်နမ်ခရိုင်ရှိ ဗူရောင်းရေလှောင် တံမံသည် တိုင်ဖုန်းမုန်တိုင်း ကတ်ဆာနာဝင်ရောက် တိုက်ခတ်နေစဉ်အတွင်း ရေကုပမီတာသန်း ၁၅၀ ခန့် ဖောက်ထုတ်ခဲ့ရာ ရေကြီးရေလျှံမှုများ ဆိုးရွားစွာဖြစ်ပွားခဲ့ပြီး လူပေါင်း ၁၆၃ ဦးသေဆုံးကာ အမေရိကန်ဒေါ်လာ ၇၈၆ သန်းတန်ဖိုးရှိ ပျက်စီးဆုံးရှုံးမှုများဖြစ်ပေါ်ခဲ့ကြောင်း သိရ သည်။

၂၀၁၃ ခုနှစ်တွင် ရေလှောင်တံမံကိုးခုမှ ရေများဖောက် ထုတ်ခဲ့ရာ နိုင်ငံ၏အလယ်ပိုင်းဒေသတွင် ရေကြီးရေလျှံမှု များ ဖြစ်ပွားခဲ့ပြီး လူပေါင်း ၄၁ ဦးခန့် သေဆုံးခဲ့သည်ဟု ဗီအင်န်အိတ်စပရက်စ် သတင်းစာက ဆိုသည်။

ဆင်ဟွာ။



ပြည်တွင်းရေးရာ



မြန်မာနိုင်ငံလွှတ်တော်ဆိုင်ရာအဖွဲ့ အစည်းအဝေး (၅/၂၀၁၆)တွင် မြန်မာနိုင်ငံလွှတ်တော်ဆိုင်ရာအဖွဲ့ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ၊ ပြည်သူ့လွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌ ဦးဝင်းမြင့် ဆွေးနွေးပြောကြားစဉ်။ (သတင်းစဉ်)

ဒီမိုကရေစီမူဝါဒ သဘောထားပါသည့် ဥပဒေများ ပြဋ္ဌာန်းနိုင်မှသာ အစိုးရအဖွဲ့များကလည်း ဥပဒေနှင့်အညီ အုပ်ချုပ်နိုင်မည်

နေပြည်တော် နိုဝင်ဘာ ၁၈

မြန်မာနိုင်ငံလွှတ်တော်ဆိုင်ရာအဖွဲ့ (Myanmar Parliamentary Union-MPU) အစည်းအဝေး (၅/၂၀၁၆) ကို ယနေ့မနန်းလွဲ ၁ နာရီခွဲက နေပြည်တော်ရှိ လွှတ်တော်အဆောက်အအုံ ဇေယျသီရိဆောင် အစည်းအဝေးခန်းမ၌ ကျင်းပ သည်။

ရှေးဦးစွာ မြန်မာနိုင်ငံလွှတ်တော်ဆိုင်ရာအဖွဲ့ဥက္ကဋ္ဌ ပြည်ထောင်စု လွှတ်တော်နာယက အမျိုးသားလွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌ မန်းဝင်းခိုင်သန်းက လွှတ်တော်ဆိုင်ရာလုပ်ငန်းများ ချောမွေ့အောင်မြင်စွာ ဆောင်ရွက်နိုင်ရန် အတွက် တိုင်းဒေသကြီးနှင့် ပြည်နယ် လွှတ်တော်ရုံးဝန်ထမ်းဖွဲ့စည်းပုံကို သီးခြားစီ ခွင့်ပြုမိန့်ရရှိရေး ကူညီဆောင်ရွက်ပေးနိုင်ပါရန် နိုင်ငံတော်သမ္မတထံသို့ သဝဏ်လွှာပေးပို့ထားပါကြောင်း၊ ပြည်ထဲရေးဝန်ကြီးဌာန၏ သဘောထားကို နိုင်ငံတော်သမ္မတရုံးမှ ပေးပို့လာမှုအပေါ် ယခင်အစည်းအဝေး (၄/၂၀၁၆) တွင် ဆွေးနွေးခဲ့ကြပြီး တိုင်းဒေသကြီး သို့မဟုတ် ပြည်နယ် လွှတ်တော်ရုံးများ၏ ဖွဲ့စည်းပုံကို ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်ရုံး၏ ဖွဲ့စည်းပုံတွင် ထည့်သွင်းဆောင်ရွက်ရန်နှင့် ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်ရုံးကို မိခင်ဌာနအဖြစ် သတ်မှတ်ဆောင်ရွက်ရေးအတွက် လုပ်ထုံးလုပ်နည်းနှင့်အညီ ဆောင်ရွက်ရန် နိုင်ငံတော်သမ္မတ ရုံးသို့ သဘောထားပြန်ကြားခဲ့ပါကြောင်း၊ နိုင်ငံတော်သမ္မတရုံးမှ တိုင်းဒေသကြီး သို့မဟုတ် ပြည်နယ်လွှတ်တော်ရုံးများ၏ ဖွဲ့စည်းပုံကို ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော် ရုံး၏ ဖွဲ့စည်းပုံတွင် ထည့်သွင်းဖွဲ့စည်းရေးကိစ္စနှင့်စပ်လျဉ်း၍ ဆွေးနွေးညှိနှိုင်း ရန်ပေးပို့ထားသည့် အချက်(၃) ချက်ကို တက်ရောက်လာကြသည့် တိုင်းဒေသ ကြီး သို့မဟုတ် ပြည်နယ်လွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌ၊ ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌများ၊ ပြည်ထောင်စု ရှေ့နေချုပ်ရုံး၊ ပြည်ထောင်စုရုံးဝန်အဖွဲ့၊ ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော် ဥပဒေ ရေးရာနှင့် အထူးကိစ္စရပ်များ လေ့လာဆန်းစစ်သုံးသပ်ရေးကော်မရှင်အဖွဲ့ ဝင်များက ဆွေးနွေးညှိနှိုင်းကြရန်ဖြစ်ကြောင်း ပြောကြားသည်။

မြန်မာနိုင်ငံလွှတ်တော်ဆိုင်ရာအဖွဲ့ ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ ပြည်သူ့လွှတ်တော် ဥက္ကဋ္ဌ ဦးဝင်းမြင့်က ဒီမိုကရေစီနိုင်ငံ တည်ဆောက်ရာတွင် လွှတ်တော်၏ အခန်းကဏ္ဍသည် အရေးကြီးကြောင်း၊ ဒီမိုကရေစီမူဝါဒသဘောထားပါသည့် ဥပဒေများ ပြဋ္ဌာန်းနိုင်မှသာ သက်ဆိုင်ရာ အစိုးရအဖွဲ့များကလည်း ဥပဒေ နှင့်အညီ အကောင်အထည်ဖော် အုပ်ချုပ်နိုင်မည်ဖြစ်ကြောင်း၊ လွှတ်တော်၏ အခန်းကဏ္ဍ ပီပီပြင်ပြင်ဆောင်ရွက်ရန် သီးခြားဝန်ထမ်းမရှိသဖြင့် အခြား ဌာနမှ ဝန်ထမ်းများကို ဒီဒီအားထားနေရလျှင် အခက်အခဲရှိပါကြောင်း၊ တိုင်းဒေသကြီး သို့မဟုတ် ပြည်နယ်လွှတ်တော်ရုံးများ၏ ဖွဲ့စည်းပုံကို ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်ရုံး၏ ဖွဲ့စည်းပုံတွင် ထည့်သွင်းဖွဲ့စည်းရေးကိစ္စ နှင့်စပ်လျဉ်း၍ နိုင်ငံတော်သမ္မတရုံးမှ ပေးပို့ထားသည့် အချက် (၃) ချက် အနက် အကောင်းဆုံးဖြစ်မည့်အချက်ကို ဆွေးနွေးညှိနှိုင်းရွေးချယ်ပြီး ပြန်လည် တင်ပြသွားရေးဆွေးနွေးကြစေလိုကြောင်း ပြောကြားသည်။

ထို့နောက် မြန်မာနိုင်ငံလွှတ်တော်ဆိုင်ရာအဖွဲ့ အတွင်းရေးမှူး၊ ပြည် ထောင်စုလွှတ်တော် ဒုတိယနာယက အမျိုးသားလွှတ်တော် ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ ဦးအေးသာအောင်က အစည်းအဝေး (၄/၂၀၁၆) ဆုံးဖြတ်ချက်များနှင့် လုပ်ငန်းဆောင်ရွက်မှု အခြေအနေများကို ရှင်းလင်းပြောကြားသည်။

ဆက်လက်၍ ဒုတိယရှေ့နေချုပ် ပြည်ထောင်စုရုံးဝန်အဖွဲ့ အဖွဲ့ဝင်၊ ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော် ဥပဒေရေးရာနှင့် အထူးကိစ္စရပ်များ လေ့လာဆန်း စစ်သုံးသပ်ရေးကော်မရှင် အဖွဲ့ဝင်များနှင့်မြန်မာနိုင်ငံလွှတ်တော်ဆိုင်ရာအဖွဲ့ ဝင်များဖြစ်ကြသော တိုင်းဒေသကြီးနှင့် ပြည်နယ်လွှတ်တော် ဥက္ကဋ္ဌ၊ ဒုတိယ ဥက္ကဋ္ဌများက လွှတ်တော်ရုံး သီးခြားစီ ဖွဲ့စည်းနိုင်ရေးနှင့်စပ်လျဉ်း၍ နိုင်ငံတော် သမ္မတရုံးမှ ပေးပို့လာသည့်အချက်(၃)ချက်အပေါ် ယင်းတို့၏ သဘောထားများ ကို တင်ပြဆွေးနွေးကြပြီး ယခင်အစည်းအဝေးအမှတ်စဉ် (၄/၂၀၁၆) တွင် ဆုံးဖြတ်ခဲ့သည့်အတိုင်း တိုင်းဒေသကြီး သို့မဟုတ် ပြည်နယ်လွှတ်တော်ရုံးများ

ဖွဲ့စည်းပုံကို ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်ရုံး၏ ဖွဲ့စည်းပုံတွင် ထည့်သွင်းဆောင် ရွက်ရန်နှင့် ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်ရုံးကို မိခင်ဌာနအဖြစ် သတ်မှတ်ဆောင်ရွက်ရန် ဆုံးဖြတ်ခဲ့ကြသည်။

ထို့နောက် မြန်မာနိုင်ငံလွှတ်တော်ဆိုင်ရာ အဖွဲ့ဥက္ကဋ္ဌ ပြည်ထောင်စု လွှတ်တော်နာယက က နိဂုံးချုပ်အမှာစကားပြောကြားသည်။

အဆိုပါအစည်းအဝေးသို့ မြန်မာနိုင်ငံလွှတ်တော်ဆိုင်ရာအဖွဲ့ ဥက္ကဋ္ဌ၊ ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော် နာယက အမျိုးသားလွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌ မန်းဝင်းခိုင် သန်း၊ မြန်မာနိုင်ငံလွှတ်တော်ဆိုင်ရာအဖွဲ့ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ၊ ပြည်သူ့လွှတ်တော် ဥက္ကဋ္ဌ ဦးဝင်းမြင့်၊ မြန်မာနိုင်ငံလွှတ်တော်ဆိုင်ရာအဖွဲ့အတွင်းရေးမှူး၊ ပြည်ထောင်စု လွှတ်တော်ဒုတိယနာယက၊ အမျိုးသားလွှတ်တော် ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ ဦးအေးသာအောင်၊ မြန်မာနိုင်ငံလွှတ်တော်ဆိုင်ရာအဖွဲ့ဝင်များ ဖြစ်ကြသော ပြည်သူ့လွှတ်တော် ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ ဦးတီခွန်မြတ်နှင့် တိုင်းဒေသကြီးနှင့် ပြည်နယ်လွှတ်တော် ဥက္ကဋ္ဌ၊ ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌများ၊ ဒုတိယရှေ့နေချုပ်၊ ပြည်ထောင်စုရုံးဝန်အဖွဲ့ အဖွဲ့ဝင်၊ ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော် ဥပဒေရေးရာနှင့် အထူးကိစ္စရပ်များ လေ့လာဆန်းစစ် သုံးသပ်ရေးကော်မရှင် အဖွဲ့ဝင်များနှင့် လွှတ်တော်ရုံးမှ တာဝန်ရှိသူများ တက်ရောက်ကြသည်။ (သတင်းစဉ်)

ဒုတိယဝန်ကြီးတာဝန်မှ ရပ်စဲ

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော် နိုင်ငံတော်သမ္မတရုံး အမိန့်အမှတ် ၅၉/၂၀၁၆ ၁၃၇၈ ခုနှစ်၊ တန်ဆောင်မုန်းလပြည့်ကျော် ၄ ရက် (၂၀၁၆ ခုနှစ်၊ နိုဝင်ဘာလ ၁၈ ရက်) ဒုတိယဝန်ကြီးတာဝန်မှ ရပ်စဲခြင်း

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော် ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံဥပဒေပုဒ်မ ၂၃၅၊ ပုဒ်မခွဲ(ဂ)၊ ပုဒ်မခွဲငယ်(၁)နှင့် ပြည်ထောင်စုအစိုးရအဖွဲ့ ဥပဒေပုဒ်မ ၆၉၊ ပုဒ်မခွဲ(က)တို့ပါ ပြဋ္ဌာန်းချက်များအရ စိုက်ပျိုးရေး၊ မွေးမြူရေးနှင့် ဆည်မြောင်းဝန်ကြီးဌာန ဒုတိယဝန်ကြီးဒေါက်တာထွန်းဝင်းကို တာဝန်မှ ရပ်စဲလိုက်သည်။

(ပုံ)ထင်ကျော် နိုင်ငံတော်သမ္မတ ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်

'ဝ'လစ်ဘရယ်ဒီမိုကရက်တစ်တိုးတက်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီအား နိုင်ငံရေးပါတီအဖြစ် မှတ်ပုံတင်ခွင့်ပြု

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော် ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင် ကြေညာချက်အမှတ် (၃၁ / ၂၀၁၆) ၁၃၇၈ ခုနှစ်၊ တန်ဆောင်မုန်းလပြည့်ကျော် ၄ ရက် (၂၀၁၆ ခုနှစ်၊ နိုဝင်ဘာလ ၁၈ ရက်)

“ဝ”လစ်ဘရယ်ဒီမိုကရက်တစ်တိုးတက်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီအား နိုင်ငံရေးပါတီအဖြစ် မှတ်ပုံတင်ခွင့်ပြုခြင်း

ရှမ်းပြည်နယ်၊ လားရှိုးမြို့၊ နယ်မြေ(၂)၊ ရပ်ကွက်(၁)၊ တက္ကသိုလ် ရိပ်သာလမ်း၊ အမှတ်(၁/က)တွင် ပါတီရုံးချုပ်ဖွင့်လှစ်ထားရှိသော 'ဝ'လစ်ဘရယ်ဒီမိုကရက်တစ်တိုးတက်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီအား ၂၀၁၆ ခုနှစ်၊ နိုဝင်ဘာလ ၁၈ ရက်နေ့မှစ၍ နိုင်ငံရေးပါတီများမှတ်ပုံတင်ခြင်း ဥပဒေ ပုဒ်မ ၉ နှင့်အညီ မှတ်ပုံတင်ခွင့်ပြုလိုကြောင်း ကြေညာအပ်ပါသည်။

'ဝ'လစ်ဘရယ်ဒီမိုကရက်တစ်တိုးတက်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ၏ မှတ်ပုံတင် အမှတ်မှာ (၁၀၁) ဖြစ်ပါသည်။

အမိန့်အရ (တင်ထွန်း) အတွင်းရေးမှူး ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်

တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် ဂျပန်-မြန်မာချစ်ကြည်ရေးအသင်းဥက္ကဋ္ဌအား တွေ့ဆုံ



နေပြည်တော် နိုဝင်ဘာ ၁၈

တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် ဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီး မင်းအောင်လှိုင်သည် ဂျပန်-မြန်မာ ချစ်ကြည်ရေးအသင်းဥက္ကဋ္ဌ ဂျပန်နိုင်ငံ စာတိုက်နှင့် ဆက်သွယ် ရေးဝန်ကြီးဟောင်း Mr. Hideo WATANABEနှင့်အဖွဲ့အား ယနေ့နံနက် ၉ နာရီခွဲတွင် နေပြည်တော်ရှိ ဘုရင့်နောင်ရိပ်သာဧည့်ခန်းမဆောင်၌ လက်ခံ တွေ့ဆုံသည်။

တွေ့ဆုံစဉ် နှစ်နိုင်ငံအကျိုးဖြစ်ထွန်းစေနိုင်မည့် မြန်မာနိုင်ငံအတွင်း

ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုပိုမိုပြုလုပ်ရေး၊ မီးရထားပို့ဆောင်ရေးစနစ်အဆင့်မြှင့်တင်ရေး၊ သင်္ဘောဆိပ်ကမ်း စသည့် သယ်ယူပို့ဆောင်ရေးကို အထောက်အကူပြုသည့် ဖွံ့ဖြိုးရေးလုပ်ငန်းများ တိုးမြှင့်လုပ်ဆောင်ရေး၊ တပ်မတော်သင်တန်း ကိစ္စရပ်များနှင့် မသန်စွမ်းစစ်သည်များအတွက် အိမ်တွင်းမှုလုပ်ငန်းငယ်များ တွင် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရေးတို့အား အမြင်ချင်းဖလှယ်ဆွေးနွေးကြ သည်။

(သတင်းစဉ်)

ကိုယ်စိတ်နှစ်ဖြာ ကျန်းမာ၊ ချမ်းသာစေဖို့

အောင်ကျော်ညို(ဆင်ချဆိပ်)

“စောစောအိပ်၊ ပြုကျင့်က၊ တွင်းပကိုယ်ခန္ဓာ၊ ရောဂါခပ်သိမ်း ရှောင်ခွာတိမ်း၊ ကင်းငြိမ်းလွန်ချမ်းသာ”။ ငယ်ငယ်တုန်းကသင်ခဲ့ရသည့် ကျန်းမာရေးဆိုင်ရာ လက်လေးတစ်ပုဒ်ပါ။ ဤလက်လေးအတိုင်းပင် စောစောအိပ်ထသည့် အလေ့အကျင့်ကောင်း ငယ်ငယ် တုန်းက ရှိခဲ့ဖူးသည်။ တောသူတောင်သား မိဘနှစ်ပါး၏ ကျေးဇူးကြောင့်ပင် ဖြစ်ပါသည်။ ကျွန်တော်တို့ လူလား မြောက်ရာ တောအရပ်မှာ ရွာဦးကျောင်းမှ တုန်းမောင်း ခေါက်သံသည် ဒေသ၏ စံတော်ချိန်ဟု ဆိုရပါမည်။ တုန်းမောင်းခေါက်သံနှင့်အတူ ကျွန်တော်တို့ ပုံမှန်နိုးထ ကြရပြီ။ အိမ်ဦးခန်းမှ အဖေဘုရားရှိခိုးသံ၊ မီးဖိုချောင်မှ အမေထမင်းချက် အိုးသံ၊ ခွက်သံ၊ ကျွန်တော်တို့ ညီအစ်ကို စာအံသံများက မိသားစု၏ နံနက်ချိန်ခါ သုတိမင်္ဂလာ သံစဉ်များဟု ဆိုရပါမည်။ ကျွန်တော်တို့ မိသားစုမှ မဟုတ်ပါ။ လက်လုပ်လက်စား ရပ်ကွက်ပိပိ၊ စောစောစီးစီး လုပ်ငန်းခွင်ဝင်နိုင်ဖို့ စောစောနိုးထ ချက်ကြံ ပြုကြံ အလုပ်များကြသည့်တောလေ့ဟု ဆိုရပါမည်။

ပျက်ပြယ်သွားခဲ့ရပါပြီ။ လွမ်းမောစရာ တုန်းမောင်း ခေါက်သံလည်း မကြားရ ကြာခဲ့ပါပြီ။ သို့သော် နံနက်လင်း သည်နှင့် ခေါင်းရင်းဘက် မှန်ပြတင်းကို တဒေါက်ဒေါက်နှင့် လာခေါက်နေကြ ဇရက်မောက်တင်လေးတစ်ကောင် ရှိနေ သည်။ မှန်အရိပ်မှာ လာထင်သော သူပုဂံရိပ်ကို အခြား တစ်ကောင်ဟု ထင်မှတ်ပြီး ရန်ပြုနေခြင်းဖြစ်သည်။ အိမ်ရှေ့ ပန်းခြံမှလည်း ချိုးငှက်သံ၊ စာကလေးသံများ သောသော ညံ့နေပြီ။ မကြာလိုက်ပါ စူးရှသောနေရောင်ခြည်က ပြတင်း ပေါက်မှ စူးစူးရဲရဲ တိုးဝင်လာချိန် မှေးနေ၍မရ။ ထရပြီ။ အမေသာရှိလျှင် ယခုလိုနေထွက်အောင်ထိ အိပ်စက်သည်ကို လက်ခံမည်မဟုတ်။ “လူဆိုတာ ငှက်ကျော်၊ ကျီးကျော် မအိပ်ကောင်းဘူး။ အသက်တိုတတ် သည်။ ငှက်မနိုး၊ ကျီးမနိုးခင် ထရတယ်” အမေဆုံးမ နေကျ ဩဝါဒစကား။ စကားနောက် တရားပါ ဆိုသလို အမေကိုယ်နို့က စောစောနိုးထသလို ကျွန်တော်တို့လည်း ထိုအတိုင်းပင်။ အမေစကားသည် အမေသက်ရှိထင်ရှား ရှိစဉ်မှာ သက်ရောက်မှုရှိနေခဲ့လည်း အမေကွယ်လွန်ပြီးချိန် အမေနှင့်အတူ တမလွန်သို့ ပါသွားပြီ။

သော ငှက်သည် ပိုးကောင်များကို များများဖမ်းစား၍ ရနိုင်သည်” ဆိုစကားဥပမာ၏ ဆိုလိုရင်းကို သိငြားလည်း ဤကဲ့သို့ စောစောနိုးထခြင်း အလေ့အကျင့်ကောင်း ပျက်ယွင်းသွားခဲ့သည်မှာ မြို့ပြ၏ လူနေမှုပုံစံ လက္ခဏာ တစ်ရပ်ဟု ဆိုရမည်လား။ “ကိုယ်ခန္ဓာသန်စွမ်းစေဖို့၊ စိတ်နှလုံးရွှင်လန်းစေဖို့၊ ပျော်ဖို့ရွှင်ဖို့၊ ကျန်းမာစေဖို့၊ စောစောအိပ်လို့၊ စောစော ထလို၊ စောစောလမ်းလျှောက်ကြပါဖို့”။ ငယ်စဉ်က ရေဒီယို မှ ပုံမှန်လာနေကြ နံနက်ချိန်ခါ တေးသံသာ။ စောစောအိပ် ထရနှင့်မပြီး။ လမ်းလျှောက်ဖို့ပါ တိုက်တွန်းနှိုးဆော် ပေးထားသေးသည်။ သို့သော် ကိုယ်ခန္ဓာသန်စွမ်း စိတ် နှလုံးရွှင်လန်းကာ ကိုယ်ရောစိတ်ပါ ကျန်းမာချမ်းသာ စေမည်ဟု ဆိုထားသည်။ ယခု ထိုသီချင်းသံကိုလည်း မကြားရတော့ပါပြီ။ သို့သော် အများမြင်သာသည့် နေရာ အထူးသဖြင့် မြို့နယ်အားကစားကွင်းများ၏ မျက်နှာစာများ တွင်ကား အားကစားနှင့် ကာယပညာဦးစီးဌာန ကျန်းမာရေး ဆိုင်ရာ နှိုးဆော်စာများကို အထင်အရှား မြင်တွေ့လာ နေရပါပြီ။

စားဝင်စေသည်။
(၈) စိတ်ဖိစီးမှုလျော့နည်းစေ၍ ကြည်လင် လန်းဆန်းစေသည်။
(၉) နေ့စဉ်ပုံမှန် နာရီဝက်ခန့် လမ်းလျှောက် ပေးခြင်းဖြင့် ကျန်းမာကြံ့ခိုင်သောဘဝကို ပိုင်ဆိုင်စေသည်။
လမ်းလျှောက်ခြင်းဖြင့် ရရှိအပ်သော အကျိုး ကျေးဇူးများ။ ကံ ဘာလိုသေးလဲ ဆိုရလောက်သည်။ မှန်၏။ စိတ်နှလုံးရွှင်လန်းစေဖို့အတွက်ကိုမူကား သီးခြား လေ့ကျင့်ပေးဖို့ လိုအပ်ပါသေးသည်။ သို့သော် ကိုယ်ရော စိတ်ပါ ကျန်းမာချမ်းသာ လိုရာဆန္ဒပြည့်ဝစေမည် အမှန် ဖြစ်ပါသည်။
အိန္ဒိယနိုင်ငံ၏ ထင်ရှားသော ယောဂီ “မဟာရီရှီ” မိန့်ဆိုချက်ကို ပေါလ်ဘရစ်တွမ်ရေးသည့် “လျှို့ဝှက် လမ်းစဉ်” စာအုပ်တွင် ဤသို့ ဖတ်မှတ်ဖူးပါသည်။ “လူသူမနိုးခင် စောစောထပြီး စိတ်အာရုံကို တစ်ခုတည်း မှာထားကာ ၁၅မိနစ်ခန့် ငြိမ်သက်စွာ တရားထိုင်ပါ။ သင်တစ်နေ့တာလုံး စိတ်ချမ်းသာလိမ့်မည်”။
ဗုဒ္ဓ၏ အဆိုအမိန့်အရ ခန္ဓာငါးပါးဟူ၍ ရှိရာ ရူပ ခန္ဓာတစ်ခုသာလျှင် ရုပ်ခန္ဓာဖြစ်ပြီး ကျန်ခန္ဓာလေးပါးမှာ စိတ်နှင့်ဆက်နွယ် နာမ်ခန္ဓာများဖြစ်ပါသည်။ “စိတ်ထောင်း ကိုယ်ကြော” ဆိုသောစကားသည် နာမ်ခန္ဓာလေးပါး၏ ထိရောက်မှုစွမ်းအားကို ညွှန်းဆိုထားခြင်းဖြစ်ပါသည်။ စိတ်နှင့်ကိုယ်သည် ကိုင်းကျွန်းမှီ ကျွန်းကိုင်းမှီ ခွဲခြားမရ စကောင်းသော အမိသတ်ပြုဖက်များဖြစ်ရာ အစဉ် သဖြင့် “စိတ်ပျို ကိုယ်နု” ဖြစ်နေစေဖို့ နာမ်ခန္ဓာအိမ်များကို သန့်ရှင်းပေးနေဖို့ လိုအပ်ပါလိမ့်မည်။ “အာရောဂုံ ပရမံ လာဘံ” ဘုရားဟောဒေသနာတော်စကားနှင့်အညီ ကိုယ်ရောစိတ်ပါ ကျန်းမာချမ်းသာရှိနေဖို့ နေ့စဉ်စောစော ထပြီး ၁၅ မိနစ်ခန့် တရားထိုင်ပါ။ နာရီဝက်ခန့် လမ်းလျှောက်ပါ။ ကျန်းမာရေးအတွက် မရှိမဖြစ် လိုအပ် ပါသည်။ တစ်နေ့တာ ၂၄ နာရီ အနက် တစ်နာရီနီးပါး အချိန်ကို အရင်းပြုရင်း ဘဝခရီးလမ်း ပြောင့်တန်း ငြိမ်းချမ်းနိုင်ကြပါစေ။ ။

နံနက်လင်းချိန် လတ်ဆတ်သော နေရောင်ခြည်အောက်မှာ သန့်ရှင်းသော လေနအေးကို ရှူရှိုက်ရင်း နေ့သစ်ကို အစပြုကြရစေမိသော “စောစောနိုးထသော ငှက်သည် ပိုးကောင်များကို များများဖမ်းစား၍ ရနိုင် သည်” ဆိုစကားဥပမာ၏ ဆိုလိုရင်းကို သိငြားလည်း ဤကဲ့သို့ စောစော နိုးထခြင်း အလေ့အကျင့်ကောင်း ပျက်ယွင်းသွားခဲ့သည်မှာ မြို့ပြ၏ လူနေမှုပုံစံ လက္ခဏာတစ်ရပ်ဟု ဆိုရမည်လား။

- “သက်ရှည်ကျန်းမာ လမ်းလျှောက်ပါ” ဆိုင်းဘုတ် တစ်ခုအပြင် နောက်ဆိုင်းဘုတ်တစ်ခုတွင်လည်း ဤသို့ ရှင်းလင်းရေးပြထားသည်။ “သက်ရှည်ကျန်းမာဖို့ နေ့စဉ် လမ်းလျှောက်ကြစို့”
- (၁) ခန္ဓာကိုယ်နှင့် စိတ်ဓာတ်ကြံ့ခိုင် ကျန်းမာ လာစေသည်။
 - (၂) သက်လုံကောင်း၍ အမောခံနိုင်သည်။
 - (၃) အဆီလျော့ချ၍ အဝမလွန်အောင် ထိန်းထားနိုင်သည်။
 - (၄) ဦးနှောက်နှင့် အာရုံကြောအားကောင်း၍ ဉာဏ်ရည်ထက်မြက်စေသည်။
 - (၅) ကိုယ်ခံစွမ်းအား မြင့်တက်စေပြီး ရောဂါများ ကို ကာကွယ်နိုင်သည်။
 - (၆) အကြောအခြင်း၊ အရွတ်များကို ပျော့ပျောင်း စေ၍ လူကို ဖျတ်လတ်ပေါ့ပါးစေနိုင်သည်။
 - (၇) သွေးလည်ပတ်မှုကောင်းမွန်ပြီး အိပ်ပျော်

စောစောအိပ်ထသည့် အလေ့အကျင့်ကောင်း ငယ်ငယ် တုန်းက ရှိခဲ့ဖူးသည်။ တောသူတောင်သား မိဘနှစ်ပါး၏ ကျေးဇူးကြောင့်ပင် ဖြစ်ပါသည်။ ကျွန်တော်တို့ လူလား မြောက်ရာ တောအရပ်မှာ ရွာဦးကျောင်းမှ တုန်းမောင်း ခေါက်သံသည် ဒေသ၏ စံတော်ချိန်ဟု ဆိုရပါမည်။ တုန်းမောင်းခေါက်သံနှင့်အတူ ကျွန်တော်တို့ ပုံမှန်နိုးထ ကြရပြီ။ အိမ်ဦးခန်းမှ အဖေဘုရားရှိခိုးသံ၊ မီးဖိုချောင်မှ အမေထမင်းချက် အိုးသံ၊ ခွက်သံ၊ ကျွန်တော်တို့ ညီအစ်ကို စာအံသံများက မိသားစု၏ နံနက်ချိန်ခါ သုတိမင်္ဂလာ သံစဉ်များဟု ဆိုရပါမည်။ ကျွန်တော်တို့ မိသားစုမှ မဟုတ်ပါ။ လက်လုပ်လက်စား ရပ်ကွက်ပိပိ၊ စောစောစီးစီး လုပ်ငန်းခွင်ဝင်နိုင်ဖို့ စောစောနိုးထ ချက်ကြံ ပြုကြံ အလုပ်များကြသည့်တောလေ့ဟု ဆိုရပါမည်။

ပြည်သူ့လွှတ်တော်ရွေးကောက်ပွဲ ဥပဒေ ပုဒ်မ ၇၅ (ခ) အရ ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်၏ ဆုံးဖြတ်ချက်ကို ကြေညာ

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်
ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်
ကြေညာချက်အမှတ် (၂၉ / ၂၀၁၆)
၁၃၇၈ ခုနှစ်၊ တန်ဆောင်မုန်းလပြည့်ကျော် ၄ ရက်
(၂၀၁၆ ခုနှစ်၊ နိုဝင်ဘာလ ၁၈ ရက်)

ပြည်သူ့လွှတ်တော်ရွေးကောက်ပွဲ ဥပဒေ ပုဒ်မ ၇၅ (ခ) အရ ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်၏ ဆုံးဖြတ်ချက်ကို ကြေညာခြင်း

၁။ မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး၊ ရမည်းသင်းမြို့နယ် ပြည်သူ့လွှတ်တော်မဲဆန္ဒနယ်အတွက် ရွေးကောက် တင်မြှောက်ခံထားရသော လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ် ဦးကိုကိုနိုင်၏ ရွေးကောက်တင်မြှောက်ခံခြင်းကို ယင်း မဲဆန္ဒနယ်၏ ယှဉ်ပြိုင်အရွေးခံသူ ဦးထွန်းထွန်းဝင်းက ရွေးကောက်ပွဲ ကန့်ကွက်လွှာတင်သွင်းသဖြင့် ပြည်ထောင်စု ရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်က ပြည်သူ့လွှတ်တော်ရွေးကောက်ပွဲ ဥပဒေပုဒ်မ ၆၉ အရ ရွေးကောက်ပွဲခံအဖွဲ့ဖြင့် လည်းကောင်း၊ ပုဒ်မ ၇၅ အရ ရွေးကောက်ပွဲ ကန့်ကွက်လွှာ အယူခံမှုဖြင့်လည်းကောင်း ကြားနာစစ်ဆေး၍ ဆုံးဖြတ်ချက်ချမှတ်ခဲ့ပြီးဖြစ်သည်။

၂။ ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်၏ ၁၇-၁၁-၂၀၁၆ ရက်စွဲပါ ရွေးကောက်ပွဲကန့်ကွက်လွှာ အယူခံမှု အမှတ် (၂၀/၂၀၁၆) ဆုံးဖြတ်ချက်တွင် မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး၊ ရမည်းသင်းမြို့နယ် ပြည်သူ့လွှတ်တော် မဲဆန္ဒနယ်အတွက် ဦးကိုကိုနိုင်အား လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်အဖြစ် ရွေးကောက်တင်မြှောက်ခံခြင်းသည် ဥပဒေ အရ ပျက်ပြယ်ကြောင်းနှင့် ယင်းမဲဆန္ဒနယ်၏ ပြည်သူ့လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်အဖြစ် ဥပဒေနှင့်အညီ ရွေးကောက် တင်မြှောက်ခံရသူမှာ ဦးထွန်းထွန်းဝင်း ဖြစ်ကြောင်း ပြည်သူ့လွှတ်တော်ရွေးကောက်ပွဲဥပဒေပုဒ်မ ၇၅ (က) အရ ဆုံးဖြတ်ခဲ့သည်။

၃။ သို့ဖြစ်၍ ဦးကိုကိုနိုင်သည် ယခုကြေညာသည့်နေ့မှစ၍ လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်အဖြစ် ဆက်လက် ရပ်တည်ပိုင်ခွင့် မရှိတော့ကြောင်းနှင့် မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး၊ ရမည်းသင်းမြို့နယ် ပြည်သူ့လွှတ်တော်မဲဆန္ဒနယ်၏ ပြည်သူ့လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်မှာ ဦးထွန်းထွန်းဝင်း [၅ / အတန(နိုင်) ၀၅၃၈၉၈]ဖြစ်ကြောင်း သက်ဆိုင်ရာ လွှတ်တော်ရွေးကောက်ပွဲ ဥပဒေပုဒ်မ ၇၅ (ခ) အရ သတ်မှတ်ကြေညာလိုက်သည်။

ဥက္ကဋ္ဌ
ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်

တိုင်းဒေသကြီးလွှတ်တော် သို့မဟုတ် ပြည်နယ်လွှတ်တော်ရွေးကောက်ပွဲဥပဒေ ပုဒ်မ ၇၅ (ခ)အရ ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်၏ဆုံးဖြတ်ချက်ကို ကြေညာ

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်
ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်
ကြေညာချက်အမှတ် (၃၀ / ၂၀၁၆)
၁၃၇၈ ခုနှစ်၊ တန်ဆောင်မုန်းလပြည့်ကျော် ၄ ရက်
(၂၀၁၆ ခုနှစ်၊ နိုဝင်ဘာလ ၁၈ ရက်)

တိုင်းဒေသကြီးလွှတ်တော် သို့မဟုတ် ပြည်နယ်လွှတ်တော်ရွေးကောက်ပွဲဥပဒေ ပုဒ်မ ၇၅ (ခ) အရ ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်၏ဆုံးဖြတ်ချက်ကို ကြေညာခြင်း

၁။ မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး၊ ရမည်းသင်းမြို့နယ် တိုင်းဒေသကြီးလွှတ်တော် မဲဆန္ဒနယ်အမှတ်(၂) အတွက် ရွေးကောက်တင်မြှောက်ခံထားရသော လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ် ဦးကျော်မြင့်၏ ရွေးကောက်တင်မြှောက်ခံခြင်းကို ယင်းမဲဆန္ဒနယ်၌ ယှဉ်ပြိုင်အရွေးခံသူ ဦးအောင်မျိုးဦးက ရွေးကောက်ပွဲကန့်ကွက်လွှာတင်သွင်းသဖြင့် ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်က တိုင်းဒေသကြီးလွှတ်တော် သို့မဟုတ် ပြည်နယ်လွှတ်တော်ရွေးကောက်ပွဲ ဥပဒေပုဒ်မ ၆၉ အရ ရွေးကောက်ပွဲ ခံအဖွဲ့ဖြင့်လည်းကောင်း၊ ပုဒ်မ ၇၅ အရ ရွေးကောက်ပွဲကန့်ကွက်လွှာ အယူခံမှုဖြင့်လည်းကောင်း ကြားနာစစ်ဆေး၍ ဆုံးဖြတ်ချက် ချမှတ်ခဲ့ပြီးဖြစ်သည်။

၂။ ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်၏ ၁၇-၁၁-၂၀၁၆ ရက်စွဲပါ ရွေးကောက်ပွဲကန့်ကွက်လွှာ အယူခံမှု အမှတ် (၁၉/၂၀၁၆) ဆုံးဖြတ်ချက်တွင် မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး၊ ရမည်းသင်းမြို့နယ် တိုင်းဒေသကြီးလွှတ်တော် မဲဆန္ဒနယ်အမှတ်(၂)အတွက် ဦးကျော်မြင့်အား လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်အဖြစ် ရွေးကောက်တင်မြှောက်ခံခြင်းသည် ဥပဒေအရ ပျက်ပြယ်ကြောင်းနှင့် ယင်းမဲဆန္ဒနယ်၏ တိုင်းဒေသကြီးလွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်အဖြစ် ဥပဒေနှင့် အညီ ရွေးကောက်တင်မြှောက်ခံရသူမှာ ဦးအောင်မျိုးဦးဖြစ်ကြောင်း တိုင်းဒေသကြီးလွှတ်တော် သို့မဟုတ် ပြည်နယ်လွှတ်တော်ရွေးကောက်ပွဲ ဥပဒေပုဒ်မ ၇၅ (က) အရ ဆုံးဖြတ်ခဲ့သည်။

၃။ သို့ဖြစ်၍ ဦးကျော်မြင့်သည် ယခုကြေညာသည့်နေ့မှစ၍ လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်အဖြစ် ဆက်လက် ရပ်တည်ပိုင်ခွင့် မရှိတော့ကြောင်းနှင့် မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး၊ ရမည်းသင်းမြို့နယ် တိုင်းဒေသကြီးလွှတ်တော် မဲဆန္ဒနယ်အမှတ်(၂)၏ တိုင်းဒေသကြီးလွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်မှာ ဦးအောင်မျိုးဦး [၉/ရမသ(နိုင်)၀၈၄၅၃၆] ဖြစ်ကြောင်း သက်ဆိုင်ရာလွှတ်တော်ရွေးကောက်ပွဲ ဥပဒေပုဒ်မ ၇၅ (ခ) အရ သတ်မှတ်ကြေညာလိုက်သည်။

ဥက္ကဋ္ဌ
ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်

ပြည်တွင်းရေးရာ

မောင်တော၊ ရသေ့တောင် အကြမ်းဖက်ခံရမှု လေ့လာစုံစမ်းရေးကော်မတီ မောင်တောမြို့နယ် ကျေးရွာများသို့ ဒုတိယအကြိမ် ကွင်းဆင်းလေ့လာ

မောင်တော နိုဝင်ဘာ ၁၈ ရခိုင်ပြည်နယ်အစိုးရက ဖွဲ့စည်းပေးထားသော အောက်တိုဘာ ၉ ရက် မောင်တောနှင့် ရသေ့တောင်မြို့နယ်များအတွင်း ဖြစ်ပွားခဲ့သည့် အကြမ်းဖက်ခံရမှုလေ့လာစုံစမ်းရေး ကော်မတီသည် နယ်မြေကွင်းဆင်းလေ့လာစုံစမ်းရေး ဒုတိယအကြိမ်ခရီးစဉ်အဖြစ် နိုဝင်ဘာ ၁၇ ရက်တွင် ကျီးကန်းပြင်ခရီးဌာနချုပ်၊ ဒြပ်ပြင်ကျေးရွာ၊ စံပယ်ပင်ရင်း ကျေးရွာ၊ ရေမျက်တောင်ကျေးရွာ၊ ငါးခူကျေးရွာနှင့် ကြိမ်ချောင်းကျေးရွာတို့သို့ သွားရောက်ကွင်းဆင်းလေ့လာ ခဲ့သည်။

ကြိမ်ချောင်းကျေးရွာ၌ ကြောက်ရွံ့ထိတ်လန့်မှုကြောင့် နေရပ်မှ စွန့်ခွာလာသည့် လောင်းခုံကျေးရွာအုပ်စု ဖော်ကီတောင်ကျေးရွာမှ မာရာမာကြီးတိုင်းရင်းသား အိမ်ထောင်စုဝင် ၁၇ စုနှင့် တွေ့ဆုံပြီး ကျေးရွာအခြေအနေ နှင့် လုံခြုံရေးအခြေအနေကို မေးမြန်းခဲ့သည်။ အဆိုပါခရီးစဉ်အတွင်း မောင်တောမြို့ အရေးပေါ် ကူညီထောက်ပံ့ရေးကော်မတီမှ တာဝန်ရှိသူများလည်း အတူလိုက်ပါပြီး ဆန်း၊ ဆီ၊ ရေသန့်ဘူး၊ ခေါက်ဆွဲခြောက် နှင့် ငါးခြောက်ကြော်တို့ကို ဖားဝပ်ချောင်းနှင့် ကြိမ်ချောင်း ကျေးရွာတို့ရှိ တိုင်းရင်းသားများနှင့် လမ်းတစ်လျှောက် လုံခြုံရေးအဖွဲ့များကို ပေးအပ်လှူဒါန်းခဲ့သည်။ ထို့ပြင် စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး ကလေးမြို့နယ်မှ ရဟန်းရှင်လူ များက ထောက်ပံ့လှူဒါန်းသည့် တစ်အိမ်ထောင်လျှင် ငွေကျပ် ၂၀၀၀ နှုန်း လှူဒါန်းငွေများကိုလည်း အလှူရှင် များကိုယ်စား မောင်တောမြို့ အရေးပေါ်ကူညီထောက်ပံ့ရေး ကော်မတီက ကပ္ပကောင်းကျေးရွာ၊ ရေမျက်တောင်

ကျေးရွာနှင့် ကြိမ်ချောင်းကျေးရွာတို့တွင် ပေးအပ်လှူဒါန်း ခဲ့ကြသည်။ ပြည်နယ်အစိုးရက အောက်တိုဘာ ၉ ရက် မောင်တော၊ ရသေ့တောင် အကြမ်းဖက်ခံရမှုလေ့လာစုံစမ်းရေး ကော်မတီကို အဖွဲ့ဝင် ၁၁ ဦးဖြင့် ဖွဲ့စည်းပေးခဲ့ခြင်းဖြစ် သည်။ လေ့လာစုံစမ်းရေးကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ ဦးအောင်ဝင်းက “ကျွန်တော်တို့ ဒီဒေသကို ပထမတစ်ခေါက် ရောက်ပြီးပါပြီ။ အခု ဒုတိယအကြိမ်လာတာက နယ်မြေဒေသတွေ ဘယ်လို ဖြစ်နေသလဲ၊ လူတွေရဲ့အခက်အခဲတွေ ဘယ်လိုရှိနေသလဲ ဆိုတာသိရအောင် လာခြင်းဖြစ်ပါတယ်။ ကျွန်တော်တို့ ဒီနေ့ ဒြပ်ပြင်၊ စံပယ်ပင်ရင်း၊ ငါးခူရ ကြိမ်ချောင်းစတဲ့ ရွာတွေကိုရောက်ခဲ့ပါတယ်။ တွေ့ခဲ့ရတဲ့ နေရာတွေနဲ့ပတ်သက်ပြီးပြောရရင် တချို့ အစွလာမ် ဘာသာဝင်တွေနေတဲ့ရွာတွေဆို လူတွေသိပ်မတွေ့ရဘူး။ မနက်ပိုင်းဆို ရှောင်ထွက်သွားတယ်။ ညပိုင်းမှ ပြန်လာ ကြတဲ့ ရွာတွေလည်းရှိတယ်လို့ ပြောပါတယ်။ တချို့ရွာ တွေမှာ မီးရှို့ခံထားရတာကို တွေ့ရတယ်။ ငါးခူကျေးရွာနဲ့ ကျီးကန်းပြင်ရွာတွေမှာ မီးရှို့ခံထားရတာတွေ့ရတယ်။ စုံစမ်းကြည့်တော့ အဲဒီရွာသားတွေ ကိုယ်တိုင်က မီးရှို့သွားတယ်ဆိုတာသိရပါတယ်။ နောက်အဲဒီရွာတွေက အကြမ်းဖက်မှုနဲ့လည်း ပတ်သက်နေတယ်။ သူတို့က အစိုးရတပ်ဖွဲ့တွေက မီးရှို့တာလို့ အထင်အမြင်လွှဲ မှားအောင် တမင်တကာ လုပ်ဆောင်တယ်လို့ သိရပါတယ်” ဟု ပြောသည်။ “နောက်တစ်ခုက ကျွန်တော်တို့တိုင်းရင်းသားတွေ



မောင်တော၊ ရသေ့တောင် အကြမ်းဖက်ခံရမှုလေ့လာစုံစမ်းရေးကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ ဦးအောင်ဝင်း ကြိမ်ချောင်းကျေးရွာသို့ သွားရောက်၍ နယ်မြေကွင်းဆင်းလေ့လာစဉ်။

တကာယ်အခက်အခဲနဲ့ ကြုံနေရတယ်။ သူတို့တွေ အပြင် မသွားရဲဘူး။ ကျွန်တော်တို့က လူနည်းစုဖြစ်တဲ့အတွက် ကျေးရွာငယ်လေးတွေက တိုင်းရင်းသားတွေဆို ဘယ်မှ မသွားရဲဘူး။ ဒေသခံလူမှုရေးအဖွဲ့အစည်းတွေရဲ့ လျှာတာ တန်းတာကိုစားပြီး ရွာမှာဒီအတိုင်းနေနေရတယ်။ စားရေး သောက်ရေးကြောင့် သူတို့အနေနဲ့ မောင်တောမြို့ကို ပြောင်းရွှေ့သွားလာဖို့ဆိုတာ သိပ်မလွယ်ဘူး။

တိုင်းရင်းသားတွေနေတဲ့ ရွာတွေမှာစပါးတွေက ရင့်မှည့်နေပြီ။ ကောက်ရိတ်သိမ်းဖို့အတွက် စပါးရိတ် စက်တွေ သူတို့မှာမရှိဘူး။ အစိုးရက ကူညီပေးတယ်။ အဖွဲ့အစည်းတွေက ကူညီပေးတယ်ဆိုတာလည်း လုံလောက်မှုမရှိသေးဘူး။ အမှန်တကယ်လိုအပ်နေတာက ဒီအချိန်မှာ သူတို့အတွက် ကောက်ရိတ်စက်လိုတယ်။

ခြွေလွှေစက်လိုပါတယ်။ မဟုတ်ရင် ဒါတွေက ပျက်စီးသွား နိုင်တယ်။ ဒီအကြောင်းတွေကို ကျွန်တော်တို့ပြန်တာနဲ့ ပြည်နယ် အစိုးရကိုတိုက်တွန်းသွားမှာ ဖြစ်ပါတယ်” ဟု ဦးအောင်ဝင်းက ပြောသည်။

၎င်းက ဆက်လက်၍ “ကျေးရွာတချို့မှာ စိုးရိမ်စိတ် တွေက နိမ့်နိမ့်ဖြစ်နေတယ်။ ပြီးတော့ ကြိမ်ချောင်းကျေးရွာကို တိမ်းရှောင်လာတဲ့ မာရာမာကြီးတိုင်းရင်းသားတွေ ပြောတာက သူတို့နေတဲ့ ဘေးပတ်ဝန်းကျင်ရွာတွေက တော်တော်ဆိုးလို့ သူတို့မနေရဲဘူး။ နေရလည်း အန္တရာယ် ပေးဖို့ နေ့စဉ်နဲ့အမျှ ခြိမ်းခြောက်နေတာတွေ ရှိတယ်။ အဲဒီလိုခြိမ်းခြောက်နေတော့ ကြိမ်ချောင်းဘုန်းကြီး ကျောင်းကို ထွက်ပြေးလာကြတယ်။ မပြန်ရဲတော့ဘူး။ သူတို့ကို ကြိမ်ချောင်းမှာပဲ နေရာလေးတစ်ခုပေးဖို့ တောင်းဆိုနေတာရှိပါတယ်။ ဒါတွေကိုလည်း ပြည်နယ် အစိုးရသိအောင် တင်ပြသွားမှာဖြစ်ပါတယ်” ဟုပြောသည်။

တိမ်းရှောင်လာသည့် မိသားစုထဲမှ မာရာမာကြီး တစ်ဦးမှာ နားရွက်ပြတ်သွားကြောင်း၊ ဓားနှင့် ခုတ်ခံရသည့် အတွက် နားရွက်ပြတ်သွားသည့်အပြင် လည်ကုပ်မှာ လည်း ဓားဒဏ်ရာရခဲ့ကြောင်း၊ သေပြီဆိုပြီး ပစ်ထားခဲ့ရာမှ

က်ကောင်း၍သာ မသေခြင်းဖြစ်ကြောင်း၊ ၎င်း၏ ဒဏ်ရာကို လည်းတပ်မတော်မှ ဆေးကုသပေးနေခဲ့ရကြောင်း သိခဲ့ရ သည်။

“ပညာရေး၊ ကျန်းမာရေးကလည်း တော်တော်လေး အားနည်းနေတယ်။ အဲဒီက ကျောင်းတွေပိတ်ထားရတယ်။ ကျောင်းလည်း မတက်ရဲဘူး။ ဆရာ ဆရာမတချို့ရှိပေမယ့် ကလေးတွေကမှ ကျောင်းမတက်ရဲတာ။ တချို့ရွာတွေမှာ ကျန်းမာရေးဌာနရှိပေမယ့် ဆရာမက မလာရဲသေးဘူး။ ဆေးဝါးကုသဖို့ မြို့ကိုလည်းမသွားနိုင်ဘူးဆိုတော့ ပညာရေး၊ ကျန်းမာရေးအပိုင်း အားနည်းတဲ့ အနေအထားတစ်ခုပါ။ ဒါတွေကို တည်ငြိမ်လုံခြုံသွားတဲ့ အချိန်ရောက်မှ လုပ်နိုင် မှာပေါ့။

ဒြပ်ပြင်လို့ရွာမျိုးတွေက တစ်ပတ်ကို နှစ်ရက်လောက် မောင်တောမြို့မှာ ဈေးလေးဘာလေးတက်ဝယ်ဖို့ စောင့်ရှောက်ပေးစေချင်တယ်လို့ တင်ပြကြတယ်” ဟု ဦးအောင်ဝင်းက ပြောသည်။

“ကျွန်တော်တို့တွေရှိရင်တော့ သုံးသပ်ချက်တွေအားလုံး ရခိုင်ပြည်နယ်အစိုးရကို ဆောင်ရွက်ပေးဖို့ တိုက်တွန်းသွား မယ်။ လက်တလောဆောင်ရွက်ရမယ့်ကိစ္စတွေ ရှိသလို ကျေးရွာတွေ ရေရရှိစေရအောင် လုံခြုံရေးလည်းလုပ်ရ ပါမယ်။ စီးပွားရေးဖွံ့ဖြိုးအောင် ဆောင်ရွက်ပေးရမယ်။ စီးပွားရေးမရှိရင် ဒေသခံတွေကမနေနိုင်ဘူးလေ။ စီးပွားရေး ဖွံ့ဖြိုးအောင်၊ လမ်းပန်းဆက်သွယ်မှုတွေ ကောင်းမွန်အောင် လုပ်ဆောင်ပေးရပါမယ်။ အခုပြန်သွားတာနဲ့ ကြားဖြတ် အစီရင်ခံစာအနေနဲ့ အစိုးရကို တိုက်တွန်းသွားမှာပါ။ အပြီးသတ်အစီရင်ခံစာကို ဒီဇင်ဘာနောက်ဆုံးပတ်မှာ တင်သွင်းပါမယ်။

အဓိက က မောင်တောဒေသတည်ငြိမ်ဖွံ့ဖြိုးစားရမယ်။ ရခိုင်ပြည်နယ် တည်ငြိမ်အေးချမ်းဖို့အတွက် အစိုးရရော၊ ပြည်သူရော၊ အခြားအဖွဲ့အစည်းတွေရော ဝိုင်းဝန်းကူညီ ပေးဖို့လိုအပ်တယ်လို့ ပြောကြားချင်ပါတယ်” ဟု ကော်မတီ ဥက္ကဋ္ဌက ပြောသည်။ (ရခိုင်ညွန့်နှင့်အဖွဲ့)



မောင်တောမြို့ အရေးပေါ်ကူညီထောက်ပံ့ရေးကော်မတီမှ တာဝန်ရှိသူများ အကြမ်းဖက်ခံရမှုလေ့လာစုံစမ်းရေးကော်မတီနှင့်အတူလိုက်ပါ၍ ဒေသခံများအား ထောက်ပံ့ပစ္စည်းများ ပေးအပ်စဉ်။

ပန်းကလေးများ ဖူးပွင့်စေချင်ပါသည်

မောင်တော နိုဝင်ဘာ ၁၈ မောင်တောမြို့နယ်တွင် လာမည့်တက္ကသိုလ်ဝင်တန်း စာမေးပွဲအား ကျောင်းပြင်ပမှ ဖြေဆိုမည့်သူ ၁၀၀၀ ကျော်နှင့် ကျောင်းတက်၍ ဖြေဆိုမည့်သူ ၁၀၀၀ ခန့် စုစုပေါင်း တက္ကသိုလ်ဝင်တန်းစာမေးပွဲဖြေဆိုမည့်သူ ၂၀၀၀ ကျော်အထိ ရှိနေသည်။

အင်္ကျီအဖြူနှင့် ပုဆိုးအစိမ်းကို ဝတ်ပြီးနောက် မီးခိုးရောင်တိုက်ပုံကိုကောက်စွပ်ကာ သူနေထိုင်ရာ အိမ်ကလေးမှနေ၍ ကျောင်းဆီသို့ ဆရာကြီး ဦးအောင်မြင့်သိန်း ထွက်လာခဲ့သည်။ ဆရာကြီးဦးအောင်မြင့်သိန်းသည် မောင်တောမြို့ အမှတ်(၁) အခြေခံပညာအထက်တန်း ကျောင်းမှ ကျောင်းအုပ်ဆရာကြီးဖြစ်ပြီး ကျောင်းဝင်း ထဲမှာပင် တစ်ကိုယ်တည်းနေထိုင်သူဖြစ်သည်။

ကျောင်းအုပ်ဆရာကြီး ဦးအောင်မြင့်သိန်းထံ ကျွန်တော်တို့အဖွဲ့ ရောက်သွားသည့်အချိန်မှာ နံနက် ၉ နာရီခန့်သာရှိသေးသည်။ နံနက် ၁၀ နာရီမှ စတင်ဖွင့်လှစ် သည့် တစ်ချိန်ကျောင်းဖြစ်သောကြောင့် ကျောင်းကလေးက သက်ဝင်လှုပ်ရှားမှုမရှိသေး။ မောင်တောမြို့ အမှတ်(၁) အခြေခံပညာအထက်တန်း

ကျောင်းတွင် ကျောင်းသားဦးရေ ၁၆၀၉ ဦးရှိသည်။ သို့ရာတွင် ယခုရက်တွင် ကျောင်းသို့လာရောက်သည့် ကျောင်းသား ကျောင်းသူအရေအတွက်မှာ လေးပုံတစ်ပုံကျော်သာရှိ သေးသည်ဟုသိရသည်။ သီတင်းကျွတ် ကျောင်းပိတ်ရက်ကုန်ဆုံး၍ ကျောင်းများပြန်လည်ဖွင့်လှစ်ထားသည်မှာ ရက်သတ္တပတ် သုံးပတ်မျှရှိနေပြီဖြစ်သော်လည်း အောက်တိုဘာလဆန်း ပိုင်းကဖြစ်ပွားခဲ့သည့် ရခိုင်ပြည်နယ်မြောက်ပိုင်း အကြမ်းဖက်မှုဖြစ်စဉ်များကြောင့် ကြောက်ရွံ့ထိတ်လန့်မှု များရှိနေဆဲဖြစ်သည့်အတွက် ကျောင်းသားများ မစုံလင် သေးခြင်းဖြစ်ကြောင်း ဆရာကြီးက ပြောသည်။

မောင်တောမြို့နယ်ပညာရေးမှူး ဦးခင်အောင်က မောင်တောခရိုင်ဒေသတစ်ဝိုက် ကျောင်းပြန်လည်ဖွင့်လှစ်မှု အခြေအနေနှင့်ပတ်သက်၍ “လက်ရှိအခြေအနေအရတော့ မောင်တောမြို့နယ်မှာ အထက်တန်း၊ အလယ်တန်းနဲ့ မူလတန်းကျောင်းပေါင်း ၁၀၀ လောက် ပြန်ဖွင့်ထားပါတယ်။ ကျောင်းသားတွေ အပြည့်အစုံတက်ရောက်ခြင်းတော့ မရှိ သေးပါဘူး။ နယ်တွေမှာလည်း လုံခြုံရေးရှိတဲ့နေရာတွေမှာ ကျောင်းတွေ ပြန်ဖွင့်လှစ်ထားပါတယ်။ အစွလာမ်



ဘာသာဝင်တွေနေတဲ့ ကျေးရွာတွေမှာလည်း အစွလာမ် ဘာသာဝင်ဆရာတွေ တာဝန်ထမ်းဆောင်တဲ့ ကျောင်းတွေဆို ဖွင့်ပေးထားပါတယ်” ဟု ဆိုသည်။

မြို့နယ်ပညာရေးမှူးက “မိဘတွေကိုမြို့ပေါ်မှာ လုံခြုံရေး ရှိပါတယ်။ ကျောင်းတက်လို့ရပါတယ်လို့ ကျွန်တော်တို့ က ပြောထားတယ်။ စာမျက်နှာ ၁၀ သို့ ○

ပြည်တွင်းရေးရာ

မြင်းလွတ်မြို့၌ မီးရှို့ဖျက်ဆီးခံရသော ဆရာ ဆရာမများ တည်းခိုဆောင်ကို အမြန်ပြန်လည်တည်ဆောက်ပေးသွားမည်

မောင်တော နိုဝင်ဘာ ၁၈
နိုဝင်ဘာ ၁၇ ရက် ညပိုင်းက မသမာသူ လူတစ်စု မီးရှို့ဖျက်ဆီးခဲ့သော မောင်တောခရိုင်တောင်ပိုင်း မြင်းလွတ် မြို့ ရပ်ကွက်(၁) ဆရာ ဆရာမများ တည်းခိုဆောင်နေရာများသို့ ယနေ့ နံနက် ၁၀ နာရီခွဲတွင် သတင်းအဖွဲ့ ရောက်ရှိခဲ့သည်။



နိုဝင်ဘာ ၁၇ ရက် ညပိုင်းက မီးရှို့ဖျက်ဆီးခံခဲ့ရသော ဆရာ ဆရာမများ တည်းခိုဆောင်ကို တွေ့ရစဉ်။

“တည်ငြိမ်အေးချမ်းမှု သာယာဝပြောမှုကိုပဲ ကျွန်တော်တို့ကလိုချင်တာပါ။ ကျွန်တော်တို့အနေနဲ့ ဒီလို အကြမ်းဖက်မှု၊ ဥပဒေဘောင်အတွင်း မည်ညွတ်မှုတွေကို ဘယ်လိုမှ အားမပေးပါဘူး။ ဒေသခံတွေနဲ့ ကျွန်တော်တို့ နေထိုင်တာလည်း နှစ်ပေါင်းမနည်းတော့ပါဘူး။ တစ်ဖက် အစွန်းရောက် လူတချို့ကြောင့် အခုလို စိုးရိမ်စိတ်တွေနဲ့ ကျိုးလန့်စာစားနေရတာ တကယ်မနှစ်မြို့တာပါ။ ဒီမီးရှို့ခံလိုက်ရတဲ့ ကျောင်းကိုလည်း ကျွန်တော်တို့အနေနဲ့ ကိုယ့်ပစ္စည်း၊ ကိုယ့်ကျောင်းလို သဘောထားပါတယ်။ ဘာကြောင့်လဲဆိုတော့ ကျွန်တော်တို့ သား၊ သမီး၊ မြေးမြစ်တွေ အားလုံးဒီကျောင်းကပဲ ပညာသင်ကြားခဲ့တာပါ။ ကျွန်တော်တို့အနေနဲ့ အေးအေးချမ်းချမ်းနဲ့ပဲ နေထိုင်စားသောက်ချင်ပါတယ်”ဟု မြင်းလွတ်မြို့ ရပ်ကွက်(၁)မှ ဦးကျော်ဆွေ(ခ) အနုဟာဖိစ် ကပြောသည်။

တယ်။ ဒါပေမယ့် ပြည်သူတွေက လုံခြုံရေးကို ဒီထက်ပိုမိုမျှော်လင့်နေကြတယ်။ ဥပမာ လုံခြုံရေးအဖွဲ့တွေအနေနဲ့ ညဘက်ကင်းလှည့်ပေးတာတို့၊ ကြည့်ရှုအားပေးတာတို့ကို ပိုလိုချင်နေကြတယ်။ စိုးရိမ်စိတ်နဲ့ နေထိုင်နေရသလို ဖြစ်တာပေါ့။ ဒါကြောင့် အနီးဝန်းကျင် ရဲကင်းတွေနဲ့လည်း ပြည်သူတွေစိုးရိမ်စိတ်လျော့နည်းအောင် ကင်းလှည့်တာတို့ စောင့်ကြည့်ပေးတာတို့ကို လုပ်လိုက်ရင် ဒီတောင်ပိုင်းကျေးရွာတွေမှာ နဂိုအတိုင်း ပြည်သူတွေစိတ်ထဲမှာ အခုလို စိုးရိမ်စိတ်တွေမရှိတော့ဘဲ အေးအေးချမ်းချမ်း ဖြစ်သွားမှာပါ”ဟု ဥဒေါင်း(စံပြ)ကျေးရွာမှ ကျောင်းအုပ်ဆရာကြီး ဦးထွန်းလင်းက ပြောသည်။

ဝန်းကျင်နေထိုင်သည့် ကျေးရွာတစ်ရွာဖြစ်သည်။ လယ်လုပ်ငန်း လုပ်ကိုင်သူနည်းပါးပြီး အများစုမှာ လက်လုပ်လက်စားများဖြစ်ကြသည်။ ကျေးရွာအတွင်းလှည့်လည်ကြည့်ရှုခဲ့ရာ အပူအပင်ကင်းသည့်ကလေးများမှာ အေးချမ်းပျော်ရွှင်စွာ ဆော့ကစားနေသည်ကို တွေ့မြင်ခဲ့ရသည်။ မောင်တော တောင်ပိုင်းတွင် အစည်ကားဆုံးဟု ထင်ပေါ်ကျော်ကြားသော အလယ်သံကျော်ကမ်းခြေသို့ ရောက်ရှိ လေ့လာကြည့်ရှုဖြစ်ခဲ့သည်။ အလယ်သံကျော်ကမ်းခြေသည် အောက်တိုဘာ ၉ ရက် အကြမ်းဖက်မှုဖြစ်စဉ်ခံရပြီး နေ့စဉ်မပြတ် လာရောက် လည်ပတ်သူများဖြင့် စည်ကားခဲ့ပြီး လတ်တလောတွင် လာရောက်လည်ပတ်သူအနည်းငယ်သာရှိကြောင်း သိရသည်။ ကျောင်းများ၊ ဈေးများသည် ယခင်ကကဲ့သို့ စည်စည်ကားကားမဟုတ်သော်လည်း

လယ်လုပ်ငန်း၊ ယာလုပ်ငန်းများကို အေးအေးချမ်းချမ်းဖြင့် အရှိန်မပျက် ဆက်လက် လုပ်ကိုင်နေကြသည်ကို တွေ့ခဲ့ရသည်။ အပြန်လမ်းတွင် သရေကုန်းဘောင်ရွာသို့ ဝင်ဖြစ်ခဲ့သည်။ သရေကုန်းဘောင်ရွာတွင် လူငယ်များ ခြင်းခတ်ကစားခြင်း၊ ဘောလုံးကန်ခြင်းတို့ကိုမြင်တွေ့ခဲ့ရသည်။ ရွာဦး၌ လယ်ယာလုပ်ငန်းခွင်အတွင်း အေးချမ်းစွာ စပါးများ ခြေလှေနေသည်ကိုလည်း မြင်တွေ့ခဲ့ရသည်။ မောင်တောတောင်ပိုင်းရှိ ကျေးရွာပြည်သူများသည် နေ့ခင်းဘက်တွင် အလုပ်အကိုင် များကို အေးချမ်းပျော်ရွှင်စွာ လုပ်ကိုင်နေကြသော်လည်း ယခုထက်လုံခြုံရေးအင်အားကို ပိုမိုတိုးချဲ့ပေးရန် မျှော်လင့်နေကြသည်ကို တွေ့မြင်ခဲ့ရပါကြောင်း။

သတင်းမြင်ကွင်း - မောင်စိန်လွင်နှင့်အဖွဲ့ ဓာတ်ပုံ မင်းထက်၊ ဖိုးထောင်



ဥဒေါင်း(စံပြ)ကျေးရွာတွင် ကလေးများ အေးချမ်းပျော်ရွှင်စွာ ဆော့ကစားနေသည်ကို တွေ့ရစဉ်။

နိုဝင်ဘာ ၇ ရက်ကလည်း အဆိုပါ ကျောင်းရှိ ဆရာ ဆရာမများ တည်းခိုဆောင်နှစ်လုံး မီးရှို့ဖျက်ဆီးခံခဲ့ရပြီး ယခုအခါ အသစ်ပြန်လည် တည်ဆောက်နေသည်ကို တွေ့ခဲ့ရသည်။ နိုဝင်ဘာ ၁၇ ရက်က ဒုတိယအကြိမ်မီးရှို့ခံခဲ့ရသော တည်းခိုဆောင် တစ်လုံးနှင့် အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေး ဦးစီးဌာန နေအိမ်တစ်လုံးကိုလည်း အမြန်ပြန်လည် တည်ဆောက်ပေးသွားမည်ဟု ယင်းကျေးရွာမှ သိရသည်။ မြင်းလွတ်မြို့သည် များမကြာမီ ကမူ မြို့အဖြစ်အဆင့်မြှင့်တင်ခဲ့သည့် မြို့ဖြစ်ပြီး ရပ်ကွက်(၈)ခုဖြင့် ဖွဲ့စည်းထားသည်။ မြင်းလွတ်မြို့ရှိ အလယ်တန်းကျောင်းတွင် ကျောင်းအုပ်ဆရာကြီး အပါအဝင် ဆရာ ဆရာမ ကိုးဦး၊ ကျောင်းသား၊ ကျောင်းသူ တစ်ထောင်ကျော် ပညာသင်ကြား လျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။ မီးရှို့ဖျက်ဆီးခံရသော ဆရာ ဆရာမများ တည်းခိုဆောင်တွင် ဆရာ၊ ဆရာမများ နေထိုင်သည့် အချိန်မဟုတ်သဖြင့် ပျက်စီးဆုံးရှုံးမှုမှာ အဆောင်သုံးဆောင်သာဖြစ်ပြီး ထိခိုက်ဒဏ်ရာရရှိမှု တစ်စုံတစ်ရာမရှိကြောင်း အချိန်ပိုင်းအတွင်းမှာပင် မီးငြိမ်းသတ်နိုင်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

ဂေါ်ဒူသာရကျေးရွာအုပ်စု အနောက်ရွာမှ ကျေးရွာရပ်မိရပ်ဖနှင့် ရာအိမ်မှူးတစ်ဦး အသတ်ခံရ

နေပြည်တော် နိုဝင်ဘာ ၁၈
မောင်တောမြို့နယ် ဂေါ်ဒူသာရကျေးရွာအုပ်စု အနောက်ရွာနေ ဂျာမာလ်(ဘ)ဆွေဒူမှာ သည် ယမန်နေ့ညနေပိုင်းက ဂေါ်ဒူသာရကျေးရွာအုပ်စု တောင်ရွာနှင့် အနောက်ရွာအကြား ဓားဒဏ်ရာများဖြင့် သေဆုံးနေကြောင်း သိရသည်။ ဂျာမာလ်(ဘ)ဆွေဒူမှာ သည် ကျေးရွာရပ်မိရပ်ဖနှင့် ရာအိမ်မှူးတာဝန် ထမ်းဆောင်နေသူဖြစ်ပြီး ယမန်နေ့ညပိုင်းက ဂေါ်ဒူသာရကျေးရွာအုပ်စု တောင်ရွာမှ ဟာဘီအုလ္လာ(ဘ)အူမာန်နေအိမ်သို့ ညစာစားရန် သွားရောက်ခဲ့ပြီး အိမ်သို့ပြန်မလာသဖြင့် ည ၇ နာရီခွဲခန့်တွင် မိသားစုဝင်များက လိုက်လံရှာဖွေရာ ဂေါ်ဒူသာရကျေးရွာအုပ်စု တောင်ရွာနှင့် အနောက်ရွာအကြား လယ်ကွင်းနှင့်

ပုစွန်ကန်အစပ်တွင် ဂျာမာလ်အား လည်ပင်းလှီးဒဏ်ရာ၊ ဦးခေါင်းဓားခုတ်ဒဏ်ရာ၊ ရင်အုံဓားထိုးဒဏ်ရာများဖြင့် သေဆုံးနေကြောင်း တွေ့ရှိခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်။ ဂျာမာလ်သေဆုံးမှုနှင့် ပတ်သက်၍ ကျေးရွာတာဝန်ခံက မကျိုးချောင်း နယ်ခြားစောင့်ရဲကွပ်ကဲမှုအဖွဲ့သို့ ဆက်သွယ်သတင်းပို့မှုနှင့်အတူ ကျေးရွာသားများက လူသတ်မှုကျူးလွန်သူဟု ယူဆရသူ ဟာဘီအုလ္လာအား ဖမ်းဆီးထားခဲ့ကြောင်း၊ မကျိုးချောင်း နယ်ခြားစောင့်ရဲကွပ်ကဲမှုအဖွဲ့ ဌာနချုပ်စခန်းမှ ဟာဘီအုလ္လာအား ဆက်လက်စစ်ဆေးလျက်ရှိကြောင်း နိုင်ငံတော်အတိုင်ပင်ခံရုံး သတင်းထုတ်ပြန်ရေးကော်မတီမှ သတင်းထုတ်ပြန်ထားသည်။

ပုစွန်ကန်အစပ်တွင် ဂျာမာလ်အား လည်ပင်းလှီးဒဏ်ရာ၊ ဦးခေါင်းဓားခုတ်ဒဏ်ရာ၊ ရင်အုံဓားထိုးဒဏ်ရာများဖြင့် သေဆုံးနေကြောင်း တွေ့ရှိခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်။ ဂျာမာလ်သေဆုံးမှုနှင့် ပတ်သက်၍ ကျေးရွာတာဝန်ခံက မကျိုးချောင်း နယ်ခြားစောင့်ရဲကွပ်ကဲမှုအဖွဲ့သို့ ဆက်သွယ်သတင်းပို့မှုနှင့်အတူ ကျေးရွာသားများက လူသတ်မှုကျူးလွန်သူဟု ယူဆရသူ ဟာဘီအုလ္လာအား ဖမ်းဆီးထားခဲ့ကြောင်း၊ မကျိုးချောင်း နယ်ခြားစောင့်ရဲကွပ်ကဲမှုအဖွဲ့ ဌာနချုပ်စခန်းမှ ဟာဘီအုလ္လာအား ဆက်လက်စစ်ဆေးလျက်ရှိကြောင်း နိုင်ငံတော်အတိုင်ပင်ခံရုံး သတင်းထုတ်ပြန်ရေးကော်မတီမှ သတင်းထုတ်ပြန်ထားသည်။

□ ကျောဖုံး မှ
“ဘူးသီးတောင်မြို့နယ်အတွင်းရှိ ဘင်္ဂါလီလူမျိုးများအား စစ်တပ်နှင့်ရဲများက ပူးပေါင်းကာ သတ်ဖြတ်နေကြသဖြင့် ကူညီပေးကြရန်” ဘင်္ဂါလီစကားဖြင့် ရာမောက်တူလာပြောဆိုထားသည့် အသံဖိုင်ကို တွေ့ရှိခဲ့သည်။

ရာမောက်တူလာအား ဆက်လက်စစ်ဆေးရာ ပဏာမ စစ်ဆေးမေးမြန်းချက်များအရ လွန်ခဲ့သော ၂ လခန့်က ကျောက်ဖြူသားသေကံကျေးရွာသို့ ဘင်္ဂါလီအဖွဲ့ဝင်မှ ပြန်လည် ရောက်ရှိလာသော ကျောက်ဖြူသားသေကံရွာသား မော်လဝီမာမ္မတီရှား (ဘ) အိမ်နံ့ဟူကိန်းက ရွာမှ အခြားမော်လဝီများနှင့် ရာမောက်တူလာအား Viber ဖွင့်ပေးခြင်း၊ Group အတွင်း သတင်းတင်ခြင်း နည်းလမ်းများအား သင်ကြားပေးခဲ့ကြောင်း၊ ရာမောက်တူလာ က Group အတွင်းသို့ အခြားရွာသားများအား ဆက်လက်ထည့်သွင်းပေးခဲ့ကြောင်းနှင့် ၎င်း Group ထဲတွင် ဆော်ဒီအာရေးဗီးယား၊ ပါကစ္စတန်၊ ဘင်္ဂါလီအဖွဲ့၊ မလေးရှားနှင့် အိန္ဒိယနိုင်ငံများအပါအဝင် နိုင်ငံတကာရှိ အစွန်းရောက်လှုပ်ရှားသူများ ဆက်သွယ်ပါဝင်ကြောင်း စစ်ဆေးတွေ့ရှိရသည်။

အဆိုပါ Viber Group တွင် ပါဝင်သူများသည် ယုံကြည်ချက် အစွန်းရောက်သူများ ဖြစ်ကြပြီး ၎င်း Viber Group တွင် အစိုးရကို တိုက်ခိုက်ရန်၊ ဖျက်ဆီးရန်နှင့် ၎င်းဒေသရှိ တရားမဝင် ဝင်ရောက်နေထိုင်သူ မွတ်ဆလင်များ နိုင်ငံသားဖြစ်ရန် ရည်ရွယ်လုပ်ဆောင်ခြင်းဖြစ်ကြောင်း စစ်ဆေးတွေ့ရှိရသည်။

အဆိုပါ Rohingya Muslim Viber Group သည် အမေရိကန်နိုင်ငံ ကယ်လီဖိုးနီးယားပြည်နယ်တွင် အခြေစိုက်ဖွဲ့စည်းထားသော ရိုဟင်ဂျာအာရေဗီးရှင်း သတင်းဌာနနှင့် ဆက်သွယ်ကာ နိုင်ငံတကာတွင်ရှိသော အစွလာမံ အစွန်းရောက်များထံမှ လိုအပ်သော အကူအညီများရရှိရေးအတွက် ပြုလုပ်လျက်ရှိကြောင်း၊ ၂၀၁၆ ခုနှစ် ဇွန်လမှ အကြမ်းဖက်မှုဖြစ်စဉ် ဖြစ်ပွားသည်အထိ ပြည်ပမှငွေကြေးအကူအညီများ လွှဲပြောင်းပေးအပ်မှုများအား Viber Group မှတစ်ဆင့် အကြောင်းကြား အသိပေးလေ့ရှိကြောင်း စစ်ဆေးတွေ့ရှိရသည်။

စစ်ဆေးဖော်ထုတ်ချက်များနှင့် သတင်းကွင်းဆက်များအား စုံစမ်းဖော်ထုတ်လျက်ရှိရာ ဖော်ထုတ်ရရှိမှုအလိုက် ဆက်လက်သတင်းထုတ်ပြန်သွားမည် ဖြစ်ကြောင်း နိုင်ငံတော်အတိုင်ပင်ခံရုံး သတင်းထုတ်ပြန်ရေးကော်မတီမှ သတင်းထုတ်ပြန်ထားသည်။

(သတင်းစဉ်)



ဘူးသီးတောင်မြို့နယ်ကျောက်ဖြူ သားသေကံကျေးရွာနေ ရာမောက်တူလာမှ အသံဖိုင်ပြုလုပ်ပေးပို့သည့် နေရာပြမြေပုံ။



လူသတ်မှုကျူးလွန်သူဟု ယူဆရသူ ဟာဘီအုလ္လာအား တွေ့ရစဉ်။

အနုပညာ

ပုဂံရွှေစည်းခုံဘုရားကွင်းတွင် ပြုလုပ်မည့် ထုတ်ကုန်ပစ္စည်းပြပွဲတွင် ရှေးဟောင်းမြေပိုင်းဇာတ်ပွဲ ပုံစံဖြင့် ဖျော်ဖြေတင်ဆက် ကပြသွားမည်

မြန်မာနိုင်ငံ၏ အထင်ကရ ရှေးဟောင်းနယ်မြေ ပုဂံရှိ ရွှေစည်းခုံဘုရားကွင်းတွင် ဇူလိုင်လ ၃၀ ရက်မှ ဇန်နဝါရီ ၄ ရက်အထိ ပြုလုပ်မည့် မြန်မာထုတ်ကုန်ပစ္စည်းပြပွဲတွင် တင်ပြသွားမည့် ရှေးဟောင်းမြေပိုင်းဇာတ်ပွဲပုံစံများဖြင့် ဖျော်ဖြေတင်ဆက် ကပြသွားမည်ဖြစ်ကြောင်း ရွှေလဝန်း အနုပညာအလင်္ကာဥယျာဉ် ဝိတအကပဒေသာ ဖျော်ဖြေရေးအင်အားစုမှ သိရသည်။

“မြန်မာ့ရိုးရာယဉ်ကျေးမှုကို နိုင်ငံခြားသားတွေ သိစေလိုတဲ့အတွက် ဦးတည်ပြီး လုပ်တာဆိုပေမယ့် နိုင်ငံခြားသားတွေကိုလည်းပြမယ်။ ပြည်တွင်းမှာရှိတဲ့ မြန်မာ လူမျိုးတိုင်းကိုလည်း ကိုယ့်ရဲ့ယဉ်ကျေးမှုကိုသိစေချင်တဲ့ အတွက် ဒီပွဲမှာ အခုလက်ရှိ အပြင်အလင်္ကာပွဲတွေမှာ မတွေ့ရ တော့တဲ့ ယဉ်ကျေးမှုဝန်ကြီးဌာနက ထိန်းသိမ်းထားတဲ့ မကိစ္စအကပါမယ်။ တေးဂီတကလည်း ဘိုးစဉ်ဘောင်ဆက် က ထိန်းသိမ်းလာတဲ့ တီးလုံးတီးကွက်တွေနဲ့ပဲ ကပြမှာပါ။

ကကွက်တွေကလည်း ငြိမ်ညောင်းတဲ့ ကကွက်တွေနဲ့ ဖျော်ဖြေမှာပါ။ တစ်နေ့တစ်မျိုးမရိုးရအောင် ကပြတင်ဆက် သွားဖို့ ရည်ရွယ်ထားပါတယ်”ဟု ရွှေလဝန်းအနုပညာအလင်္ကာဥယျာဉ် ဝိတအကပဒေသာ ဖျော်ဖြေရေး အင်အားစုအကအဖွဲ့မှ ကိုလဝန်းအောင်က ပြောသည်။

၎င်းကဆက်လက်၍ “စင်မြင့်ပေါ်မှာ ကပြမှာမဟုတ် တဲ့အတွက် မြေကြီးပေါ်မှာလှည့်ပြီး နေရာကိုးနေရာ လောက် ကပြမှာဆိုတော့ နွားလှည်းလေးပေါ်မှာ တီးဝိုင်းကိုတင်ပြီး လူတွေက မြေကြီးပေါ်မှာ မြန်မာ ဆန်ဆန်လေး ကပြသွားမယ်။ မြေပိုင်းနှစ်ပါးသွားအကမှာ ဆိုလည်း မင်းသား၊ မင်းသမီး အဝတ်အစားကအစ ရှေးခေတ်ပုံစံမျိုးနဲ့ ဝတ်ဆင်ပြီး ကပြမှာပါ”ဟု ပြောသည်။

အဆိုပါ ဖျော်ဖြေပွဲတွင် တင်ပြသွားမည့် ကြီးကြီးကြီးကြီး ပြပွဲပုံစံများမှာ ရုပ်ရှင်ဇာတ်ကားများ၊ ရုပ်သေးကြီးဆွဲအက၊ အပျိုတော် အက၊ ပခန်းကိုကြီးကျော်အကနှင့် ရိုးရာဓလေ့များကို ပုံဖော်ပြသခြင်း၊ သူငယ်တော်အက၊ အိုးစည်အက၊ ဒသ



ဘီလူးနှင့်မယ်သီတာ၊ ပုဂံရာဇဝင်အက၊ အိုးစည်အက၊ ဦးပတ်အက၊ ဇော်အက၊ မျောက်အက၊ ခေတ်နှစ်ပါးသွား အက၊ မင်းသား၊ မင်းသမီးအက၊ ဝန်ကြီးအက၊ ကိန္နရီ၊ ကိန္နရာအက၊ ကုန်းဘောင်ခေတ်ဟန်အတိုင်း တင်ဆက် ကပြမှုများနှင့် မြန်မာ့ဓလေ့ကို ပေါ်လွင်စေသည့် ဦးရွှေရိုး၊ ဒေါ်မိုးအကတို့ ပါဝင်မည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

သတင်း-သီသီမင်း
ဓာတ်ပုံ-ခင်မောင်ဝင်း(ကြေးမုံ)

Fantastic Beasts ရုပ်ရှင်ဇာတ်ကား အခမဲ့ကြည့်ရှုရမည့် ရုပ်ရှင်ပဟေဠိအစီအစဉ်

ရန်ကုန်မြို့၊ မြရတနာ၊ ရွှေပတို၊ ကန်သာယာရုပ်ရှင်ရုံ နှင့် မန္တလေးမြို့၊ မြို့ဂုဏ်ရောင်ရုပ်ရှင်ရုံတို့၌ နိုဝင်ဘာ ၂၅ ရက်မှ စတင်ပြီး Fantastic Beasts ရုပ်ရှင် ဇာတ်ကားရုံတင်ပြသတော့မည်ဖြစ်ရာ ရုပ်ရှင်ပဟေဠိ ဖြေဆိုရင်း ရုပ်ရှင်လက်မှတ်များ အခမဲ့ရယူနိုင်မည့် အစီအစဉ်ကို ရုပ်ရှင်ချစ်ပရိသတ်ကြီးအတွက် ရေးသားဖော်ပြ ပေးလိုက်ပါတယ်။



အခုလို အခမဲ့ကြည့်ရှုခွင့်ရမယ့် ထူးခြားတဲ့ ဒီအစီအစဉ်လေးမှာပါဝင်လိုတဲ့ ပရိသတ်များအနေနဲ့ Fantastic Beasts ရုပ်ရှင်ဇာတ်ကား နမူနာကို www.facebook.com/megaacecineplex မှာ ဝင်ရောက်ကြည့်ရှုပြီး မေးခွန်းများကို ဖြေဆိုရမှာပဲဖြစ်ပါတယ်။

ဖြေဆိုရမယ့် ကာလကတော့ နိုဝင်ဘာ ၂၅ ရက် နောက်ဆုံးထားဖြေဆိုရမှာဖြစ်ပါတယ်။ စိတ်ပါဝင်စားလို့ ဖြေဆိုခဲ့မယ်ဆိုရင် မှန်ကန်စွာ ဖြေဆိုနိုင်သူများထဲမှ ကံထူးသူ ငါးဦးကိုမဲနှိုက်ရွေးချယ်သွားမှာဖြစ်ပြီး တစ်ဦးလျှင် လက်မှတ်နှစ်စောင်ပေးအပ်သွားမှာ ဖြစ်ပါတယ်။

မေးခွန်းနံပါတ် (၁) က Fantastic Beasts ရုပ်ရှင် ဇာတ်လမ်းမှာ ပါဝင်သရုပ်ဆောင်ထားတဲ့ အဓိက သရုပ်ဆောင်တစ်ဦးရဲ့အမည်။

နံပါတ်(၂)က Mega Ace Cineplex ရုပ်ရှင်ရုံတွေမှာ ရုပ်ရှင်ကြည့်ရတဲ့ ခံစားမှု ကြိုက်နှစ်သက်တယ်ဆိုရင်လည်း နှစ်သက်ရသော အကြောင်းအရင်းတို့ကို စာလုံးရေ ၂၀ ထက်မပိုဘဲ ရေးသားဖြေဆိုပြီး megaacecineplex.me@gmail.com တွင် မိမိတို့ရဲ့ အမည်၊ နေရပ်လိပ်စာ၊ မှတ်ပုံတင်နဲ့ ဆက်သွယ်ရမယ့် ဖုန်းနံပါတ်တို့ကို အပြည့်အစုံရေးသား ပေးပို့ရမှာ ဖြစ်ပါတယ်။

ရွေးချယ်ခံရသူများစာရင်းကိုလည်း မိမိတို့ပေးထားတဲ့ ဆက်သွယ်ရမယ့် ဖုန်းနံပါတ်များကို ဆက်သွယ်ခေါ်ဆို၍လည်း အကြောင်းကြားပေးသွားမှာဖြစ်ပြီး အကယ်၍ ကံထူးခဲ့မယ်ဆိုရင်တော့ ရုပ်ရှင်အခမဲ့ကြည့်ခွင့် လက်မှတ်များကို မိမိတို့ မှတ်ပုံတင်ကတ်ပြားများပြု၍ Mega Ace ရုပ်ရှင်ရုံများတွင် ထုတ်ယူနိုင်ပါတယ်ဆိုတဲ့အကြောင်း သတင်းကောင်းပါးလိုက်ရပါမယ်။

(သီသီမင်း)

(၂၄)နာရီအတွင်း ကြည့်ရှုသူအများဆုံးဖြစ်လာတဲ့ “Beauty and the Beast”



ဟယ်ရီပေါ့တာမင်းသမီးချော အမ်မာဝပ်ဆန်ခေါင်းဆောင်ပါဝင်ထားတဲ့ လိုက်ဖက်အကရုပ်ရှင်အမျိုးအစား “Beauty and the Beast” ရဲ့ စမ်းသပ်ထုတ်လွှင့်ခဲ့တဲ့ရုပ်ရှင်ဟာ စတင်ထုတ်လွှင့်ခဲ့ချိန်မှ (၂၄)နာရီအတွင်း အွန်လိုင်းမီဒီယာပေါ်မှာ ကြည့်ရှုသူအများဆုံးရရှိခဲ့တဲ့ ရုပ်ရှင်ဖြစ်လာခဲ့ကြောင်း အီးအွန်လိုင်းဒေ့ကွန်းက ဖော်ပြခဲ့ပါတယ်။

ဒစ်စနေရုပ်ရှင်ထုတ်လုပ်ရေးက ရိုက်ကူးထုတ်လုပ်ခဲ့တဲ့ အဆိုပါရုပ်ရှင်ဟာ အွန်လိုင်းမီဒီယာပေါ်မှာ ယခင်က ကြည့်ရှုသူအများဆုံး စံချိန်တင်ထားခဲ့တဲ့ ရုပ်ရှင်တွေဖြစ်ကြတဲ့ (၂၄)နာရီအတွင်း ကြည့်ရှုသူ ၁၄၄သန်းရှိခဲ့တဲ့ “Fifty Shades Darker” နဲ့ ကြည့်ရှုသူ ၁၁၂ သန်းရရှိခဲ့တဲ့ “Star Wars” တို့ကို ကျော်လွန်ကာ စံချိန်သစ်တင်နိုင်ခဲ့တာ ဖြစ်ပါတယ်။

(၂၄)နာရီအတွင်း ကြည့်ရှုသူ ၁၂၇ ဒသမ ၆ သန်းရရှိစံချိန်တင်ထားခဲ့တဲ့ အဆိုပါရုပ်ရှင်ကို လာမယ့် ၂၀၁၇ ခုနှစ် မတ် ၁၇ ရက်မှာ အမေရိကန်တစ်ဝန်း စတင်ရုံတင်သွားမှာဖြစ်ကြောင်းလည်း သိရပါတယ်။

ယင်းရုပ်ရှင်မှာ ဗြိတိန်မင်းသမီးချော အမ်မာဝပ်ဆန်က အလွန်လှပတဲ့မိန်းမပျိုလေး ဘယ်လီအဖြစ် ပါဝင် သရုပ်ဆောင်ထားပြီး ဟောလိဝုဒ်ထိပ်တန်းမင်းသားတစ်ဦးဖြစ်တဲ့ ဒန်စတီပင်နဲ့အတူ တွဲဖက်သရုပ်ဆောင်ထားတာ ဖြစ်ပါတယ်။

အေးပြည့်

မြန်မာ့ရုပ်မြင်သံကြား ထုတ်လွှင့်မှုအစီအစဉ်

၁၉-၁၁-၂၀၁၆(စနေနေ့)

၆:၀၀	တောင်တန်းသာသနာပြု ဆရာတော်ကြီး၏ ပရိတ်တရားတော်	၁၁:၃၅	ချစ်စရာအရွယ်ကစားကြမယ်
၇:၃၅	Hyper Sports	၁၁:၄၀	အနုပညာသတင်းအစီအစဉ်
၈:၃၅	ပန်းပျိုးခင်း (အပိုင်း-၆)	၂:၂၀	“ရုပ်ရှင်ရိုက်မယ်”(လူအခွင့်အရေး လူ့ဂုဏ်သိက္ခာနိုင်ငံတကာ ရုပ်ရှင်ပွဲတော်)(ငါတို့စွမ်းတယ်) (We Are Able)
၈:၅၀	“စိတ်အပန်းပြေစရာတို့ချောင်းသာ”	၃:၁၅	နိုင်ငံခြားဇာတ်လမ်းတွဲ “တို့မယူလို့” (အပိုင်း-၄၅)
၉:၃၅	Business News	၄:၃၅	NHK Programme “ဂျင်းနည်းပညာ” (ဂျင်းနည်းကိုအသုံးပြုခြင်း)
၁၀:၃၅	ကဗျာရိပ်မြို့“တောက်တဲ့ ရွှေခဲကြက်တူရွှေ၊ မြင်းပျံ”	၅:၁၅	Football Magazine
၁၀:၅၀	“အဆိပ်အတောက်မဖြစ်စေရေး သန့်ရှင်းရေးကိုဦးစားပေး”	၅:၄၀	နိုဝင်ဘာလအတွက်
၁၁:၁၅	ဆေးဖက်ဝင်ဟင်းသီးဟင်းရွက်နှင့် ကျန်းမာရေး “ရွေးသီးနှင့်ငရုတ်သီး”		

မှတ်ချက် ။ နာရီစဉ်တိုင်းတွင် ပြည်တွင်းသတင်းနှင့် နိုင်ငံတကာသတင်းများ ထုတ်လွှင့်ပေးပါသည်။

မြဝတီရုပ်မြင်သံကြား

၁၉-၁၁-၂၀၁၆(စနေနေ့)

၆:၀၃	တရားတော်	၄:၅၀	သာယာသီကြွေးခေတ်ဆန်းတေး
၉:၁၀	လူတိုင်းကျန်းမာသိမှတ်စရာ	၅:၀၀	Run & Cook
၉:၃၅	ခရီးလည်းသွားစကားလည်းဆို	၅:၁၀	ရသစုံလင်ရုပ်မြင်ဇာတ်လမ်း - ဖေဖေကြီးကိုချစ်တယ်
၉:၅၀	ဟန်ချက်ညီညီနိုင်ငံတော်သစ်ဆီ		အပိုင်း(၇၁)
၁၀:၃၀	Cooking Art		
၁၀:၄၅	Happy Time	၅:၄၅	ရွှေလမ်းငွေလမ်းသူငွေလမ်း
၁၁:၁၀	English For Myanmar	၆:၁၀	စားဖို့ဆောင်ချစ်သူ
၁၁:၀၇	မျိုးချစ်တပ်မတော်	၆:၃၅	ထူးခြားဆန်းပြား ကမ္ဘာတစ်လွှား
၁၁:၂၀	အိမ်ရှင်မတို့ရဲ့အချစ်ဆုံး	၇:၀၀	ရသစုံလင်ရုပ်မြင်ဇာတ်လမ်း - သံသရာတစ်ကွေ့ဝယ်
၁၂:၀၀	မြဝတီရုပ်မြင်ပေါ်ကရုပ်ရှင် - တိုင်ပတ်နေတယ်		အပိုင်း(၁)
	ကျော်ရဲအောင်၊ စိုးမြတ်နန္ဒာနှင့် သရုပ်ဆောင်များ		- VOA အင်္ဂလိပ်စာသင်ခန်းစာ
၁၂:၅၀	ရသစုံလင်ရုပ်မြင်ဇာတ်လမ်း - ရေသူမရဲ့ခြေရာများ		- လူ့ရွှင်တော်စကား
	အပိုင်း(၁၄)		- ယနေ့ညအတွက်မြဝတီ၏ တေးလက်ဆောင်
၁၄:၃၀	သံစဉ်များနှင့်ကမ္ဘာ		- ရသစုံလင်ရုပ်မြင်ဇာတ်လမ်း
၄:၃၅	ချစ်သူစုံတွဲတူယှဉ်နှို		- အကြင်နာဖျက်ဝန်း အပိုင်း(၂၂)

အားကစား

ဆောက်ဂိတ်၏သတိပေးမှုကို လျစ်လျူရှုခဲ့သည့် ရွန်းနီ အင်္ဂလန်အသင်းခေါင်းဆောင်နေရာကိုပင် ထိခိုက်နိုင်ခြေရှိ

ရွန်းနီအနေဖြင့် မလျော်ကန်သည့် ဓာတ်ပုံများ ရိုက်ကူးမခံရသေးမီ အင်္ဂလန်ယာယီနည်းပြ ဆောက်ဂိတ်က ရွန်းနီပါတီတွင် အရက်သောက်နေသည်ကို ရပ်တန့်ပြီး အိပ်ရာဝင်ချိန်တန်ပြီဟု အကိမ်အပမာ ဝန်ထမ်းနှစ်ဦးကို သွားရောက်သတိပေးမှု ပြုခဲ့ခြင်းဖြစ်ကြောင်း ရွန်းနီက လျစ်လျူရှုခဲ့ခြင်းဖြစ်ကြောင်း မေရာဒေးလီးအွန်လိုင်း သတင်းဌာနက ဖော်ပြသည်။ သို့သော် ရွန်းနီသည် စနေနေ့ ညပိုင်းမှစတင်၍ တနင်္ဂနွေနေ့ နံနက် ၅ နာရီ တိုင်အောင် အရက်ဆက်လက် သောက်နေခဲ့ခြင်းဖြစ်ပြီး ယခုကဲ့သို့ မသင့်လျော်သည့် ဓာတ်ပုံများ ခိုးရိုက်မှုခံခဲ့ရခြင်းဖြစ်သည်။

ရန် ရှိနေပြီဖြစ်သည်။ ရွန်းနီက အဆိုပါ ဓာတ်ပုံများကို လည်း “မလျော်ကန်သော” ဟူသော စကားလုံး သုံးနှုန်း၍ အကိမ်အတာဝန်ရှိသူများနှင့် ပရိသတ်များကို ပြန်လည် တောင်းပန်ခဲ့ပြီးဖြစ်သည်။ သို့သော် ယင်းကိစ္စရပ်က ရွန်းနီ ၏ အသင်းခေါင်းဆောင်ဆိုသည့် ဂုဏ်သိက္ခာ၊ ခေါင်းဆောင် နိုင်မှုစွမ်းရည်တို့အပေါ် ရိုက်ခတ်မှုရှိခဲ့ပြီး အသင်း ခေါင်းဆောင်လက်ပတ်ကိုပါ ဆုံးရှုံးနိုင်သည်အထိ အကျိုး သက်ရောက်မှုရှိကြောင်း အကိမ်အပမာ နီးစပ်သော အသိုင်းအဝိုင်းမှ သတင်းထွက်လာခဲ့သည်။



ရွှန်းနီသည်ကို စစ်ဆေးမှုများ ပြုလုပ်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အတည်ပြုပြောကြားခဲ့သည်။

မန်ယူအသင်း တွစ်တာစာမျက်နှာပေါ်တွင် ရှစ်ဂိုး-နှစ်ဂိုးဟူသော ရလဒ်တင်ခဲ့ခြင်းအတွက် မန်ယူပရိသတ်များက ပျက်စိတ်ရန် တောင်းဆို

မန်ယူအသင်းက အာဆင်နယ်အသင်းနဲ့ ပွဲကြိုအဖြစ် နိုဝင်ဘာ ၁၇ ရက် (ဗြိတိန် ဒေသစံတော်ချိန် ည ၉ နာရီ ၃၅ မိနစ်) “ရှစ်ဂိုး - နှစ်ဂိုးဆိုတဲ့ ရလဒ်ထပ်မံ လုပ်ဆောင်ပြန်ဖို့ ကျွန်ုပ်တို့ အခွင့်အရေး အပြည့်ရှိတယ်”လို့ မန်ယူအသင်း တွစ်တာ စာမျက်နှာပေါ် ရေးသားခဲ့ပါတယ်။ မန်ယူ အသင်းက အဆိုပါ စာသားနဲ့တကွ လွန်ခဲ့တဲ့ ငါးနှစ်က အာဆင်နယ်ကို ရှစ်ဂိုး-

နှစ်ဂိုးနဲ့ အိုးထရက်ဖွဲ့ဒ်မှာ အနိုင်ယူခဲ့စဉ်က ပွဲ ဝီဒီယိုကိုပါ တွဲဖက်တင်ခဲ့တာဖြစ်ပါတယ်။ ဒါပေမယ့် ဒီရေးသားချက်ကို မန်ယူ အသင်း ပရိသတ်တွေက သဘောကျခြင်း မရှိခဲ့ဘဲ ရေးသားထားချက် ပိုစိတ် ပြန်ဖြတ်ပေးဖို့ သူတို့ရဲ့ မှတ်ချက်(Comment) တွေမှတစ်ဆင့် ပြောကြားခဲ့တာကို တွေ့ရပါတယ်။ မန်ယူအသင်းပရိသတ်အတော်

များများက မန်ယူအသင်း ဒီလိုတင်ခဲ့တာ က တကယ်လို့ ပွဲကစားချိန်မှာအာဆင်နယ် က မန်ယူကိုသာ အနိုင်ကစားနိုင်မယ်ဆိုရင် ကိုယ့်အရက် ကိုယ်ပြန်ခဲ့သလို အဓိပ္ပာယ် သက်ရောက်စေမိမယ်လို့ ယူဆကြသလို တချို့က ဒီလိုရေးသားထားတဲ့ ပို့စ်ကို ပြန်ဖြတ်လိုက်တာဟာ အကောင်းဆုံးပဲ လို့ ရေးသားထားကြပါတယ်။ ဒီလိုဝင်ရောက် မှတ်ချက်ပြုသူတွေ

နိုဝင်ဘာ ၁၉/၂၀ ရက် ယှဉ်ပြိုင်ကစားမည့် ပွဲစဉ်များ

Table listing football matches for November 19/20, including teams like Arsenal, Tottenham, and Chelsea, along with their respective kick-off times.



မန်ယူကို သေချာပေါက်အနိုင်ကစားမည်ဟု အိုဇေးလ်ကြွေးကြော်

နိုဝင်ဘာ၁၉ရက်တွင် အာဆင်နယ်အသင်းသည် မန်ယူအသင်းကို အိုးလ်ထရက်ဖွဲ့ဒ်ကွင်း၌ သွားရောက်ရင်ဆိုင်ရမည်ဖြစ်သော်လည်း ချယ်လီဆီးနှင့် ပွဲစဉ်က ကဲ့သို့ပင် မန်ယူအသင်းကို သေချာပေါက် အနိုင်ကစားမည်ဖြစ်ကြောင်း အာဆင်နယ်ကွင်းလယ်လူ အိုဇေးလ်က ထုတ်ဖော်ပြောကြားလိုက်သည်။ အိုဇေးလ်က ချန်ပီယံဖြစ်ချင်သည့် အသင်းသည် အသင်းကြီးများကို အိမ်ကွင်း၊ အဝေးကွင်းမရွေး အနိုင်ကစားပြုရမည်ဖြစ်သဖြင့် အာဆင်နယ်အသင်းသည် မန်ယူကို အဝေးကွင်းတွင် သွားရောက်ရင်ဆိုင်ရမည်ဖြစ်သော်လည်း ကြောက်ရွံ့စိတ်ကင်းစွာဖြင့် အနိုင်ယူမည်ဖြစ်ကြောင်း အိုဇေးလ်က ယုံကြည်သည်။

စီရိုနယ်လ်ဒိုနှင့် ခင်မင်ရင်းနှီးမှုက ဂျိမ်းစ်ရိုဒရိုဂက်စ်ကို အဆိပ်သင့်စေ

ကိုလံဘီယာကွင်းလယ်လူ ဂျိမ်းစ်ရိုဒရိုဂက်စ် တစ်ယောက် ကမ္ဘာ့ဘောလုံးစူပါ စတား စီရိုနယ်လ်ဒိုနှင့် ခင်မင်ရင်းနှီးနေခြင်းမှ အဆိပ်အတောက် သင့်စေသည့် အမှုအကျင့်များသာ ရရှိလာသည်ဟု ကိုလံဘီယာအသင်း ဂန္ထဝင် ကစားသမား အက်စ်ပီလာက မှတ်ချက်ပြုခဲ့သည်။ စီရိုနယ်လ်ဒို၏ နှစ်လိုဖွယ် မကောင်းသည့် အမှုအကျင့်များက ဂျိမ်းစ်ကို လွှမ်းမိုးထားသလို အခြားဗိုလ် ကြယ်ပွင့် ကစားသမားများအားလုံးက ဂျိမ်းစ်၏ ကွင်းတွင်းလှုပ်ရှားမှုပုံစံကို ဆိုးကျိုးသက်ရောက်စေခဲ့သည်ဟု အက်စ်ပီလာက ယူဆသည်။



မန်ယူကိုရင်ဆိုင်ရမည့်ပွဲတွင် ကာဇိုလာမပါဝင်နိုင်သော်လည်း ဆန်းချက်စ်ပါဝင်ရန် သေချာသလောက်ရှိနေ

စနေနေ့(ယနေ့) မန်ယူနှင့် ရင်ဆိုင်မည့် ပွဲစဉ်တွင် အာဆင်နယ်အသင်း၌ ကွင်းလယ်လူ ကာဇိုလာ ဝင်ရောက်ကစားနိုင်မည် မဟုတ်သော်လည်း အလက်ဆစ်ဆန်းချက်စ်ပါဝင်နိုင်ရန် သေချာ သလောက်ရှိနေကြောင်း သိရသည်။ ဆန်းချက်စ်သည် သောကြာနေ့ နံနက်ပိုင်း အထိ လန်ဒန်မြို့သို့ ပြန်လည်မရောက်ရှိခဲ့သဖြင့် စနေနေ့ နေ့လယ် (ဗြိတိန်စံတော်ချိန်)တွင် ယှဉ်ပြိုင်မည့် မန်ယူနှင့်ပွဲတွင် ပါဝင်နိုင်မှု မရှိ သည်ကို အာဆင်နယ်ပရိသတ်များက စိုးရိမ်နေ

ခြင်းဖြစ်သည်။ ဝင်းဂါးက ဆန်းချက်စ် အချိန်မီ ပြန်လာ မည်ကို သူ့အနေဖြင့် သိထားသလို ကြံ့ခိုင်မှု ပြည့်ဝ သဖြင့် ဝင်ရောက်ကစားနိုင်ရန် အဆင်သင့်အနေ အထားရှိနေသည်ဟု ဆန်းချက်စ်ဘက်မှ ပြော ကြားမည်မှာလည်း သေချာကြောင်း ဟာသနော့၍ ပြောကြားခဲ့သည်။ ဆန်းချက်စ်မှာ ပွဲစဉ်တိုင်း အမြင်ဝင်ရောက် ကစားချင်သူဖြစ်သဖြင့် ကြံ့ခိုင်မှုအနေအထား လုံးဝပြည့်စုံကြောင်း ပြောတတ်သော်လည်း တံကောက်ကြော ဒဏ်ရာပြသကာ အကင်း မသေမည်ကို စိုးရိမ်မိကြောင်း ပွဲကြိုသတင်းစာ ရှင်းလင်းပွဲတွင် ဝင်းဂါးက ထည့်သွင်းပြောကြားခဲ့ သည်။ ထို့ပြင် ဝင်းဂါးက ဆန်းချက်စ် ပါဝင်ကစားခဲ့ သည်မှာ ချစ်ကြည်ရေးခြေစမ်းပွဲ မဟုတ်ဘဲ ပြိုင်ဘက်ကောင်းကို ရင်ဆိုင်ခဲ့ရသည့် ကမ္ဘာ့ ဖလား ခြေစစ်ပွဲဖြစ်သောကြောင့် ပွဲပန်းမူဒဏ်ကို သေချာပေါက် ခံစားရမည်ကို မိမိသဘောပေါက် ထားကြောင်း ပြောကြားခဲ့သည်။

မေလဲ့သင်း - ရေးသားသည်။

ပြည်တွင်းရေးရာ



သစ် ၄၂ ဒသမ ၅၇၄၂ တန်နှင့်အတူ ဆင်တစ်ကောင်၊ တရားမဝင်သစ်စက်ငါးလုံးတို့ကို ကောလင်းမြို့နယ် လာကာကြီးပိုင်းကာကွယ်တောအတွင်းမှ သိမ်းဆည်းရမိ

ကောလင်း နိုဝင်ဘာ ၁၈
စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး ကောလင်းမြို့နယ် လာကာကြီးပိုင်းကာကွယ် တောအတွင်းမှ နိုဝင်ဘာ ၁၇ ရက်တွင် သစ်တန်ချိန် ၄၂ ဒသမ ၅၇၄၂ တန်နှင့်အတူ ဆင်တစ်ကောင်နှင့် တရားမဝင်သစ်စက် ငါးလုံးတို့ကို သိမ်းဆည်းရမိကြောင်း စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး ရဲတပ်ဖွဲ့ တိုင်းအကူတပ်ဖွဲ့ ခွဲမှူးထံမှ သိရသည်။

အရ ကောလင်းမြို့နယ် လာကာကြီးပိုင်းကာကွယ်တောအတွင်း ဝင်ရောက်ရှာဖွေခဲ့ခြင်းဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။
ထိုသို့ရှာဖွေရာ သစ်ခွဲသားဆိုင်စုံ ၅ ဒသမ ၉၂၀၀၄ တန် နှင့် GAIWA အင်ဂျင်စက်ပါသစ်စက်တို့ကိုတွေ့ရာ ပိုင်ရှင်စုံစမ်းဆဲ ဖြစ်သလို လာကာရွာနေ ဒေါ်ရီခိုင်ပိုင်ဆိုင်သော တရားမဝင်သစ်စက် တစ်လုံးနှင့် သစ်ခွဲသားမျိုးစုံ ၉ ဒသမ ၁၀၇ တန် ဆင်ဦးစီး ဝင်းနိုင် ထိန်းကျောင်းလျက်ရှိသည့် ဆင်မတစ်ကောင်၊ ပိုင်ရှင်စုံစမ်းဆဲ တရားမဝင် သစ်စက်သုံးလုံးနှင့် သစ်အမျိုးအစား ပေါင်းစုံတန်ချိန် ၂၇ ဒသမ ၅၇၀၄ တို့ကို တွေ့ရှိရှာဖွေသိမ်းဆည်းရမိခဲ့ပြီး စုစုပေါင်း သစ်တန်ချိန် ၄၂ ဒသမ ၅၇၄၂ တန်နှင့် တရားမဝင် သစ်စက်ငါးလုံး တို့ကို သိမ်းဆည်းရမိခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

မျိုးဝင်းထွန်း(မုံရွာ)

ကမ္ဘာ့ဆီးချိုသွေးချိုရောဂါ ကာကွယ်ရေးနေ့အထိမ်းအမှတ် လူထုလမ်းလျှောက်ပွဲ ကျင်းပမည်

ရန်ကုန် နိုဝင်ဘာ ၁၈ ။ မြန်မာနိုင်ငံ ဆီးချိုသွေးချိုရောဂါအသင်း (MMDA) မှ ကြီးမှူး၍ ကမ္ဘာ့ဆီးချို သွေးချိုရောဂါကာကွယ်ရေးနေ့ အထိမ်းအမှတ် လူထုလမ်းလျှောက်ပွဲကို နိုဝင်ဘာ ၂၀ ရက် (တနင်္ဂနွေနေ့) နံနက် ၅ နာရီမှ ၁၀ နာရီအထိ ရန်ကုန်မြို့ သုဝဏ္ဏအမျိုးသားအားကစားပြင်ပွဲရုံ(၁)၌ ပြုလုပ်မည်ဖြစ်သည်။
အဆိုပါပွဲတွင် စုပေါင်းကိုယ်လက်လှုပ်ရှားခြင်း၊ လမ်းလျှောက်ခြင်းတို့ကို ပြုလုပ်ကြမည်ဖြစ်သည်။ ထို့ပြင် ဆရာဝန်ကြီးများက ဆီးချိုသွေးချိုရောဂါနှင့် ကျန်းမာရေးနှင့်ညီညွတ်သော လူ့ဘဝနေထိုင်မှု အကြောင်းတို့ကို ဟောပြောမည်ဖြစ်သည်။ သွေးချိုရောဂါကို စမ်းသပ်စစ်ဆေးပေးမည်ဖြစ်သည်။ ပါဝင်တက်ရောက်လိုသူများသည် ဖုန်း - ၀၉၉၆၄၆၄၇၄၆၊ ၀၉၇၇၆၆၆၇၇၆၊ ၀၉၇၇၆၆၄၄၄၄၆ သို့ ဆက်သွယ်စာရင်းပေးပို့ရမည်ဖြစ်သည်။
၂၀၁၃-၂၀၁၄ ခုနှစ် စစ်တမ်းများအရ မြန်မာနိုင်ငံတွင် အသက်(၂၅)နှစ်မှ (၆၄)နှစ်အတွင်း ဆီးချို သွေးချိုရောဂါဖြစ်ပွားမှုနှုန်းမှာ ၁၀ ဒသမ ၅၀ ရာခိုင်နှုန်းရှိကြောင်း သိရသည်။ (အောင်သူရ)

မီးသတ်ပြု

ခင်ပွန်းဖြစ်သူကို အရေးမစိုက်သူနီးအား ဒေါသအလျောက် တားမြစ်ခတ်သတ်

ဖြူး နိုဝင်ဘာ ၁၈
ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး တောင်ငူခရိုင် ဖြူးမြို့နယ်တွင် ဇနီးဖြစ်သူအား ဒေါသဖြစ်ကာ တားမြစ်ခတ်သတ် မှု နိုဝင်ဘာ ၁၇ ရက် မွန်းလွဲ ၂ နာရီခွဲခန့်တွင် ဖြစ်ပွား ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။
ဖြစ်စဉ်မှာ နိုဝင်ဘာ ၁၇ ရက် မွန်းလွဲ ၂ နာရီ ခွဲခန့်တွင် ဖြူးမြို့နယ် ခင်တန်းကြီးကျေးရွာအုပ်စု ပိန္နဲခုံ ရွာနေ ဒေါ်စမ်းနွဲ့သည် နေအိမ်၌ရှိနေစဉ် မီးဖိုချောင် ဘက်မှ ခြံစည်းရိုးတိုးသံကြားသဖြင့် ကြည့်ရှုရာ သမီး ဖြစ်သူ မအေးအေးအောင် (၂၄)နှစ်ကို ခြံစည်းရိုးဘေး၌ သွေးများဖြင့်လဲနေသည်ကို တွေ့ရှိရသည်။ အေးအေး အောင်၏ ခင်ပွန်း မင်းမင်းစိုး (၂၅)နှစ်အား အရေးအသား ၁၈ လက်မခန့်ရှိ ပါးစုံတပ်စားမကိုင်လျက် တွေ့ရှိရသည်။ သမီးအေးအေးအောင်တွင် ဝဲဘက်ရင်ညှန် ပြတ်ရဲ့ ဒဏ်ရာတစ်ခုခု၊ လည်ဂုတ်ပြတ်ရှုဒဏ်ရာတစ်ခုခု၊ ယာနားရွက် အလယ်ပြတ်ရှုဒဏ်ရာတစ်ခုခု၊ ဝဲမျက် လုံးအောက်ပြတ်ရှုဒဏ်ရာတစ်ခုခု ရရှိသေးသော်လည်း ကိုယ်ထဲရှိ အရေးမစိုက်ဘဲ ဖုန်းပြောနေသည့်အပြင် မကျေနပ်လျှင် ကွာရှင်းပေးမည်ဟုပြောသဖြင့် ဒေါသထိန်းနိုင်ဘဲ လက်ထဲရှိ စားမဖြင့် ခတ်ခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်။
ဖြစ်မှုကျူးလွန်သူ မင်းမင်းစိုးအား ဖြူးမြို့ မရဲစခန်းမှ အမှုဖွင့် အရေးယူဆောင်ရွက်ထားရှိကြောင်း သိရသည်။ (ဖြူးမြင်းစိုး)

မရမ်းကုန်းမြို့နယ် Ocean Center ၌ အချို့ရည်ပုလင်းပေါက်ကွဲပြီး အသံမြည်မှုဖြစ်ပွား

နေပြည်တော် နိုဝင်ဘာ ၁၈
ရန်ကုန်မြို့ မရမ်းကုန်းမြို့နယ် ပြည်လမ်းနှင့် တော်ဝင် လမ်းထောင့်ရှိ Ocean Center ၌ ယမန်နေ့ညပိုင်းက အချို့ရည်ပုလင်းပေါက်ကွဲပြီး အသံမြည်မှုဖြစ်ပွားခဲ့သည်။
ယမန်နေ့ည ၇ နာရီခွဲခန့်တွင် မရမ်းကုန်းမြို့နယ် (၄)ရပ်ကွက် ပြည်လမ်းနှင့် တော်ဝင်လမ်းထောင့်ရှိ Ocean Center မြေညီထပ်မှ အများသုံးအမျိုးသား အိမ်သာခန်းအတွင်း သန့်ရှင်းရေးဝန်ထမ်းတစ်ဦးက ပလတ်စတစ်အိတ်ဖုံးကို နေရာရွှေ့စဉ် အိတ်ဖုံးအတွင်း မှ ပေါက်ကွဲသံထွက်ပေါ်ပြီး မီးတောက်များ ဖြစ်ပေါ်ပြီး နောက် ဒုတိယအကြိမ် ထပ်မံအသံထွက်ပေါ်ခဲ့ရာ စင်တာလုံခြုံရေးဝန်ထမ်းက မီးသတ်ဆေးဘူးဖြင့် ငြိမ်းသတ်ခဲ့၍ မီးငြိမ်းသွားခဲ့ကြောင်း၊ ပေါက်ကွဲမှုကြောင့် ပလတ်စတစ်အိတ်ဖုံး၏ အပေါ်ပိုင်းတွင် မီးလောင်ခဲ့ သော်လည်း လူထိခိုက်မှုမရှိကြောင်းနှင့် အိတ်ဖုံး အတွင်း၌ M-150 အချို့ရည်ပုလင်းကွဲစများ တွေ့ရှိခဲ့ ကြောင်း သိရသည်။
အလားတူ ယမန်နေ့ည ၇ နာရီ ၄၅ မိနစ်ခန့်က Ocean Center ယာဉ်ရပ်နားနေရာတွင် ရပ်ထားသည့် 6D/----- Fit ခဲရောင်ယာဉ်သည် ပြန်လည်ထွက်ခွာစဉ်

ယာဉ်၏ဝဲဘက် နောက်ဘီးဖြင့် M-150 အချို့ရည်ပုလင်း အား ကြိတ်မိရာမှ အသံမြည်ပေါက်ကွဲမှု ဖြစ်ပွားခဲ့သော် လည်း လူနှင့်ယာဉ်ထိခိုက်မှုမရှိကြောင်း သိရသည်။
အခင်းဖြစ်ရာသို့ အနောက်ပိုင်းခရိုင် ရဲတပ်ဖွဲ့မှူး ဦးစီးအဖွဲ့၊ အမှတ်(၂) မှုခင်း ရဲတပ်ဖွဲ့ခွဲ(ရန်ကုန်) ပေါက်ကွဲပစ္စည်းစစ်ဆေးရေးဌာနစုမှ တာဝန်ရှိသူများ၊ နယ်မြေခံ စစ်မြေပြင်အင်ဂျင်နီယာတပ်ရင်းမှ တာဝန် ရှိသူများ သွားရောက်စစ်ဆေးခဲ့ရာ ပလတ်စတစ်အိတ် ဖုံးထဲ၌ M-150 အချို့ရည်ပုလင်းအတွင်း ဓာတုဗေဒ ဆေးရည်တစ်မျိုးထည့်၍ အခြားဓာတုပစ္စည်းပါရှိသော ဖန်ပြွန်တစ်ခုအား ပုလင်းအတွင်းထပ်မံထည့်ပြီး ထောင် ထားစဉ် အိတ်ဖုံးကိုရွှေ့ချိန်တွင် ဖန်ပြွန်အတွင်းမှအရည် များ ပုလင်းအတွင်းထွက်ကျရာမှ ပုလင်းပေါက်ကွဲပြီး အသံမြည်ပေါ်သကဲ့သို့ မီးလောင်မှုလည်းဖြစ်ပွားခဲ့ခြင်း ဖြစ်ကြောင်း စစ်ဆေးသိရှိရသည်။
ဖြစ်စဉ်ကျူးလွန်သူအား ၁၉၀၈ ခုနှစ် ပေါက်ကွဲစေ တတ်သော ဝတ္ထုပစ္စည်းများ အက်ဥပဒေပုဒ်မ ၃ ဖြင့် အမှုဖွင့်ပြီး စုံစမ်းဖော်ထုတ်လျက်ရှိကြောင်း ပြည်ထဲရေး ဝန်ကြီးဌာနမှ သိရသည်။ (သတင်းစဉ်)

Advertisement for 'The Voice Myanmar' featuring a large image of the magazine cover and text in Burmese. The text includes the magazine's name, issue date (November 21-27, 2016), and contact information for subscriptions and advertising.

Large advertisement for 'The Voice Myanmar' with a prominent headline in Burmese: 'ဒေသပြိုင်သမိုင်းဆိုင်ရာစာပေ စာတမ်းဖတ်ပွဲ' (Cross-regional history and literature reading competition). It includes details about the competition, dates, and contact information.

Advertisement for 'The Voice Myanmar' magazine, showing the cover and providing subscription rates and contact details. The text is in Burmese and includes the magazine's name in English.

Advertisement for 'The Voice Myanmar' featuring a list of names and contact information. The text is in Burmese and includes details about the organization and its activities.

Advertisement for 'The Voice Myanmar' featuring a list of names and contact information. The text is in Burmese and includes details about the organization and its activities.

Advertisement for 'The Voice Myanmar' featuring a list of names and contact information. The text is in Burmese and includes details about the organization and its activities.

Advertisement for 'The Voice Myanmar' featuring a list of names and contact information. The text is in Burmese and includes details about the organization and its activities.

အားကစား



ပရီမီယာလိဂ်ရင်ဆိုင်ချက် - ၁၂

အိုးလ်ထရက်ပွဲမှာအာဆင်နယ်ကိုအခက်တွေ့စေမယ့်မန်ယူ

ပရီမီယာလိဂ်ပွဲစဉ်-၁၂ ကိုလာမယ့် နိုဝင်ဘာ ၁၉၊ ၂၀၊ ၂၂ ရက်နေ့တွေမှာကျင်းပသွားဖို့ရှိနေပါတယ်။ အဆိုပါပွဲစဉ်မှာ တော့ မန်ယူနဲ့အာဆင်နယ်ဆုံတွေ့နေသလို မန်စီးတီး၊ စပါးတို့လည်းနိုင် ပွဲပြန်လည်ရှာဖွေမယ့်ပွဲတွေပါဝင်နေတာကြောင့် စိတ်ဝင်စားဖို့ပိုမို ကောင်းမွန်နေပါတယ်။

Table with 2 columns: Team Name and Points. Includes teams like Manchester United, Arsenal, Liverpool, etc.



Table with 10 columns: Rank, Team Name, Goals, Assists, Yellow Cards, Red Cards, Clean Sheets, Goals Conceded, Points. Lists various Premier League teams.

မန်ယူ - အာဆင်နယ် ည ၇း၀၀ (၁၉-၁၁-၁၆)
ခြေစွမ်းပိုင်းအရနိုင် ယှဉ်ကြည့်မယ်ဆိုရင် တော့ လက်ရှိအချိန်မှာ မန်ယူထက် အာဆင်နယ် ကပိုမိုကောင်းမွန်မှုရှိနေပါတယ်။

အဲဗာတန် - ဆွမ်ဆီး ည ၉း၃၀ (၁၉-၁၁-၁၆)
အဲဗာတန်က ချယ်လ်ဆီးကို ဝိုးပြတ်ရှုံးနိုင်ခဲ့ ခဲ့တာကြောင့် နိုင်ပွဲပြန်လည်ရယူနိုင်ဖို့ အား စိုက်လာမှာသေချာနေပါတယ်။

စတုတ် - ဘုန်းမောက် ည ၉း၃၀ (၁၉-၁၁-၁၆)
စတုတ်ခြေစွမ်းပိုင်းကကောင်းမွန်မှုရှိနေ ပါတယ်။ နောက်ဆုံး ကစားခဲ့တဲ့ ငါးပွဲမှာရှုံးပွဲ မရှိခဲ့ဘဲ သုံးပွဲတိုက်အနိုင်ရခဲ့တာတွေ့ရပါ တယ်။

ဝက်ပို့ဒ် - လက်စတာ ည ၉း၃၀ (၁၉-၁၁-၁၆)
လက်စတာဟာ ပရီမီယာလိဂ်မှာအမှတ် လိုအပ်နေလို့ဒီပွဲစဉ် မှာနိုင်ပွဲရယူနိုင်ဖို့ဦးတည် ကစားလာမှာသေချာနေပါတယ်။

မစ်ဒယ်ဘရော့ - ချယ်လ်ဆီး ည ၁၀း၃၀ (၂၀-၁၁-၁၆)
အာဆင်နယ်နဲ့ မန်စီးတီးတို့သရေကစား နိုင်သလို ဘုန်းမောက်ကို အနိုင်ရယူနိုင်ခဲ့တဲ့ မစ်ဒယ်ဘရော့ရဲ့ ဒီနောက်ပိုင်းစွမ်းဆောင် ရည်က ကောင်းမွန်မှုရှိပါတယ်။

ပဲလော်စ် - မန်စီးတီး ည ၉း၃၀ (၁၉-၁၁-၁၆)
မန်စီးတီးက ပွဲစဉ်-၁၁ မှာနိုင်ပွဲမရခဲ့တာ ကြောင့် ဒီပွဲစဉ်မှာနိုင် ပွဲရယူနိုင်ဖို့အားစိုက် လာမှာသေချာနေပါတယ်။

ဆောက်သမ်တန် - လီဗာပူး ည ၉း၃၀ (၁၉-၁၁-၁၆)
လီဗာပူးရဲ့ခြေစွမ်းပိုင်းက ထက်မြက်မှု တွေ့ရှိနေပါတယ်။ အထူးသဖြင့် တိုက်စစ်ပိုင်း က အားကောင်းလွန်းနေတာ ထို့ဖောက်ကစား ပုံရော အဆုံးသတ်ပိုင်းပါထက်မြက်နေပါတယ်။

ဆန်းဒါးလန်း - ဟားလ်ဗီးတီး ည ၉း၃၀ (၁၉-၁၁-၁၆)
လက်ရှိအချိန်မှာ တန်းဆင်းရမယ့်အခြေ အနေနဲ့ အနီးကပ်ဆုံးဖြစ်နေတဲ့ နှစ်သင်း ဆုံတွေ့ တွဲပွဲဖြစ်တာကြောင့်နှစ်သင်းစလုံး ခြေကုန်ထုတ်ကစားလာကြမှာသေချာနေပါ တယ်။

စပါး - ဝက်စ်ဟမ်း နံနက် ၀၀း၀၀ (၂၀-၁၁-၁၆)
ဝက်စ်ဟမ်းရဲ့ခြေစွမ်းပိုင်းက အားနည်းမှု တွေ့များနေတာကြောင့် စပါးကိုယှဉ်နိုင်ဖို့ ခက်တယ် ဆိုပေမယ့် လန်ဒန်ဒါဘီဖြစ်တာ ကြောင့် အားစိုက်ကစားလာမှာသေချာနေပါ တယ်။

ဝက်စ်ဘရူးနိုး - ဘန်လေ နံနက် ၂း၃၀ (၂၂-၁၁-၁၆)
ဘန်လေခြေစွမ်းပိုင်းက ကောင်းမွန်နေ တယ်။ နောက်ဆုံး သုံးပွဲမှာ မန်ယူကိုသရေ ကစားနိုင်ခဲ့တာ အဲဗာတန်နဲ့ ပဲလော်စ်တို့ကို အနိုင်ရယူနိုင်ခဲ့ပါတယ်။

စတားရစ်ချ်ကို ခေါ်ယူရန် စပါး စဉ်းစားလာ
နည်းပြ ဂျာဂင်ကလော့ပ်က လီဗာပူးတိုက်စစ်မှူး စတားရစ်ချ်ကို အသင်း၏ ပထမဦးစားပေးတိုက်စစ် ကစားသမားအဖြစ် အသုံးမပြုဘဲရှိနေခြင်းကြောင့် စတားရစ်ချ်မှာ အသင်းပြောင်းရန် စဉ်းစားလာနေပြီး သူ့အား ပရီမီယာလိဂ်ကလပ်အသင်းများဖြစ်သည့် ဝက်စ် ဟမ်း၊ စတုတ်တို့က ချိတ်ဆက်နေသလို ယခုအခါ စပါး အသင်းကပါ သူ့အား ရရှိရေး ပြိုင်ပွဲအတွင်းသို့ ဝင်ရောက် လာပြီဖြစ်သည်။

မေလွဲသင်း



AGTI Society

ဂျီတီအိုင်ကျောင်းသားဟောင်းများအသင်း အလှူရှင်များဖိတ်ခေါ်ခြင်း

ဂျီတီအိုင်ကျောင်းပေါင်းစုံမှ ကျောင်းသား/ကျောင်းသူဟောင်းများ၏(၂၁) ကြိမ်မြောက် ကျောင်းပေါင်းစုံအာစရိယပူဇော်ကန်တော့ပွဲကို ၁၈-၁၂-၂၀၁၆ ရက်(စနေနေ့) နံနက် ၉:၀၀နာရီတွင် မန္တလေးမြို့၌ ကျင်းပပြုလုပ်သွားမည် ဖြစ်ပါသည်။

ကျောင်းသား/ကျောင်းသူဟောင်းများ၊ ပါဝင်လှူဒါန်းလိုသူများအနေဖြင့် အာစရိယပူဇော်ကန်တော့ပွဲတွင် Sponsor ပေး၍ ပါဝင်လှူဒါန်းကြပါရန် လေးစားစွာဖိတ်ခေါ်အပ်ပါသည်။

- (က) Platinum Sponsor - ကျပ်သိန်း (၅၀)
- (ခ) Diamond Sponsor - ကျပ်သိန်း (၃၀)
- (ဂ) Gold Sponsor - ကျပ် (၁၀)သိန်း
- (ဃ) Co-Sponsor - ကျပ် (၃)သိန်း

အသေးစိတ်သိရှိလိုပါက ဂျီတီအိုင်ကျောင်းသားဟောင်းများအသင်း၊ အခန်း(၃၀၃)၊ မြန်မာနိုင်ငံအင်ဂျင်နီယာအသင်း(တတိယထပ်)၊ လှိုင်တက္ကသိုလ် နယ်မြေ၊ လှိုင်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့၊ ဖုန်း-၀၁-၅၁၉၈၆၃၊ ၀၉-၈၆၂၆၈၈၅၊ ၀၉-၅၀၅၆၇၁၇၁ သို့ လူကိုယ်တိုင်လာရောက်၍ဖြစ်စေ၊ တယ်လီဖုန်းဖြင့်ဖြစ်စေ မေးမြန်းနိုင်ပါသည်။

အလုပ်အမှုဆောင်အဖွဲ့
ဂျီတီအိုင်ကျောင်းသားဟောင်းများအသင်း



AGTI Society

ဂျီတီအိုင်ကျောင်းသားဟောင်းများအသင်း ဖိတ်ကြားအပ်ပါသည်

၁။ A.G.T.I Society အသင်းမှ ကြီးမှူးကျင်းပမည့် (၂၁)ကြိမ်မြောက် G.T.I ကျောင်းပေါင်းစုံ အာစရိယပူဇော်ပွဲကို အောက်ဖော်ပြပါ အစီအစဉ်အတိုင်း ကျင်းပ ပြုလုပ်မည်ဖြစ်ပါသည်။

- ကျင်းပမည့်နေ့ရက် - ၁၃၇၈ခုနှစ်၊ နတ်တော်လပြည့်ကျော်(၄)ရက်
၁၈-၁၂-၂၀၁၆ရက်(တနင်္ဂနွေနေ့)
- ကျင်းပမည့်အချိန်။ ။ နံနက် ၉:၀၀နာရီ
- ကျင်းပမည့်နေရာ။ ။ ရွှေကျင်ဓမ္မာရုံ၊ ရွှေကျင်ရပ်ကွက်၊ အောင်မြေသာဇံ
မြို့နယ်၊ (မန္တလေးတောင်ခြေ၊ မန္တလေးမြို့)။

၂။ လိုက်ပါဂါရဝပြု ပူဇော်လိုသော ကျောင်းသား၊ ကျောင်းသူဟောင်းများအတွက် A.G.T.I Society အသင်းကြီးမှ အသွားအပြန် Express Bus များကို စီစဉ်ပေးပါမည်။ စားစရိတ်နှင့် တည်းခိုစရိတ်ကို မိမိအစီအစဉ်ဖြင့် ကျခံရမည်ဖြစ်ပါသည်။

၃။ သို့ဖြစ်ပါ၍ လိုက်ပါလိုသူများသည် အသင်းသို့ ၃၀-၁၁-၂၀၁၆ရက် ညနေ ၁၆:၀၀ နာရီ နောက်ဆုံးထားပြီး ဖုန်း-၀၁-၅၁၉၈၆၃နှင့် ၀၉-၅၀၅၆၇၁၇၁ သို့ ဆက်သွယ် စာရင်းပေးကြပါရန် မေတ္တာရပ်ခံအပ်ပါသည်။

၄။ ၁၇-၁၂-၂၀၁၆ရက် နံနက် ၅:၀၀နာရီတွင် မရမ်းကုန်းမြို့နယ်၊ တောင်ဝင်လမ်းရှိ ဝိတိုရိယဆေးရုံမှ စတင်ထွက်ခွာပါမည်။ ၁၉-၁၂-၂၀၁၆ရက် နံနက်တွင် မန္တလေးမြို့မှ ပြန်လည်ထွက်ခွာပါမည်။

အလုပ်အမှုဆောင်အဖွဲ့
ဂျီတီအိုင်ကျောင်းသားဟောင်းများအသင်း

အများသိရှိစေရန်ကြေညာချက်

Family Entertainment Group Company Limited ၏ လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ အောက်ပါအတိုင်း အသိပေးကြေညာပါသည်။

Iron Cross (Music Band)၏ Free Showပွဲများ၊ နယ်လှည့်ဖျော်ဖြေပွဲများနှင့် ပတ်သက်၍၊ Family Entertainment Group Company Limited သည်၊ အများပြည်သူသို့ တိုက်ရိုက် (သို့မဟုတ်) ပြန်လည်ထုတ်လွှင့်ပြသခြင်းအား၊ တစ်ဦးတည်းမူပိုင် ပြသခွင့်ရရှိထားသူ ဖြစ်ပါသည်။ သို့ပါ၍ Iron Cross (Music Band) Free Show ပွဲများနှင့်၊ နယ်လှည့်ဖျော်ဖြေပွဲများကို၊ 5 Special, 5 Plus, 4HD Channel ရုပ်သံလိုင်း နှင့်၊ Internet လိုင်းများအပါအဝင်၊ ရုပ်သံထုတ်လွှင့်ပြသခြင်းအား၊ မည်သူတစ်ဦးတစ်ယောက်ကမျှ၊ တိုက်ရိုက်ဖြစ်စေ၊ သွယ်ဝိုက်၍ဖြစ်စေ၊ တစ်ဆင့်ကူးယူထုတ်လွှင့်ပြသခြင်းသော်လည်းကောင်း၊ အခြားနည်းလမ်း အမျိုးမျိုးဖြင့်သော်လည်းကောင်း၊ မည်သည့်နည်းနှင့်မျှ ထုတ်လွှင့်ပြသခွင့်မရှိပါကြောင်းနှင့်၊ အကယ်၍ ခွင့်ပြုချက်မရှိပါဘဲလျှင် ထုတ်လွှင့်ပြသခဲ့ပါလျှင်၊ ကုမ္ပဏီမှ ဥပဒေကြောင်းအရ၊ တရားစွဲဆိုသွားမည်ဖြစ်ကြောင်းကို၊ အတိအလင်း အသိပေး ကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ

ဦးသိန်းထွန်း (LL.B)
တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ(စဉ်-၂၂၉၃)

ဒေါ်ယဉ်ယဉ်မြတ် (LL.B)
တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ(စဉ်-၉၁၆၄)

ကြော်ငြာ

အိမ်ထောင်

မြန်ကုန်း၊ ဘိုကလေးဈေး၊ သိမ်ကြီးဈေး၊ ကမ္ဘာအေး၊ စံရိပ်ငြိမ်

New Family Fair

17-30 November, 2016

Special Discount

အိမ်ထောင်စုအသစ်တစ်ခုအတွက် မရှိမဖြစ်လိုအပ်သော

- အိမ်ထောင်ပရိဘောဂများ
- အိမ်သုံးလျှပ်စစ်ပစ္စည်းများ
- အိပ်ခန်းအသုံးအဆောင်ပစ္စည်းများ
- မီးဖိုချောင်သုံးပစ္စည်းများ



HAPPY MEGA SALES

From **NOW** till **31st DEC 2016**

သင့်မိသားစုအတွက် ပန်နာဆိုးနစ်လေအေးပေးစက် ဝယ်ယူရင်း တန်ဖိုးကြီးလက်ထောက်များကို ရယူလိုက်ပါ...



PREMIUM INVERTER



CS-S10/13/18RKH

- ECONAVI + Intelligent Inverter - Optimum Energy Savings up to 65%
- iAUTO-X - Extreme Cool, Extra Fast up to 35% Fast Cooling
- Nanoe-G - Removes PM2.5 particles

လျှပ်စစ်ထုတ်လုပ်မှု SR-TR184

အထူး လက်ထောက်
တန်ဖိုး - ကျပ်(၅)သောင်းကျော်

DELUXE NON-INVERTER



CS-C9/12RKH

- ECONAVI - Energy Savings
- iAUTO - Up to 15% Fast Cooling
- Nanoe-G - Removes PM2.5 particles

သစ်သီးချက်စက် MX-GM1011G/H

အထူး လက်ထောက်
တန်ဖိုး - ကျပ်(၄)သောင်းကျော်

STANDARD INVERTER



CS-PS9/12/18QKH

- Intelligent Inverter - Optimum Energy Savings

လျှပ်စစ်ထုတ်လုပ်မှု SR-TEM10

အထူး လက်ထောက်
တန်ဖိုး - ကျပ်(၅)သောင်းကျော်

STANDARD NON-INVERTER



CS-PC9/12/18QKH

- iAUTO - Up to 15% Fast Cooling

ငရုသွန်းလျှပ်စစ်မီးဖို NI-V100N

အထူး လက်ထောက်
တန်ဖိုး - ကျပ်(၂)သောင်းကျော်

Panasonic Showroom
ရန်ကုန် - အမှတ် ၆ (၁၅) တာဝါ D၊ ပုလဲကွန်ပွို၊ ကမ္ဘာအေးဘုရားလမ်း၊ ဝဟန်းမြို့နယ်၊ ဝန်း (၀၁) ၈၆၀ ၄၆၅၇ - ၅၉။
မန္တလေး - အမှတ် ၆၄၇၊ ဝင်းလမ်းနှင့် ဂုလမ်းထောင့်၊ ဟေမာလာမြောက်ရပ်ကွက်၊ မဟာအောင်မြေမြို့နယ်၊ ဝန်း (၀၂) ၆၀၄၀၈

အသေးစိတ်အချက်အလက်များကို အပြုပြင်အနယ်နယ်ရှိ အရောင်းဆိုင်များနှင့် စုပါမား ကတ်များရှိအရောင်းကောင်တာများတွင် စုံစမ်းမေးမြန်းနိုင်ပြီး ပန်နာဆိုးနစ်၏တရားဝင် အာမခံကတ်ပြား ခနှစ် (ပစ္စည်းနှင့် လက်ခံ အခမဲ့) ဖြင့်ဝယ်ယူနိုင်ပါသည်။

အား က စား မြင့် တင် စိတ် လန်း ရွှင် ဆန့် ကျင် မူး ယစ် ဆေး

ကြေးမုံ

အထူးဂုဏ်ယူဝမ်းမြောက်ခြင်း

ပြည်ထောင်စုတရားလွှတ်တော်ချုပ်၊ ပြည်ထောင်စုတရားသူကြီးချုပ်၏ ၂၀၁၆ခုနှစ် အောက်တိုဘာလ (၂၀)ရက် အမိန့်ကြော်ငြာစာအမှတ် - ၇၆၂ မြင့်ရန်ကုန်တိုင်း ဒေသကြီး၊ အတွင်း၊ နိဗ္ဗိဒ္ဓလစ်၏ အလုပ်ထွေးများဆောင်ရွက်ရန်၊ မြန်မာနိုင်ငံ ရွှေနေများအသင်း စုတိယဥက္ကဋ္ဌ (၂) အ.ထ.က (၄) အလုံကျောင်းသား/သူဟောင်း အသင်း (ယခင်ကုရှင်ကျောင်း)၏ စုတိယဥက္ကဋ္ဌ (၁) ဖြစ်သူ ရန်ကုန်မြို့နယ် ဦးချစ်ကိုကို လိုင်စင်အမှတ် - ၂၈၀၃ တရားလွှတ်တော်ရွှေနေစား နိဗ္ဗိဒ္ဓလစ် (Notary Public) အဖြစ် ခန့်အပ်ခြင်းအား

ဂေါ်တင်မာလာ B.A (Myanmar), H.G.P. Dip. in Japanese (MUFL) ၁၆လမ်း၊ ပြည်လုံးချမ်းသာရပ်၊ မန္တလေးမြို့။

ပိုင်ကြားခြင်း

ကုန်ထုတ်ဝါထုပေး မိသားစု နှစ်(၅၀)ပြည့် ရွှေရတုအထိမ်းအမှတ် အခမ်းအနားအား ၂၀၁၆ ခုနှစ် ၊ ဒီဇင်ဘာလ (၁၆) မှ (၁၈) ရက်ထိ ဆရာကန်တော့ပွဲ၊ ရွှေရတုမဂ္ဂဇင်း ၊ ဟောပြောပွဲ ၊ ပြပွဲ စသည်ဖြင့် ကျင်းပသွားမည်ဖြစ်ပါသည်။ အလှူငွေများအား စာသင်နှစ်အလိုက် ကိုယ်စားလှယ်များထံ ငွေရပြေစာဖြင့်လည်းကောင်း ၊ အောက်ပါ ဘဏ်ငွေစာရင်းသို့လည်းကောင်း ပေးပို့နိုင်ကြပါသည် -

- မြန်မာ့ရွှေဆောင်ဘဏ် ၊ သိမ်ဖြူလမ်း ၊ ဗိုလ်တထောင် ငွေစာရင်းအမှတ် - 002 0132 002021871018
- ဥက္ကဋ္ဌ ၊ ဒေါက်တာဒေါ်ချိုချိုဦး - ၀၉-၇၃၂၄၀၆၅၄
- ဘဏ္ဍာရေးမှူး ၊ ဦးညွန့်တင် - ၀၉-၅၀၄၂၄၃၈
- ဒေါက်တာဒေါ်ခင်ရွှေ - ၀၉-၄၂၀၀၉၄၁၈၃
- ဒေါ်သန္တာပြုံး - ၀၉-၅၀၃၅၁၁၃
- ရန်ကုန်မြို့တွင်း ကျပ်(၁)သိန်းနှင့်အထက် အိမ်အရောက်ကောက်ခံပေးပါမည်။

ဦးဂင်မင်းလတ် [B.E (Electronic), Project Engineer, Singapore]. ဒေါ်သက်သက်ခိုင် [D.H.E (UK), P.G.D.B.A (Singapore), P.G.D.G.E (Yangon University) B.Sc (Chem) တို့ ဦးစီးတည်ထောင်သော....

Future Bright Stars Education Centre



မိန်းကလေး / ငယ်ကျားလေး အဆင့်မြင့် သိမ်းသန့် ထူးချွန်ဘက်ဒါ

No. 204, 7A, နီလ Condo, မိုက်မြတ်ထွန်းလမ်း (အလယ်)၊ မိုက်တထောင်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။ ဒေါ်သက်သက်ခိုင် - 09 51 12518.

၁။ ကျောင်းသား/သူ တစ်ဦးချင်းစီ၏ အားသာချက်၊ အားနည်းချက်၊ လိုအပ်ချက်နှင့်အညီ အသေးစိတ် စိစစ်ကာ ထူးချွန်မြောက် မြောက် သော အောင်မြင်မှုများကို ဂုဏ်သိက္ခာရှိသော တာဝန်ယူမှု အပြည့်ဖြင့် လေ့ကျင့် ပို့ချပေးခြင်း။
၂။ ကျောင်းသား/သူ များ မိမိကိုယ်ကို ယုံကြည်မှုရှိစေရန် (၃) နာရီ မေးခွန်းများကို အနည်းဆုံး (၇) ကြိမ် စစ်ဆေးပေး၍ Chapter End Test များကိုလစဉ် စစ်ဆေးပေးခြင်း။
၃။ စည်းကမ်း၊ စေတနာ၊ ပညာရည်ပြည့်ဝ၊ ဝါရင့်၊ သတ္တရင့် တာဝန်ယူမှု အပြည့်ရှိသော ဆရာကောင်းတို့ ဝန်ထမ်းထား၍ အားလုံး၏ လိုအပ်ချက် များကို စည်းကမ်း၊ စနစ်၊ တိကျသေသပ်သော လေ့ကျင့်ပို့ချပေးခြင်း တို့ဖြင့်....

Home Wall Leather Special Promotion! Buy 1 လက်မ Korean Wall Leather Get FREE 2 လက်မ Vinyl Wall Covering. Contact: 09 79 700 70 74, 09 79 700 70 84

TOYOTA MINGALAR Hire Purchase Available Up to 5 Years TOYOTA MINGALAR'S CAR EVENT Date: 20.11.2016 (Sunday) Time: 9:00 am - 9:00 pm Location: Myanmar Plaza (Ground Floor)

ဆရာမအလိုရှိသည် တရုတ် စကားပြော အိမ်လိုက်သင်ရန် အသက် ၃၀ အောက် Ph: 09-782228234

wkce&mi rnf ၁/၃ လမ်း၊ မြို့သစ်(က+ခ) ရပ်ကွက်၊ အင်းစိန်မြို့နယ်၊ တိုက်အသစ် ၆ လွှာ (18' x 55') အား ညှိနှိုင်းဈေးဖြင့် ရောင်းမည်။ Ph: 09-785122976

တွံတေးမြေကွက်ကျယ် (၃) ဧက ကွက်ရှောင်းမည် တွံတေးမြို့၊ ရွှေဆံတော်ဘုရားကြီးအနီး၊ လူနေရပ်ကွက်အနီး၊ အချက်အချာကျသော နေရာ၊ ပါဝါမိတာ၊ အဝီစိတွင်းရှိပြီး ဥယျာဉ်မြေအမျိုးအစား၊ ပုံစံ(၇) အမည်ပေါက်ရပြီး၊ မြေ(၃)ဧက ပိုင်ရှင်ကိုယ်တိုင် ရောင်းရန်ရှိပါသည်။ ဖုန်း-၀၉-၉၆၆၇၁၂၇၇၉၊ ၀၉-၇၉၂၆၇၀၈၃၆

သန်လျင်မြို့အဝင်လမ်းဆုံအနီးရှိ လယ်မြေများ ရောင်းမည် လယ်များသည် အမှတ်(၁)၊ သန်လျင်တံတား၊ ကျိုက်ခေါက်ဘုရားလမ်းမကြီး၊ အမှတ်(၂)၊ သန်လျင်တံတားတို့နှင့် ဆက်သွယ်ထားသည်။ သန်လျင်အောင်သုဘူတာရုံ၊ စက်ရုံများ၊ စီမံကိန်းများ၊ အိမ်ရာ များ ဘေးတွင် တည်ရှိသော လယ်မြေများဖြစ်သည်။ (၁) အမှတ်(၁၀)၊ သစ်စက်လမ်းမကြီးပေါ် လမ်းမမျက်နှာ(၂၅၀)ပေနှင့် ၄.၅ ဧက။ ပုံစံ(၇)၊ ညောင်သုံးပင်ကျေးရွာအုပ်စု။ ၁ ဧက = ၁၇၀၀ သိန်း (၂) အုတ်ဖိုစု လမ်းမကြီးပေါ် လမ်းမ မျက်နှာစာ (၅၅၀)ပေ နှင့် ၃.၇၅ ဧက။ ပုံစံ(၇)၊ ငပကျေးရွာအုပ်စု။ ၁ ဧက = ၆၇၅ သိန်း ဆက်သွယ်ရန်ဖုန်း - ၀၉-၉၇၅၈၄၄၅၅၀၊ ၀၉-၄၉၃၄၄၆၄၉ အကျိုးဆောင်များ ဆက်သွယ်နိုင်ပါသည်။

ရွှေကိန္နရီ (ရွှေကိန္နရီ အိမ်ပြောင်း၊ အိမ်ရွှေဝန်ဆောင်မှုလုပ်ငန်း) အိမ်ခန်း၊ ဆိုင်ခန်း၊ ရုံးခန်း၊ ဝိုင်းအိုင်၊ စက်ကိရိယာ၊ ဌာနဆိုင်ရာရုံးခန်းများ ပြောင်းရွှေ့လိုပါက 10', 14', 15', 16', 17', 24', 10 ဘီ၊ 12 ဘီ၊ ကားများနှင့် အလုပ်သမားများ တပါတည်း ပြောင်းရွှေ့ပေးနေသည်။ (မြို့တွင်း / နယ်ထဲ) Ph: 09 2532 77776, 09 2532 66667, 09 2532 66668, 09 2532 66669

T.T WORLD CO.,LTD. အမည်ဖြင့် မော်တော်ယာဉ် ဝယ်ယူခွင့် လျှောက်ရန်အကြောင်းကြားခြင်း။ အထက်ပါကုမ္ပဏီမှ ဝယ်ယူထားသော မော်တော်ယာဉ်များအား နိုင်ငံတော်အကျိုး နှောင့်ဆုံးထားပြီး ကုမ္ပဏီမှ နေပြည်တော်ဝယ်ယူခွင့်ပါမစ် လျှောက်ပေးမည် ဖြစ်ပါသည်။ သတ်မှတ်ကာလအတွင်း လာရောက်လျှောက်ထားခြင်းမရှိသော မော်တော်ယာဉ်များအား ကုမ္ပဏီမှ တာဝန်ယူခြင်းမရှိပါ။ မဟုတ်ပါ။ နိုင်ငံတော်အကျိုးအမြတ်အမြောက်အမြားဖြင့် ဖြစ်စေ၊ အကြောင်းအမျိုးမျိုးကြောင့် အချိန်မီလာရောက်လျှောက်ထားခြင်းမရှိပါက ဖြစ်ပေါ်ပေါက် လာမည့်မည်မည် မြို့သနားမျိုးမဆိုမိနှင့်သာသက်ဆိုင်ကြောင်းအသိပေးအပ်ပါသည်။ မောင်စန်းလင်းစိုင်း (၆/မဟု (နိုင်) ၁၅၆၂၆၀) ၀၉-၇၉၇၀၀၂၄၂၅

AUNG SOE OO CO.,LTD. အမည်ဖြင့် မော်တော်ယာဉ် ဝယ်ယူခွင့် လျှောက်ရန်အကြောင်းကြားခြင်း။ အထက်ပါကုမ္ပဏီမှ ဝယ်ယူထားသော မော်တော်ယာဉ်များအား နိုင်ငံတော်အကျိုး နှောင့်ဆုံးထားပြီး ကုမ္ပဏီမှ နေပြည်တော်ဝယ်ယူခွင့်ပါမစ် လျှောက်ပေးမည် ဖြစ်ပါသည်။ သတ်မှတ်ကာလအတွင်း လာရောက်လျှောက်ထားခြင်းမရှိသော မော်တော်ယာဉ်များအား ကုမ္ပဏီမှ တာဝန်ယူခြင်းမရှိပါ။ မဟုတ်ပါ။ နိုင်ငံတော်အကျိုးအမြတ်အမြောက်အမြားဖြင့် ဖြစ်စေ၊ အကြောင်းအမျိုးမျိုးကြောင့် အချိန်မီလာရောက်လျှောက်ထားခြင်းမရှိပါက ဖြစ်ပေါ်ပေါက် လာမည့်မည်မည် မြို့သနားမျိုးမဆိုမိနှင့်သာသက်ဆိုင်ကြောင်းအသိပေးအပ်ပါသည်။ မောင်စန်းလင်းစိုင်း (၆/မဟု (နိုင်) ၁၅၆၂၆၀) ၀၉-၇၉၇၀၀၂၄၂၅

THU RAIN TOE CO.,LTD. အမည်ဖြင့် မော်တော်ယာဉ် ဝယ်ယူခွင့် လျှောက်ရန်အကြောင်းကြားခြင်း။ အထက်ပါကုမ္ပဏီမှ ဝယ်ယူထားသော မော်တော်ယာဉ်များအား နိုင်ငံတော်အကျိုး နှောင့်ဆုံးထားပြီး ကုမ္ပဏီမှ နေပြည်တော်ဝယ်ယူခွင့်ပါမစ် လျှောက်ပေးမည် ဖြစ်ပါသည်။ သတ်မှတ်ကာလအတွင်း လာရောက်လျှောက်ထားခြင်းမရှိသော မော်တော်ယာဉ်များအား ကုမ္ပဏီမှ တာဝန်ယူခြင်းမရှိပါ။ မဟုတ်ပါ။ နိုင်ငံတော်အကျိုးအမြတ်အမြောက်အမြားဖြင့် ဖြစ်စေ၊ အကြောင်းအမျိုးမျိုးကြောင့် အချိန်မီလာရောက်လျှောက်ထားခြင်းမရှိပါက ဖြစ်ပေါ်ပေါက် လာမည့်မည်မည် မြို့သနားမျိုးမဆိုမိနှင့်သာသက်ဆိုင်ကြောင်းအသိပေးအပ်ပါသည်။ မောင်စန်းလင်းစိုင်း (၆/မဟု (နိုင်) ၁၅၆၂၆၀) ၀၉-၇၉၇၀၀၂၄၂၅

မြေရောင်းမည် သယ်ယူကုန်မြို့နယ်၊ လေးခေါင် ကန်လမ်းမကြီးမှ အနည်းငယ် ဝင်ရုံနှင့် Junction Zawana အနီး၊ Y.K.K.O အနောက်ဘက်၊ ဧ/မြောက်ရပ်ကွက် ဘိုးဘွားပိုင်မြေ (၄၅x၅၅) မြေရောင်းမည်။ (သိန်း ၂၃၀၀) ဖုန်း-၀၉ ၅၀ ၂၈ ၂၆၉ ၀၉-၂၅၀၀၄၆၂၃၃

STONE GREEN HILL CO.,LTD. အမည်ဖြင့် မော်တော်ယာဉ် ဝယ်ယူခွင့် လျှောက်ရန်အကြောင်းကြားခြင်း။ အထက်ပါကုမ္ပဏီမှ ဝယ်ယူထားသော မော်တော်ယာဉ်များအား နိုင်ငံတော်အကျိုး နှောင့်ဆုံးထားပြီး ကုမ္ပဏီမှ နေပြည်တော်ဝယ်ယူခွင့်ပါမစ် လျှောက်ပေးမည် ဖြစ်ပါသည်။ သတ်မှတ်ကာလအတွင်း လာရောက်လျှောက်ထားခြင်းမရှိသော မော်တော်ယာဉ်များအား ကုမ္ပဏီမှ တာဝန်ယူခြင်းမရှိပါ။ မဟုတ်ပါ။ နိုင်ငံတော်အကျိုးအမြတ်အမြောက်အမြားဖြင့် ဖြစ်စေ၊ အကြောင်းအမျိုးမျိုးကြောင့် အချိန်မီလာရောက်လျှောက်ထားခြင်းမရှိပါက ဖြစ်ပေါ်ပေါက် လာမည့်မည်မည် မြို့သနားမျိုးမဆိုမိနှင့်သာသက်ဆိုင်ကြောင်းအသိပေးအပ်ပါသည်။ မောင်စန်းလင်းစိုင်း (၆/မဟု (နိုင်) ၁၅၆၂၆၀) ၀၉-၇၉၇၀၀၂၄၂၅

အဲကမ္ဘောဇ၏လေယာဉ်ခရီးစဉ်သစ်

ချင်းမိုင်



ရန်ကုန်-ချင်းမိုင် | ချင်းမိုင်-ရန်ကုန်

ဒေါ်လာ **၉၉** **US\$**
မှစတင်၍

- * အသွား/အပြန်လက်မှတ်
- * အနိမ့်ဆုံးထိုင်ခုံအရေတွက်

တစ်ပတ်လျှင် (၃) ကြိမ်

ဗုဒ္ဓဟူး / သောကြာ / စနေနံနက်

အထူးဈေးနှုန်းအရောင်းကာလ - ၂၀၁၆၊ နိုဝင်ဘာလ (၃၀) ရက်

အထူးဈေးနှုန်းဖြင့်ခရီးသွားကာလ - ၂၀၁၆၊ ဒီဇင်ဘာလ (၂) ရက် မှ ၂၀၁၇၊ ဖေဖော်ဝါရီလ (၂၈) ရက်ထိ



ခရီးစဉ်	ဖရူဟက်	လေယာဉ်အမှတ်	ထွက်ခွာချိန်	ဆိုက်ရောက်ချိန်
ရန်ကုန်-ချင်းမိုင်	ဗုဒ္ဓဟူး/သောကြာ	K7 842	၁၃:၀၅	၁၅:၀၅
ချင်းမိုင်-ရန်ကုန်	ဗုဒ္ဓဟူး/သောကြာ	K7 843	၁၆:၀၀	၁၇:၀၀
ရန်ကုန်-ချင်းမိုင်	စနေ	K7 842	၀၈:၀၅	၁၀:၀၅
ချင်းမိုင်-ရန်ကုန်	စနေ	K7 843	၀၉:၀၀	၁၀:၀၀

Hot Line | (01) 9670007

No. 147, (5) Quarter, (8½) Mile, Pyay Road, Mayan Gone Township, Yangon.
Office: (01) 9670014-20, Fax: (01) 662627
Email: info@airkbz.com.mm
f: www.facebook.com/AIRKBZ, www.airkbz.com

we accept:

INTERNATIONAL AIRLINE PARTNER:

ပိုင်ရှင်ကိရိယာတိုင်ရောင်းမည်
ပြင်ဦးလွင်မြို့ရပ်ကွက်ကြီး (12) ရှိ (40' x 60') မြေကွက် (180) သိန်း
(4) ကွက်ပူးတွဲယူလျှင်မြေပို (20' x 80') ရပမည်
ဝယ်ယူသူသက်သွယ်ပါ - 09 264773371 (ရုံးချိန်အတွင်း)

ဗဟိုကရစ် အုတ်လိုက်တံတော်
ခေတ်မီမြေအုတ်ရိုက်စက်ရုံပြီ
09 4200 35882
09 4200 35884
(၆၀၄)အင်းလေး(၁)လမ်း(၂)အောက်အုံ

ဝမ်းဆစ်ဝမ်းဝမ်း
အိမ်သူက ထမင်း၊ ဟင်း
ချိုင့်ဆွပိုသည်။
စားကြည့်ပြီး ကြိုက်သွားရေမည်။
Ph - 09 978794077, 09 5050321.

ပထမဦးဆုံး မြန်မာနိုင်ငံမီးသတ်ဦးစီးဌာန၏ အရည်အသွေးပြည့်မီကြောင်းထောက်ခံချက်ရရှိထားသည်

Since 2001

နေရာတိုင်းဆောင်ထား

Rain Flower

3 Years

အရောက်ပို့
တပ်ဆင်
ရှင်းပြ

ကြည်မြစ်တိုင်
ဖုန်း - ၀၉-၇၃၀၀၀၈၉၀
 - ၀၉-၇၃၀၀၀၈၉၁
 - ၀၉-၇၅၁၇၃၀၀၀၅
 - ၀၉-၇၅၁၇၃၀၀၀၆
မြောက်ဥက္ကလာပ
ဖုန်း - ၀၉-၇၃၁၅၄၆၇၀
 - ၀၉-၇၅၁၇၃၀၀၀၈
ဇ-မိုင်၊ မြည်လမ်း
ဖုန်း - ၀၉-၄၃၀၄၉၃၅၆
ပေါက်တောဝ၊ အင်းစိန်
ဖုန်း - ၀၁-၆၄၃၃၅၈
 - ၀၉-၇၃၁၂၆၀၅၇
 - ၀၉-၃၀၄၇၁၆၅၄
 - ၀၉-၇၅၁၇၃၀၀၀၂
နေပြည်တော်
ဖုန်း - ၀၉-၄၉၂၀၈၈၈၀
 - ၀၉-၃၀၀၃၆၂၆၀
မန္တလေး
ဖုန်း - ၀၉-၄၂၀၀၈၈၄၂၂
 - ၀၉-၆၅၀၀၄၁၃

ကွန်ပျူတာ စနစ်ဖြင့်ထိန်းသော
MECHANICAL CAR PARKING

Side View Front View

14'4" 7'2" 7'2" 18'

Plan View Front View

TRW
Mechanical Car Parking
Tel: 09.25.981.36.36

No. (31), Room (5), 7 Miles, Pyay Road, Yangon
T: 09.259.81.36.36
F: 09.259.81.37.37
M: 09.259.81.46.46

အမှတ်(၃၁)၊ အခန်း (၅)၊ ဂူမိုင်၊ မြည်လမ်း၊ ရန်ကုန်။

ASIAN YGN Travels & Tours
 ဘားအံ- တောင်ပိုင်း (၃၅,၀၀၀)
 တောင်ငူ - သံတောင် - ဝေးကျားဆင်စခန်း (၃၅,၀၀၀)
 ပုဂံ - ပုဗ္ဗ (၉၀,၀၀၀) ၂ ညအိပ် ၃ ရက် ခရီးစဉ်
 PH: 09 45 710 1867 / 09 45 643 1420

အာရှနဂါး
 ပြည်/ကျွန်းကျွန်း
 ရောင်းယာ/ငွေအောင်
 Ph : 703790, 09 799100100
 707062, 09 797100100

သိပေါမင်းရာပြည် ရတနာဂီရိ နှင့် ဗုဒ္ဓဂယာ
 တူးဖော်ပေးသည့် သွားကြီး၊ ။
 (၂၁-၁၁-၂၀၁၆) ရက်နေ့ နောက်ဆုံးထားဆက်သွယ်ရန်၊
 ဖုန်းနံပါတ် - ၀၁ ၂၅၃၅၉၈၊ ၂၅၃၆၀၁၊ ၂၄၅၂၀၁

ဦးအောင်ဝင်း
 (ရွှေတံဆိပ်ဆုရှင်-လန်ဒန်)
 LCCI Level I+II & III တရားကိုင် သင်တန်းများ
 ခုံနံပါတ်ယူထားနိုင်ပြီ။ Dec - 17 (Sat) စပယ်။
LCCI (၂၅)နှစ်ကျော်အတွေ့အကြုံကြောင့်
 သင်ကြားပေးပြီးပြည့်စုံစေသည်။
 အမှတ် (၂၅၀)၊ တယ်ပီ၊ ပန်းဆိုးတန်းလမ်း (အထက်ဘလောက်)။
 ☎- 09-776349905, 978578325, 01-371741, 240824

YCTC Business Institute Earn A World Recognised
MBA From One of Malaysia's Top University in Myanmar
Coventry University, UK မှ Dual MBA ဆက်လက်တက်ရောက်နိုင်ပါသည်။
Management & Science University (MSU) Malaysia မှ တိုက်ရိုက်ပေးအပ်ချီးမြှင့်သော မဟာဘွဲ့ဖြစ်ပါသည်။
 Specialisation in ➤ Global Marketing
 ➤ Organisational Leadership
 Duration : 18 Months / 5 Semesters (Weekend Classes Only)
 • S 1000 ဖြင့် MBA စတင်တက်ရောက်နိုင်ပါသည်။
 • CB Bank မှ Student Loan ဖြင့် (24) လအရစ်ကျပေးသွင်းနိုင်ပါသည်။
Installment Available !!
 Start On : 17th December, 2016
 အမှတ်(၂၅)၊ ယောမင်းကြီးလမ်း (Park Royal Hotel) အနီး။ Tel : (09)420 163 316, (09)254 269 644, www.yctc.institute.com, www.msu.edu.my

ပထမဦးဆုံး ဦးထွန်းဦး-ခေါ်ဝင်းမာ
T.V (ရန်ကုန်)
 ကားမောင်း-ခက်ပြင်သင်တန်း
 ဗျာအားပေး သိမြင်နိုင်ရေး၊ အားပေးပံ့ပိုး၊ ကျွမ်းကျင်စွာ
 သိမ်းဖြူ 09-421150033, 09-73044311
 09-5041550, 09-440051114, 09-779144498
 ဝတ် 09-260111942, 09420066955
 09-440051112, 09-44051113

STANDARD LIFE your affordable quality
 ပါကေးအစားထိုး ကြမ်းခင်း
Eco Laminate Floor
Special Price အထူး ဈေးနှုန်း အခွင့်အရေး
 Decorated Materials Sales & Installations
 အမှတ် B1-012, ဗဟုအပူလမ်းပေါ်၊ ယုန်ယုန် အနီး၊ တာရှေ့မြို့နယ်၊ ရန်ကင်း
 အရည်အသွေးနှင့် ဈေးနှုန်းအချိန်မှာ ထပ်မံယူနိုင်ပါသည်။
 ☎ 09 4555 444 30, 09 4555 444 03

NAY LIN AUNG FINANCE & ACCOUNTANCY ACADEMY
 အချို့ (၂) ဝေခွဲဆို ACCA(UK) Part-I
 စည်းစိမ်စာရင်းအကျဉ်းချုပ်၊ ခြွင်းခြားခြင်းစာရင်းအကျဉ်းချုပ်၊
Diploma in Accounting & Business ခန့်မှန်းချက်စာရင်းအကျဉ်းချုပ်၊
 Registration Fees Scholarship များပေးသည့်အခွင့်အလမ်းများ
 f Nay Lin Aung Finance & Accountancy Academy
 အမှတ်(၁၈၃)အေး - ဇီဝီ၊ သစ်ပြင်(၂)တိုက်၊ ဦးထွန်းလမ်းမြို့နယ် (Giordano) ဆိုင်အနီး
 လှိုင်လမ်း၊ ကမာရွတ်မြို့နယ်၊ ရန်ကင်းမြို့
 ဖုန်း - ၀၁ ၅၅၄၄၇၇၇ ၅၀ ၂၉၀၀၊ ၀၉ ၄၅၀၀ ၂၂၆၄၆၊ ၀၉ ၄၄ ၂၂၉၆၆၆၆
 တာမွေကျောင်း - ၀၁ ၅၅၅၄၄ ၂၂၊ ၀၉ ၃၀၀၆၇၂၂၊ ၀၉ ၅၇၇၄၄၄၄၄

အားလုံးအတွက် အခမဲ့
 အူရီဒူးအချင်းချင်း အခမဲ့ ဖုန်းခေါ်ဆိုခြင်းအပြင်
 တစ်ကမ္ဘာလုံးကို Viber, BeeTalk တို့သုံးပြီး
 ဖုန်းခေါ်ဆိုခြင်း၊ မက်ဆေ့ချ်ပေးပို့ခြင်း၊ ဗွီဒီယို
 ဖုန်းခေါ်ဆိုခြင်း နှင့် အခြားအသုံးပြုမှုများကို
 သုံးပြီး အခမဲ့ ချိတ်ဆက်နိုင်ပါပြီ။
oredoo
 အခုပဲရယူဖို့
***133#** ကို
 ခေါ်ဆိုလိုက်ပါ
 VIDEO CALL
 (Image of a man using a smartphone with various communication icons floating around him)

ရေလယ်ဘုရားနှင့် သဘာဝလျှောက်လမ်း

မွန်ပြည်နယ် သံဖြူဇရပ်မြို့ ပင်လယ်ကမ်းခြေကျေးရွာ ဝဲကလောင်းနှင့် အိမ်ကျေးရွာနှစ်ရွာအကြား ကမ်းခြေမှ တစ်မိုင်ခြောက်ဖလုံအကွာ ကျောက်ဆောင်ထက်တွင် ကိန်းဝပ်စံပယ်တော်မူသော ဆံတော်ရှင် ကျိုက်နဲရေလယ်ဘုရား ဗုဒ္ဓပူဇော်ယဉ်တော်သို့ အနယ်နယ်အရပ်ရပ်မှ ဘုရားဖူးလာပြည်သူများ ကမ်းခြေပင်လယ်ပြင်အတွင်း စေတီအထိ လမ်းလျှောက်ရန် သဘာဝအတိုင်းဖြစ်တည်လျက်ရှိသော ကျောက်စီလမ်းကို တွေ့ရစဉ်။

[အဆိုပါကျောက်လမ်းသည် အာလူးကျောက်(စမ်းကျောက်) အမျိုးအစားတစ်မျိုးတည်းဖြစ်ပြီး အခြားသော ကျောက်အမျိုးအစားများလုံးဝရောနှောနေခြင်း မရှိကြောင်းနှင့် ပင်လယ်ဒီရေတက်ပါက ရေလှိုင်းရိုက်ခတ်နှစ်မြုပ်သော်လည်း အခြားနေရာသို့ ရွေ့သွားခြင်းမရှိကြောင်း သိရသည်။] ကျော်ဝင်း(ပြန်/ဆက်)



မြန်မာ့လက်ရွေးစင်အသင်း အပြီးသတ်လူရွေးချယ်



အာဆီယံဒေသအတွင်း အဆင့်မြင့်ဆုံးပြိုင်ပွဲဖြစ်သည့် ၂၀၁၆ အာဆီယံဆူဇူကီး ဖလားပြိုင်ပွဲ ယှဉ်ပြိုင်ရန် မြန်မာ့လက်ရွေးစင်အသင်းသည် ပဏာမလက်ရွေးစင် ကစားသမား ၂၄ ဦးအနက် တစ်ဦးလျှော့ချကာ အပြီးသတ် ၂၃ ဦး ရွေးချယ် လိုက်ပြီဖြစ်သည်။

မြန်မာ့လက်ရွေးစင်အသင်းနည်းပြချုပ် ဂတ်ဖရိုင်းဒရစ်သည် အပြီးသတ် လူရွေးစင်ထုတ်ပြန်ကြေညာရာတွင် အမာခံကစားသမားများအစုံအလင်ပါဝင် လာပြီး ၂၄ ဦးဖြင့် နောက်ဆုံးလေ့ကျင့်ခဲ့သောကြောင့် တစ်ဦးသာ လျှော့ချခဲ့ရ ခြင်း ဖြစ်သည်။ အိမ်နီးလက်ရွေးစင်အသင်းနှင့် ခြေစမ်းပွဲတွင် ဒဏ်ရာရခဲ့သည့် နောက်ခံလူ ဖြိုးကိုကိုသိန်းမှာ ပြန်လည်ကောင်းမွန်လာသောကြောင့် ပြန်လည် လေ့ကျင့်နေပြီဖြစ်ပြီး အခြားနောက်ခံလူ သိန်းဇော်မှာ အပြီးသတ်ရွေးချယ်ရာ တွင် ကျန်ရစ်ခဲ့သည်။

ပြိုင်ပွဲဝင်မည့် မြန်မာ့လက်ရွေးစင်အသင်းတွင် အုပ်ချုပ်သူ-ဦးသန်းတိုးအောင်၊ နည်းပြချုပ်-ဂတ်ဖရိုင်းဒရစ်၊ လက်ထောက် နည်းပြ-ဦးကြည်လွင်နှင့် ဦးဇော်ဝင်းထွန်း၊ ဝိုင်းနည်းပြ-ဦးအောင်ကျော်ကျော်၊ ကြံ့ခိုင်ရေးနည်းပြ-မိဂိုဆလပ်၊ အားကစားသမားများအဖြစ် ဝိုင်း-ကျော်ဇင်ဖြိုး (မကွေး)၊ ပြည်ဖြိုးအောင် (Southern)၊ ရန်အောင်လင်း (ရတနာပုံ)၊ နောက်တန်း-ဇော်မင်းထွန်း၊ ဒေးဗစ်ဒန်း (ရန်ကင်း)၊ နန္ဒကျော်၊ ကျော်ဇင်လွင် (မကွေး)၊ ဟိန်းသီဟဇော်၊ ဝင်းမင်းထွန်း (ရှမ်းယူနိုက်တက်)၊ ဖြိုးကိုကိုသိန်း (ဧရာဝတီ)၊ အလယ်တန်း-ရဲကိုဦး၊ မျိုးကိုထွန်း၊ လှိုင်းဘိုဘို (ရတနာပုံ)၊ ရန်အောင်ကျော် (ရန်ကင်း)၊ ဇင်ဖြိုးအောင် (ဇွဲကပင်)၊ မောင်မောင်လွင် (ဟံသာဝတီ)၊ ဆက်ဖြိုးဝေ (မကွေး)၊ ရန်နိုင်ဦး (ရှမ်းယူနိုက်တက်)၊ ကောင်းဆက်နိုင် (ဆာမက်ဆာဒွန်/ရန်ကင်း)၊ ရှေ့တန်း-အောင်သူ၊ ဝင်းနိုင်စိုး (ရတနာပုံ)နှင့် သန်းပိုင် (ရန်ကင်း) တို့ပါဝင်ကြသည်။

ယခု ရွေးချယ်လိုက်သည့် ကစားသမား ၂၃ ဦးတွင် ၂၀၁၄ ဆူဇူကီးဖလား ပြိုင်ပွဲယှဉ်ပြိုင်ခဲ့သည့် အသင်းမှ ဇော်မင်းထွန်း၊ ဒေးဗစ်ဒန်း၊ ရန်အောင်ကျော်၊ ကျော်ဇင်ဖြိုး (ဝိုင်း)၊ ဝင်းမင်းထွန်းနှင့် သန်းပိုင်တို့ ခြောက်ဦးသာ ပြန်လည်ပါဝင်လာသည်။

မြန်မာနိုင်ငံ၌ ကျင်းပမည့် အုပ်စု(ခ)တွင် မြန်မာ၊ မလေးရှား၊ ဗီယက်နမ်နှင့် ကမ္ဘောဒီးယားအသင်းတို့ပါဝင်နေပြီး အုပ်စုပွဲစဉ် များကို နိုဝင်ဘာ (၂၀၊ ၂၃၊ ၂၆) ရက်တွင် ကျင်းပမည်ဖြစ်သည်။ မြန်မာအသင်းသည် အုပ်စုအဖွင့်ပွဲအဖြစ် နိုဝင်ဘာ ၂၀ ရက်တွင် ဗီယက်နမ်နှင့် စတင်ကစားရမည်ဖြစ်သည်။

မြန်မာ့လက်ရွေးစင်အသင်း အဓိကတိုက်စစ်မှူး အောင်သူ။

သတင်း၊ ဓာတ်ပုံ-ရှိုင်းထက်ဇော်

မဟုတ်မမှန်သတင်းများ ပေးပို့နေသူအား စစ်ဆေးမေးမြန်းရာမှ အစွန်းရောက် လှုပ်ရှားမှုကွန်ရက်အား ခြေရာခံမိ

နေပြည်တော် နိုဝင်ဘာ ၁၈

ဘူးသီးတောင်မြို့နယ် ကျောက်ဖြူသားသေကံ ကျေးရွာနေ ရာမောက်တူလာ (၂၁နှစ်)(ဘ)မာမောက်ဟာရှေးသည် ဘူးသီးတောင်မြို့နယ်တွင် လုံခြုံရေးတပ်ဖွဲ့ များက အစွဲလမ်းသဘာဝဝင်များအား ညှင်းပန်းနှိပ်စက် သတ်ဖြတ်နေသည်ဟု ဘင်္ဂလားဒေ့ရှ်နိုင်ငံ၊ မလေးရှားနိုင်ငံနှင့် ဆော်ဒီအာရေဗီးယားနိုင်ငံများရှိ အစွန်းရောက်များထံသို့ မဟုတ်မမှန်သတင်းများပေးပို့နေကြောင်း သတင်းအရ နယ်မြေခံရတပ်ဖွဲ့ဝင်များသည် ကျေးရွာအုပ်ချုပ်ရေးမှူး၊ ရာအိမ်မှူးများနှင့်အတူ ရာမောက်တူလာ၏နေအိမ်သို့ ယမန်နေ့နံနက်ပိုင်းက သွားရောက်စစ်ဆေးခဲ့ သည်။

ထိုသို့စစ်ဆေးစဉ် ရာမောက်တူလာကိုင်ဆောင်သည့် လက်ကိုင်ဖုန်းတွင် Rohingya Muslim Group အမည်ဖြင့် Viber Group တစ်ခုတွေ့ရှိရပြီး ယင်း Group တွင် **စာမျက်နှာ ၁၁ ကော်လံ ၅ သို့** □

ဘင်္ဂလားဒေ့ရှ်နိုင်ငံသို့ ထွက်ပြေးသူများအား ပြန်လည်စေလွှတ်သည့်သတင်းမှာ မှန်ကန်မှုမရှိ

နေပြည်တော် နိုဝင်ဘာ ၁၈

မြန်မာနိုင်ငံဘက်မှ ဘင်္ဂလားဒေ့ရှ်နိုင်ငံဘက်သို့ နတ်မြစ်အား ဖြတ်ကျော်၍ ထွက်ပြေးသူ ၂၀၀ ခန့်အား ဘင်္ဂလားဒေ့ရှ်နယ်ခြားစောင့်တပ်မှ ဖမ်းဆီး၍ မိမိနိုင်ငံဘက်ခြမ်းသို့ ပြန်လည်စေလွှတ်ခဲ့သည်ဆိုသည့် သတင်းဖြစ်ပေါ်မှုနှင့် ပတ်သက်၍ ဘင်္ဂလားဒေ့ရှ် အမှတ်(၂) နယ်ခြားစောင့်တပ်မှ တပ်ရင်းမှူး ဒုတိယဗိုလ်မှူးကြီး အာဘူဝေဟာဇာဟိရ်နှင့် အမှတ် (၃၄) နယ်ခြားစောင့်တပ်မှ ဒုတိယတပ်ရင်းမှူး ဒိုဟာမတ်အာဟူလ်ခိုင်းတို့အား မြန်မာနိုင်ငံနယ်ခြားစောင့် ရဲတပ်ဖွဲ့မှ စကားပြန်မှတ်တမ်းဆိုင် ဆက်သွယ်မေးမြန်းစုံစမ်းခဲ့ရာ ၎င်းတို့အနေဖြင့် သတင်းများထွက်ပေါ်နေသည်ကို ကြားသိရသော်လည်း မြေပြင်၌ အမှန် တကယ် ဖြစ်ပွားခဲ့ခြင်းမရှိဟု ပြန်လည်ဖြေကြားခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

စာမျက်နှာ ၁၀ ကော်လံ ၄ သို့ ◆

WOODS'

ကမ္ဘာကျော်ချောင်းဆိုးပျောက်ဆေး

PEPPERMINT LOZENGES

ကမ္ဘာကျော် ချောင်းဆိုးပျောက်ဆေး WOODS' မှ မူလချောင်းဆိုးပျောက်ဆေးရည် အပြင်

Original , Orange , Lemon , Cherry

အရသာများပါရှိသော ချောင်းဆိုးပျောက် ပျက်နိုးခြား LOZENGES အနေဖြင့် အသစ်ထပ်မံ ထုတ်လုပ်လိုက်ပါကြောင်း သတင်းကောင်းပါးအပ်ပါသည် . . .

အသစ် ထပ်မံထုတ်လုပ်ဆာတို

WOODS'

LOZENGES

ပြည်ထောင်စုပစ္စည်းကုန်များနှင့်

ကျန်းမာရေးနှင့် အားကစားဝန်ကြီးဌာန
ဆေးဘက်ဆိုင်ရာလူ့စွမ်းအားအရင်းအမြစ်ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးနှင့် စီမံခန့်ခွဲရေးဦးစီးဌာန
ဆေးဘက်ဆိုင်ရာလူ့စွမ်းအားအရင်းအမြစ်ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးနှင့် စီမံခန့်ခွဲရေးဦးစီးဌာန
ဆေးနှင့်နို့ဒြေ့ထုတ်ကုန်များ ဆေးအကြံပြုအာရုံစူးစိုက်မှုလုပ်ငန်းဦးစီးဌာန

- ၁။ ဆေးဘက်ဆိုင်ရာလူ့စွမ်းအားအရင်းအမြစ်ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးနှင့် စီမံခန့်ခွဲရေးဦးစီးဌာန
၂။ အရည်အချင်းသတ်မှတ်ချက်
၃။ လျှောက်လွှာအတွက် အောက်ပါအချက်အလက်များပါဝင်ရမည်
၄။ လျှောက်လွှာနှင့်အတူ အောက်ပါအချက်အလက်များ ပြည့်စုံစွာပေးပို့ရမည်
၅။ လျှောက်လွှာများကို ၉-၁၂-၂၀၁၆ရက် ၁၆:၀၀နာရီ နောက်ဆုံးထား၍

Car Rental
ခရီးစဉ်စာမျိုးပျိုးသွားရန်နှင့် လအချပ်
၀၇ 73021929

MIHARA
မြဝတီ-မိဆောက်
၁၆၆၀၂ (အပတ်စဉ်)
Car Rental Services
၀၉-၄၉၂၈၇၀၀, ၀၉-၅၀၂၅၄၀၀

FORWARD
Travel & Tour Co., Ltd.
ချောင်းသာနေ့စဉ်
ဖုန်း: ၀၉ ၂၅၉၂၅၁၈၀, ၀၉ ၂၅၉၂၅၁၈၁, ၀၉ ၂၅၉၂၅၁၈၂

ပြင်ဆင်ဖတ်ဂျပါရန်
၂၃-၉-၂၀၁၆ ရက် ကြော်ငြာမူဝါဒ
ဖုန်း: ၀၉ ၅၀၀ ၅၁၈၅, ၀၉ ၅၀၀ ၅၁၈၆

မန္တလေးသား
အိမ်ပြောင်း/အိမ်ရွှေ့
၁၄' Box ကုမ္ပဏီ
ဖုန်း: ၀၉-၇၇၀၆၃၉၁၅, ၀၉-၇၇၀၆၃၉၁၆

ဒဂုံမြို့သစ်
အထူးပိုင်း
ဆိပ်ကမ်းမြို့နယ်
ဖုန်း: ၀၉-၅၀၀ ၅၁၈၅, ၀၉-၅၀၀ ၅၁၈၆

လျှပ်စစ်နှင့် စွမ်းအင်ဝန်ကြီးဌာန
ရေအားလျှပ်စစ်အကောင်အထည်ဖော်ရေးဦးစီးဌာန
အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း
၁။ လျှပ်စစ်နှင့် စွမ်းအင်ဝန်ကြီးဌာန၊ ရေအားလျှပ်စစ်အကောင်အထည်ဖော်ရေးဦးစီးဌာန၊ အမှတ်(၄)တည်ဆောက်ရေး သူဌေးရေအားလျှပ်စစ်စီမံကိန်း

အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း
၁။ ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီတွင် အသုံးပြုရန်အတွက် လိုအပ်သော ပစ္စည်းများကို အောက်ပါအတိုင်း ဌာနအရောက်

လေလံတင်ဒါခေါ်ယူခြင်း
၁။ စက်မှုလယ်ယာဦးစီးဌာနရှိ အသုံးပြုပြီးသော ထွန်စက်ပစ္စည်းအဟောင်းများကို တင်ဒါခန့်ဖြင့် ရောင်းချမည်ဖြစ်ပါသည်။

ကျန်းမာရေးနှင့် အားကစားဝန်ကြီးဌာန
ကုသရေးဦးစီးဌာန
မျက်စိ၊ နား၊ နှာခေါင်း၊ လည်ချောင်း၊ ဦးခေါင်းနှင့် လည်ပင်းခွဲစိတ်ရောဂါ
အထူးကုဆေးရုံကြီး၊ ဗဟိုရောဂါပြုစောင့်
အထူးကုဆေးရုံကြီး၊ ဗဟိုရောဂါပြုစောင့်

သယံဇာတနှင့် သဘာဝပတ်ဝန်းကျင်ထိန်းသိမ်းရေးဝန်ကြီးဌာန
မြန်မာ့သစ်လုပ်ငန်း
ပြည်တွင်းရောင်းဝယ်ရေးနှင့် သစ်စက်ဌာန
၀၃/၂၀၁၆-၂၀၁၇ ကြိမ်မြောက် စက်မှုကုန်ကြမ်း သစ်လုံး/ခွဲသား အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း
၁။ မြန်မာ့သစ်လုပ်ငန်း၊ ပြည်တွင်းရောင်းဝယ်ရေးနှင့် သစ်စက်ဌာနမှ စက်မှုကုန်ကြမ်း ကျွန်း/သစ်မာ၊ သစ်လုံး/သစ်ခွဲသားများ (၂၂၂၈၅) တန်ခန့်ကို မြန်မာ့သစ်လုပ်ငန်း၊ ကြို့ကုန်းသစ်တောဝင်း၊ တော်ဝင်ခန်းမ၊ အင်းစိန်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးတွင် အောက်ဖော်ပြပါအတိုင်း အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခန့်ဖြင့် ရောင်းချသွားမည်ဖြစ်ပါသည်-

100% သံချေးခံတောက်သည့် Stainless Steel ဘလိတ်စားသွားဆူးကြိုးများကို
စော်ဘွားလေးမီလ်မီဇ်မောင်းကုမ္ပဏီလီမိတက်မှ ဈေးနှုန်းချိုသာစွာ
ဖြင့် ရောင်းချတပ်ဆင်ပေးနေပါသည်။
အရောင်းခန်း(၁) - အမှတ်(၄၄/အ)၊ ကရင်လမ်းမလမ်း (ပုံစံအတိုင်း)၊ ရန်ကင်းမြို့နယ်၊
အရောင်းခန်း(၂) - အမှတ်(၄၄/အ)၊ ပြည်လမ်း (၉)၊ ရန်ကင်းမြို့နယ်၊
အရောင်းခန်း(၃) - အမှတ် (၂-၆)၊ အလယ်လမ်းမ (၂)၊ ရန်ကင်းမြို့နယ်၊
အရောင်းခန်း(၄) - အမှတ်(၃)၊ အလယ်လမ်းမ (၃)၊ ရန်ကင်းမြို့နယ်၊

သန်လျင်ရှိ စက်ရုံ၊ ဂိုဒေါင်အဆောက်အအုံ ပါ မြေကွက်ရောင်းမည်
သန်လျင်ဂေါက်ကွင်း မျက်နှာချင်းဆိုင် ကျိုက်ခေါက်ဘုရားလမ်းမကြီးမှ
ပေ (၈၅၀)အကွာတွင် ရှိပါသည်။
- ရေ၊ မီး၊ အုတ်တိုင်းခတ်ပြီး စက်ရုံဂိုဒေါင်(၃)လုံး၊ ကားကြီးဝင်ပေါက် နှစ်ပေါက် ပါဝင်သည်။
- စက်ရုံ၊ ဂိုဒေါင်၊ အိမ်ရာ များအတွက် အထူးသင့်လျော်ပါသည်။
မြေဧရိယာ - ၀.၈၄၅၅(၀.၈၄၅ x ၂၁၀)ပေ၊ ဈေးနှုန်း ၈၅၀၀ သိန်း
ဆက်သွယ်ရန်ဖုန်း - ၀၉-၉၅၅၀၄၄၄၅၀၊ ၀၉-၄၉၃၄၄၅၅၉
အကျိုးဆောင်များ ဆက်သွယ်နိုင်ပါသည်။

BOSS အဆင့်မြင့် ပါကေးအရောင်းခန်းမ
အဆင့်မြင့် Laminate Flooring ကြမ်းခင်းမြားများနှင့် 100% ဝေရနီစံ
ခွံနင်းကြမ်းခင်းမြားများကို ဈေးနှုန်းချိုသာစွာဖြင့် တိုက်ရိုက်ရောင်းချပေးနေပါသည်။
အရောင်းခန်း(၁) အမှတ်(၂၇၁)၊ အလယ်လမ်းမကြီး၊ ရွှေတိုက်ဟိုတယ်၊ ဗဟိုရုံးအမှတ်၊
အရောင်းခန်း(၂) အမှတ်(၂၇၁)၊ အလယ်လမ်းမကြီး၊ ရွှေတိုက်ဟိုတယ်၊ ဗဟိုရုံးအမှတ်၊
အရောင်းခန်း(၃) အမှတ်(၂၇၁)၊ အလယ်လမ်းမကြီး၊ ရွှေတိုက်ဟိုတယ်၊ ဗဟိုရုံးအမှတ်၊
အရောင်းခန်း(၄) အမှတ်(၂၇၁)၊ အလယ်လမ်းမကြီး၊ ရွှေတိုက်ဟိုတယ်၊ ဗဟိုရုံးအမှတ်၊

ကိုရ်
အိမ်၊ ခြံမြေ အကျိုးဆောင်
ဒဂုံရှေ့ပိုင်း၊ တောင်ပိုင်း၊
မြောက်ပိုင်း၊ ဆိပ်ကမ်း၊
ပြန့်နှံ့နေသောမြို့ကြီးများရှိ
ဝယ်ယူလိုပါသည်။
ဖုန်း: ၀၉ ၇၃၁၁၁၇၂, ၀၉ ၄၂၁၂၀၉၂

4TV ၏ တစ်ပတ်စာ ကြည့်စရာ အစီအစဉ်ကောင်းများ (၁၉ - ၁၁ - ၂၀၁၆ မှ ၂၅ - ၁၁ - ၂၀၁၆ အထိ)

မြန်မာပြည်အနှံ့ ကြည့်နိုင်ဖို့ 4TV DTH ဥပစာကောင်းဆုံး ရုပ်သံပေးစက် SATELLITE RECEIVER Hotline 01-2306166



Vol.1 No-95 အပတ်စဉ် စနေနေ့တိုင်း TV Guide မှ စီစဉ်ထုတ်ဝေသည်။



အရှေ့တောင်အာရှ၏ အဆင့်အတန်း အမြင့်ဆုံး အဆင့်အတန်း အမြင့်ဆုံး အဆင့်အတန်း အမြင့်ဆုံး ဘောလုံးပြိုင်ပွဲ ဘောလုံးပြိုင်ပွဲ ဘောလုံးပြိုင်ပွဲ

AFF Suzuki Cup 2016

အရှေ့တောင်အာရှအဆင့် ဘောလုံးပြိုင်ပွဲ တွေထဲမှာ အဆင့်အတန်း အမြင့်ဆုံးနဲ့ ဂုဏ်သိက္ခာ အမြင့်ဆုံးဆုံး ဘောလုံးပြိုင်ပွဲဖြစ်တဲ့ AFF Suzuki Cup ပြိုင်ပွဲဟာ လာမယ့် နိုဝင်ဘာလ ၁၉ ရက်စတင် စတင်ကျင်းပတော့မှာ ဖြစ်ပါတယ်။ ယခုနှစ် ပြိုင်ပွဲထဲမှာ မြန်မာ့လက်ရွေးစင်အသင်း ပါဝင်တဲ့ အုပ်စု (ခ) ပွဲစဉ်တွေကို မြန်မာနိုင်ငံက အိမ်ရှင်အဖြစ် လက်ခံကျင်းပမှာ ဖြစ်ပါတယ်။ မြန်မာ့လက်ရွေးစင်အသင်း ယှဉ်ပြိုင်မယ့် အုပ်စု ပွဲစဉ်တွေကို MRTV-4, MRTV-4 HD, Fox Sports, For Sports ရုပ်သံလိုင်းတွေကနေ တိုက်ရိုက် ထုတ်လွှင့်ပြသသွားမှာ ဖြစ်ပါတယ်။



Table with 6 columns: ရက်စွဲ, အုပ်စု, ပွဲစဉ်, ရုပ်သံလိုင်း, အချိန်, အောက်စောကြမ်း. It lists match schedules for the AFF Suzuki Cup 2016.

Three columns of text providing details for match groups: Group A (ဖိယက်နမ်), Group B (ကမ္ဘောဒီးယား), and Group C (မလေးရှား).



မေထိလ် အမွေအိမ်

ဒီရိုက်တာ ကိုသောင်း တွဲဖက်ဒီရိုက်တာ သက်ဦးကို

MRTV-4 17 NOV 2016 7:15 PM MON TO FRI



ထပ်ဆင့် အကယ်ဒမီ ခိုင်သင်းကြည် ဟိန်းထက်၊ သက်ဦးကို၊ မုဏ်း၊ ဆုဝတီ၊ ဝိုးကြာဖြူခင်၊ မေကေရီထူး နှင့် အနုပညာရှင် ပေါင်းများစွာ...

4TV သီတင်းပတ်စာကြည့်စာရင်းအစီအစဉ်ကောင်းများ

(၁၉ - ၁၁ - ၂၀၁၆ မှ ၂၅ - ၁၁ - ၂၀၁၆ အထိ)

<p>High Definition ရုပ်သံလိုင်းများ</p>	<p>ရုပ်ရှင် ရုပ်သံလိုင်းများ</p>
--	---

<p>၁၉ - ၁၁ - ၂၀၁၆</p>	<p>Fox Movies 07:30 PM London Has Fallen</p>	<p>Fox Family Movies 02:05 PM Aliens In The Attic</p>	<p>For CINEMA 2</p> <p>5:36 PM ယောက္ခမနှင့်တစ်ထောင့်တစ်ည နေတိုး၊ ရဲအောင်၊ စိုးမြတ်သူ၊ စိုးမြတ်သူ၊ ဝေလှဝေ၊ မော့စို</p> <p>8:14 PM ပွင့်လင်းပြင်သာရင်စုံပါ နေတိုး၊ ရွှေမုံရတီ၊ ရွှေပိုးအိမ်</p> <p>5 5 သုခုမ</p> <p>8:08 PM ဇိုးမင်းသွေး၊ သဗ္ဗာန္တယ်ဝင်း</p> <p>10:10 PM အချစ်နဲ့နေထိုင်ကြသူများ ကျော်ရဲအောင်၊ နေဌေး၊ ချစ်သူဝေ</p>
<p>၂၀ - ၁၁ - ၂၀၁၆</p>	<p>Fox Action Movies 08:30 PM Mr. & Mrs. Smith</p>	<p>For Cinema 06:10 PM The Salvation</p>	<p>For CINEMA 2</p> <p>11:29 AM မိန်းမသုံးယောက်ယူမယ့်လူ နေတိုး၊ ဝတ်မုံရွှေရည်</p> <p>1:11 PM နဖူးစာရွာလည် ကျော်ရဲအောင်၊ အိန္ဒြာကျော်စင်</p> <p>7:15 PM သဗ္ဗာဏ်တိုက် နေတိုး၊ ဌေးဌေး၊ သားညို၊ မင်းဦး၊ လှမျိုး၊ သဗ္ဗာန္တယ်</p> <p>5 5 သုခုမ</p> <p>3:43 PM ကျွန်တော် နှင့် လွဲသုံးမော် ဟိန်းဝေယံ၊ ရဲအောင်၊ စိုးမြတ်သူ၊ ဝေလှဝေ၊ သင်ဇာဝင့်ကျော်၊ ဖိုးယုတ်</p>
<p>၂၁ - ၁၁ - ၂၀၁၆</p>	<p>4HD 07:00 PM Train To busan</p>	<p>5 5 သုခုမ 04:17 PM ကြာနီတစ်ပွင့် ဖြူတစ်ပွင့်</p>	<p>For CINEMA 2</p> <p>7:13 PM အပိုင်အပိုင်သမိုင်း သူထူး၊ မင်းရာဇာ၊ အေးမြတ်သူ၊ အံ့မင်းညို</p> <p>5 5 သုခုမ</p> <p>10:09 PM ရင်စုံကျွန်း မြင့်မြတ်၊ ဟက်ကက်၊ အေးမြတ်သူ၊ ချမ်းမီမီကို</p>
<p>၂၂ - ၁၁ - ၂၀၁၆</p>	<p>WILD 08:05 PM Safari Brother: Meerkat Madnes</p>	<p>5 5 Movies 09:40 PM 3 Days To Kill</p>	<p>For CINEMA 2</p> <p>5:17 PM အပြာရောင်မှသာ ကျော်ကျော်မိုးမိုးမြင့်အောင်၊ ဌေးဌေး</p> <p>7:19 PM သွေးစကား နေမင်း၊ သက်မွန်မြင့်</p> <p>5 5 သုခုမ</p> <p>08:09 PM မှားပေလေချစ်ပစ်လိုက် နိုင်းနိုင်း၊ ထွန်းအိန္ဒြာမိုး</p>
<p>၂၃ - ၁၁ - ၂၀၁၆</p>	<p>Fox Action Movies 06:55 PM Poltergeist II : The Other Side</p>	<p>Fox Family Movies 06:30 PM Hannah Montana The Movie</p>	<p>For CINEMA 2</p> <p>7:22 PM ခင်ဗျားကိုကျွန်တော်မချစ်ဘူး ဓေရဲထက်၊ ဝတ်မုံရွှေရည်၊ သန်းသန်းစိုး၊ တင်ဇာဝင်းမြတ်</p> <p>5 5 သုခုမ</p> <p>09:59 PM အခြောက် ကိုယ်ရဲတော် ဓေရဲထက်၊ ရွှေမုံရတီ</p>
<p>၂၄ - ၁၁ - ၂၀၁၆</p>	<p>4HD 07:00 PM Gone Girl</p>	<p>5 5 Movies 06:00 PM Red Riding Hood</p>	<p>For CINEMA 2</p> <p>12:01 PM မေတ္တာအရင်ခံ မြင့်မြတ်၊ နိုင်းသင်းကြည်၊ ရတနာခင်</p> <p>5 5 သုခုမ</p> <p>04:29 PM ငြိုးပျက်ပြေစေ နေမင်း၊ နေအောင်၊ စိုးမြတ်သူ၊ ချော့ရတနာ</p>
<p>၂၅ - ၁၁ - ၂၀၁၆</p>	<p>Fox Movies 03:45 PM Big Game</p>	<p>For Cinema 11:18 AM Geek Charming</p>	<p>For CINEMA 2</p> <p>12:07 PM သဗ္ဗာဏ်ကြား ခဲတိုက်၊ ဇီဟောကို၊ ယွန်းရွှေရည်</p> <p>04:48 PM ဆုံနိုင်ခွင့်ရှိသောတတိုင်း နေဌေး၊ မေကဗျာ</p> <p>5 5 သုခုမ</p> <p>09:50 PM ရည်းစားဦးလေးနီ ဟိန်းဝေယံ၊ ပြေစင်၊ မေကဗျာ</p>

4TV မိတ်ဆက်စာကြည့်ရှုရေးအိတ်စီအင်စတီကျု

(၁၉ - ၁၁ - ၂၀၁၆ မှ ၂၅ - ၁၁ - ၂၀၁၆ အထိ)

အားကစားရုပ်သံလွှင်းများ

သတင်းနှင့်ဗဟုသုတ ရုပ်သံလွှင်းများ

ဖျော်ဖြေရေး ရုပ်သံလွှင်းများ



Fox Sports 3 8:50 PM Bundesliga 2016-17 Augsburg vs Berlin **(LIVE)**

Discovery CHANNEL 8:25 PM Aussie Gold Hunters

5 06:00 PM The Sky Crawlers

Fox Sports 08:30 AM UFC on FOX SPORTS Bader vs Nogueira **(LIVE)**

Crime Investigation 7:30 PM Deadly Secrets: The Lost Children Dozier

for KIDS 09:43 AM The Smurfs 2

FIGHT Fight Sports 4:30 PM FIGHT SPORTS MMA Hanru Botha Vs. Daniel Henry

NATIONAL GEOGRAPHIC 11:00 AM Living In Space

AXN AXN 10:05 AM R.I.P.D

Fox Sports 02:30 PM AFF Suzuki Cup 2016 Thailand vs Singapore **(LIVE)**

Fox Sports 2 5:30 AM College Basketball 2016-17 Illinois St. vs TCU **(LIVE)**

HISTORY 6:00 PM Smartest Guy In The Room (S1)

TLC 06:30 PM Len & Ainsley's Big Food Adventure

Fox Sports 5:30 PM AFF Suzuki Cup 2016 Cambodia vs Myanmar **(LIVE)**

Discovery CHANNEL 7:55 PM Travel Man : 48 Hours In (Season 2)

Star World 09:55 PM Life In Pieces

Fox Sports 2 7:30 AM ISPS Handa World Cup of Golf 2016 Day1 **(LIVE)**

NATIONAL GEOGRAPHIC 9:00 PM Extreme Animal Babies

ANIMAX ANIMAX 06:30 PM Cute High Earth Defense Club Love!

FIGHT Fight Sports 11:30 AM MEGA Fights Antonio Margarito vs Paul Williams

Fox Sports 2 6:00 PM AFF Suzuki Cup 2016 10 Philippines vs Thailand #10 **LIVE**

NAT GEO people 7:20 PM Fish of The Day

for KIDS 07:38 AM Pinocchio

4TV ထိတစ်ပတ်တကြည့်ရောဘစ်အစဉ်ကောင်းများ (၁၉-၁၁-၂၀၁၆ မှ ၂၅-၁၁-၂၀၁၆ အထိ)



BUSAN ONE ASIA FESTIVAL
2016.10.01-10.23
www.boaf.or.kr

Busan One Asia Festival
LADIES
7:00 PM (Nov 24 & 25)
Korea နိုင်ငံ ဘူဆန်မြို့မှာ ဖျော်ဖြေတင်ဆက်သည့် Busan One Asia Festival 2016 ပွဲကြီးရဲ့ ဖျော်ဖြေတင်ဆက်မှုတွေကို ကြည့်ရှုရမည့်အပြင် Korea Idol အဖွဲ့များ၏ မြို့ကြွသောတေးသံများကို ခံစားရမည့် အစီအစဉ်တစ်ခု ဖြစ်ပါသည်။



Green Lantern
KIDS
Mon, Tue, Wed (7:30 PM)

ROOMMATE SEASON 2
LADIES
Start Date - 20.11.2016 (Sunday)
8:00 PM, Every Sunday

Roommate Season 2 မှာတော့ သရုပ်ဆောင်တွေ အဆိုတော်တွေနဲ့ အနုပညာရှင်တစ်ယောက် လူတွေ အပြင် နိုင်ငံခြားသားတွေပါ ပါဝင်ပါတယ်။ နာမည်ကြီးသရုပ်ဆောင် ဘယ်ဂျီဗို၊ လီခေါင်ဝတ်၊ တက်သစ်သရုပ်ဆောင် ဆောက်ဂျီ၊ နေအိမ်သရုပ်ဆောင် ဖောင်းလျှပ်၊ အဆိုတော်တွေဖြစ်တဲ့ G.O.D အဖွဲ့မှတက်ကြွတဲ့ကီရီယားလူး၊ အမေရိကန်နိုင်ငံသားကတော်ရှင်းယောင်၊ GOT7 အဖွဲ့မှတက်ကြွတဲ့လူး၊ ဂျက်ဆင်း၊ Girl Generation မှ ဆောနီ၊ After School မှ နာနာ၊ KARA အဖွဲ့မှတက်ကြွတဲ့ ဂျီဆယ်ဟိုခ် အီဂျစ်တို့က ဝီနီယာကျွန်းယာအဖြစ်နဲ့အနေခရော်တို့ ပါဝင်ပါတယ်။ ဟာသအနုပညာရှင်များဖြစ်တဲ့ ဂျီဆယ်ဟိုခ် အီဂျစ်တို့က ဝီနီယာကျွန်းယာအဖြစ်နဲ့အနေခရော်တို့ ပေးပေး နောက်ပိုင်းမှာမောင်နှမတွေလိုဖြစ်သွားတဲ့ Roommate တွေ အတွက်ပြောပြရမှာပါ။ အတူတူသီချင်းဆို၊ တစ်ယောက်ပညာတစ်ယောက်လေလှ၊ သရုပ်ဆောင်ကြ၊ ဂိုဏ်းတွေကစားကြ၊ အတွက်ပြောပြတဲ့စားသောက်ကြပြီး တစ်ယောက်နဲ့တစ်ယောက်အေးမလင်း ကြိုရမယ့်အခက်အခဲလေးတွေ စိတ်လှုပ်ရှားစရာလေးတွေ ညပအိပ်ဘဲထမင်း



ထွက်စားကြတာတွေအတွက်အစီအစဉ်တစ်ခုကို ကြည့်ရှုရင်း ပျော်ရွှင် မှုရသတစ်ခုအဖြစ်ခံစားရပါ။

Channel 7 ရုပ်ရှင်နှင့် ဝိညာဉ်မလေး
8:00 PM, Everyday



သုံးဆည်းခွင့်လေးရချင်တယ်
DRAMA
18.11.2016 (Friday) , 11:40 AM, Everyday

လုပ်ငန်းရကြီးတစ်ခုရဲ့အဖွဲ့အစည်းအဖွဲ့ဝင်များမှာ အလုပ်အကိုင်အဖွဲ့ဝင်များမှာ ယုံကြည်ချက်ခိုင်မာတဲ့ ကျန်းမာကျန်းမာတဲ့ လူငယ်နဲ့ သူတို့သုံးယောက် တက္ကသိုလ်တက်ရင်းခင်ပင်ခဲ့ကြပါတယ်။ ရည်မှန်းချက်ကြီးတဲ့လူငယ်နဲ့တစ်ယောက် သူငယ်ချင်းနှစ်ယောက်ထက် ချမ်းသာဖွံ့ဖြိုးစားရင်း လမ်းပန်းကို ရွေးချယ်ခဲ့ပါတယ်။ မိန်းကလေးတစ်ယောက်တည်းကိုပဲ ဖွဲ့စည်းခဲ့တဲ့ ဝတ်ယူရုံဟာ အဖွဲ့တစ်ဖွဲ့အဖြစ် အခြေအခံအပြည့်အစုံအဆင့် ဖြစ်လာကြပါတော့တယ်။ ဟောကွယ်တစ်ယောက် ချီးမွမ်းခံရတဲ့အခန်းကဏ္ဍမှာ အကြောင်းအမျိုးမျိုးကြောင့်နားထိုင်မရပါဘူး။ တကယ် ချစ်ကြတဲ့သူတို့နှစ်ယောက်နောက်ဆုံးအချိန်ထိအေးမလေး နီးစပ်ခွင့်ပြန်ရမလား။ ချီးမွမ်းခံရတဲ့ဟာနဲ့ပတ်သက် ကြီးမားတဲ့ ဘယ်လိုလုပ်သွားမလဲဆိုတာ စိတ်ဝင်စားဖွယ်ရှိတဲ့အခန်းကဏ္ဍတို့ အချစ်ဇာတ်လမ်းတစ်ပုဒ်ဖြစ်ပါတယ်။

The Amazing Spiderman 2
21.11.2016 (Monday) , 03:30 PM



ပင့်ကူလူသားရဲ့ အရေးအပါဆုံး ပဋိပက္ခကို အားလုံးသိကြပါတယ်။ ပီတာပါကားအနေနဲ့ သာမန် တာဝန်ယူမှုနဲ့ ပင့်ကူလူသားရဲ့ အဆုံးအဖြတ်စိတ်ကို တာဝန်ယူနေကြပြီး ပဋိပက္ခအပေါ် အခြေအခံအပြည့်အစုံအဆင့် တာဝန်ယူမှုမှာ ပီတာပါကာဟာ အကြီးကျယ်ဆုံးတိုက်ပွဲတစ်ပွဲ စတင်တော့မယ်ဆိုတာ သိခဲ့ပါတယ်။ ဒါဟာ ကြီးကျယ်ပြောင်မြောက် တဲ့ ပင့်ကူလူသား ဖြစ်လာ ဖို့ပါပဲ။ ပီတာပါကာ့အတွက်တော့ ပင့်ကူလူသား ဖြစ်နေတာဟာ မေးခွန်းရတော့ ပိုနေ ပါတယ်။ နယူးယောက်မြို့ကို ခြိမ်းခြောက်နေတဲ့ ဗီလီနတ်ကနေ နယူးယောက် မြို့သားတွေကို ကယ်တင်ဖို့ဆိုတာက ပင့်ကူလူသားကလွဲလို့ တခြားမရှိပါဘူး။ အဲလောက်ထိ ပေါ်လာခြင်းနဲ့အတူ ပီတာဟာ သူ့ထက် အဆမတန် စွမ်းအားထက်မြက်တဲ့ ရန်သူတော်ရဲ့ ထိပ်တိုက်ရင်ဆိုင်ရပါတော့မယ်။

FOREVER GROUP 4TV တွင် အလုပ်အကိုင်အခွင့်အလမ်းများ

ရှုပ်ရှင်နဲ့ မိမိယုံတတ်ကားများကို စိတ်ဝင်စား ကြည့်ရှုသူ၊ လေ့လာရှာဖွေနိုင်သူ၊ စိတ်ဝင်စားနိုင်သူများ တာဝန်ထမ်းဆောင်ရန် စိတ်ဝင်စားခြင်း

International Movies International Series မြန်မာ့ဖျော်ဖြေစက်ရုံများ

Channel Coordinator (1 Post) (for Cinema 2)

- မြန်မာရုပ်ရှင်နဲ့ မိမိယုံတတ်ကားများကို စိတ်ဝင်စားစွာ ကြည့်ရှုပြီး ကောင်းစွာသိရှိသူ၊
- မြန်မာရုပ်ရှင်တတ်ကား Channel အတွက် Idea နှင့် Schedule , Planning များ စီစဉ်စားနိုင်သူ၊
- Channel Management ကို စနစ်တကျဆောင်ရွက်နိုင်သူ၊
- တက္ကသိုလ်တစ်ခုမှ ဘွဲ့ရရှိပြီးသည့် (ဘွဲ့) တက္ကသိုလ်ဝင်တန်းအောင်မြင်ပြီးသည့် သွက်လက်တက်ကြွပြီး သင်ယူလိုစိတ်ရှိရမည်။
- Team Work အပြည့်ဖြင့် လုပ်ကိုင်နိုင်ရမည်။

Accountant Assistant (Male/Female 2 Post)

Job Description

- အရောင်းစာရင်း၊ ငွေအစာရင်းအထွက်စာရင်း၊ လစာရင်း စာရင်းစာရင်းစာရင်း အစီအစဉ်တို့ကို လုပ်ဆောင် ရပါမည်။

Job Requirements

- ဘွဲ့ရ ပြီးသည့်ရပါမည်။ LCCI Level III အောင်ရပါမည်။
- သက်ဆိုင်ရာလုပ်ငန်းအတွေ့အကြုံ အနည်းဆုံး (၁)နှစ်ရှိသူကိုဦးစားပေးမည်။
- Microsoft office Excel, Email ကျွမ်းကျင် စွာအသုံးပြုတတ်သူဖြစ်ရပါမည်။
- အသင်းအဖွဲ့နှင့် ကောင်းမွန်စွာအလုပ်လုပ်နိုင်သူ

Driver (Male 2 Post) Yangon

Job Requirements

- (၁၀)တန်းအောင်မြင်ပြီးသည့်ရမည်။
- ယာဉ်မောင်းအတွေ့အကြုံ (၂) နှစ်အနည်းဆုံး ရှိသူဖြစ်ရမည်။
- အကျင့်စာရိတ္တ ကောင်းမွန်၍ ကျန်းမာရေးကောင်းမွန်သူဖြစ်ရမည်။
- ကားအမျိုးမျိုးမောင်းနှင်နိုင်သူကိုဦးစားပေးမည်။
- ရန်ကုန် မြို့အတွင်း ကျွမ်းကျင်စွာ သွားလာနိုင်ရမည်။
- လိုအပ်ပါက နယ်ခန်းထွက်နိုင်သူဖြစ်ရမည်။
- စကားအပြောအဆို ပြေပြစ်ရမည်။
- လုပ်ငန်းအပေါ်စိတ်ဝင်စား၍ ချီးမွမ်းခံစားရခြင်း ရေရှည်လုပ်ကိုင်နိုင်သူဖြစ်ရမည်။

4TV Store Staff (Male - 3 Post)

Job Description

- Stock ကုန်ပစ္စည်း အဝင်အထွက်စာရင်းပြုစုခြင်း၊ Store ထိန်းသိမ်းစောင့်ရှောက်ခြင်း။
- အမျိုးသားများသည် ပစ္စည်းအသွယ်ပို့ ပြုလုပ်နိုင်ရပါမည်။

Job Requirements

- တက္ကသိုလ်ဝင်တန်းအောင်
- Microsoft office Excel, Email ကျွမ်းကျင်စွာ အသုံးပြုတတ်သူဖြစ်ရပါမည်။
- နေ့စဉ်စောင့်ရှောက်မှု တာဝန်ထမ်းဆောင်နိုင်သူ
- အသင်းအဖွဲ့နှင့် ကောင်းမွန်စွာ အလုပ်လုပ်နိုင်သူ

4TV Sales Staff (Male 5 Post, Female 5 Post)

(တောင်ကြီး၊ မြောက်ဥက္ကလာ၊ သာကေတ၊ လသား၊ တောင်ဒဂုံ၊ တာမွေ၊ သာယန်းကျွန်းမြို့နယ် အနီးတွင် နေထိုင်သူ)

Job Description

- 4TV စက်နှင့် ဆက်စပ်ပစ္စည်းများ ရုပ်သံလိုင်းများရောင်းလင်းရောင်းချပေးခြင်း။
- အရောင်းနှင့် ပတ်သက်သောလုပ်ငန်းစဉ်များကိုလုပ်ဆောင်ရန်။
- Customer ၏ မေးခွန်းများနှင့် ပြဿနာများကိုဖြေရှင်းရန်။

Job Requirements

- ဘွဲ့ရ 4TV ကိုအထူးစိတ်ဝင်စားသူကိုဦးစားပေးမည်။
- ဆက်ဆံရေးပြေပြစ်သူ၊ သွက်လက်ချက်ချာသူ၊ ရုပ်ရှည်သစ်ဖြန့်ချိသူ
- အသင်းအဖွဲ့နှင့် ကောင်းမွန်စွာအလုပ်လုပ်နိုင်သူ၊ နေ့စဉ်စောင့်ရှောက်မှု တာဝန်ထမ်းဆောင်နိုင်သူ
- Microsoft office (word, excel), Email ကျွမ်းကျင်စွာအသုံးပြုတတ်သူ။

4TV Call Center Staff (8 Post) Yangon

Job Description

- 4TV နှင့် ပတ်သက်သောမေးခွန်းများ၊ အကြောင်းအရာများကို ယဉ်ကျေးပြေပြစ် မှန်ကန်စွာ ဖြန်လှည့်ဖြေကြားဖြေရှင်းပေးရန်။
- လိုအပ်သောအချက်အလက်များကို customers တို့အားဖုန်းဆက်အကြောင်း ကြား ပေးရန်။

Job Requirements

- ဘွဲ့ရ၊ ဆက်ဆံရေးပြေပြစ်သူ၊ သွက်လက်ချက်ချာသူ
- အသင်းအဖွဲ့နှင့် ကောင်းမွန်စွာအလုပ်လုပ်နိုင်သူ
- နေ့စဉ်စောင့်ရှောက်မှု တာဝန်ထမ်းဆောင်နိုင်သူ
- Microsoft office (word, excel), Email ကောင်းမွန်စွာအသုံးပြုတတ်သူ

4TV Service Technician (Male 5 Post)

Job Description

- 4TVစက်များကို သရုပ်ပြတင်ဆင်၍ ရင်းလင်းပြောပြပေးခြင်း။
- 4TVစက်များကို အိမ်တိုင်ရာရောက် လိုက်လံတပ်ဆင်ပေးခြင်း။
- 4TV customers များ၏ အဆင်မပြေမှုများကို Service Center 4TV Showrooms များမှ တဆင့် အဆင်ပြေသည့်အထိဖြေရှင်းပေးခြင်း။ လိုအပ်လျှင် အိမ်တိုင်ရာရောက် လိုက်လံဖြေရှင်းပေးခြင်း။

Job Requirements

- ဘွဲ့ရ၊ အင်တာနက်နှင့် စတင်လုပ်ငန်းအတွေ့အကြုံရှိသူကိုဦးစားပေးမည်။
- ဆက်ဆံရေးပြေပြစ်သူ၊ သွက်လက်ချက်ချာသူ
- နယ်ခန်းမကြာခဏသွားနိုင်သူ ၊ နေ့စဉ်စောင့်ရှောက်မှု တာဝန်ထမ်းဆောင်နိုင်သူ
- အသင်းအဖွဲ့နှင့် ကောင်းမွန်စွာအလုပ်လုပ်နိုင်သူ

4TV Main Showroom

(ဟံသာဝတီလမ်း၊ ဟံသာဝတီအပိုင်လမ်း၊ မြန်မာ့အသံနှင့် ရုပ်မြင်သံကြားရုံးဝင်းဘေး ရန်ကုန်မြို့။) နံရံစာရင်း - 4TV Hotline : 01-2306166.
4TV Facebook page : www.facebook.com/4tvmyanmar

